

ឧបសម្ព័ន្ធ ខ បញ្ជីឈ្មោះពាក្យសុំតាំងខ្លួនជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីដែលមិនអាចទទួលស្គាល់									
CF-4 Ref/ ឯកសារ លេខស្នងការ .006	VSS Ref/ ឯកសារ លេខ អង្គការ ស្តីពីការ រដ្ឋប្បវេណី	ឈ្មោះ ពេញ	ឈ្មោះ	យោង កំណត់ត្រា កិច្ចសន្យា ចម្លើយ/ ប្រតិច័ត	សំអាង ហេតុមិនទទួលស្គាល់ពាក្យសុំ	Province	ខេត្ត	មេធាវីកម្ពុជា	មេធាវីបរទេស
D5/1025	13-VSS-00251	UTH Rathana	អ៊ុត រ៉ាថាណា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាមិត្តភាព និងអំណាចអនុស្សរមៀនចៀន ទៅទឹកផ្លែឆ្នែងផ្សេងៗ ការសម្លាប់ឪពុកគាត់ និងគ្រួសារពួគាត់ នៅខេត្តសៀមរាប។ មានទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារតែអ្នកដាក់ពាក្យសុំនេះស្ថិតនៅក្រៅសីលាភពន្ធនៃសីលាភរៀងៗ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ		
D5/1091	13-VSS-00073	CHEN Savay	ជិន សាវ៉ៃ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាគេឲ្យគាត់ធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥ រួមមាននៅ ទំនប់ត្រពាំងថ្ម។ ប៉ុន្តែ ឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណរបស់គាត់ ដូចបានបញ្ជាក់នៅក្នុងព័ត៌មាននៅក្នុងទម្រង់បែបបទព័ត៌មានជនរងគ្រោះរបស់គាត់ បញ្ជាក់ថា គាត់កើត នៅឆ្នាំ១៩៧៤ ហេតុនេះ គាត់ជាកូនប្រុសនៃឆ្នាំ១៩៧៤។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែព័ត៌មានមិនស្លឹកស្លាត់គ្នាទាំងនេះមិនអាចឲ្យសន្និដ្ឋានថា ទំនប់ជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការរំលឹចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ		
D5/1128	13-VSS-00147	NHOEK Yun	ញឹក យ៉ុន		ទម្រង់បែបបទព័ត៌មានជនរងគ្រោះ និងព័ត៌មានបន្ថែមរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មានភាពផ្ទុយគ្នា។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនត្រូវបានបញ្ជាក់ មន្ទីរសន្តិសុខចម្ការខ្លះៗ គាត់គឺជាយោធា ក.ប.ក នៅពេលយុវប្បវេណីរបស់គាត់នៅក្នុងប្រជាជនគេយ្យ។ គាត់បានឃើញ បានឃើញឧក្រិដ្ឋកម្មផ្សេងៗ និងសមាជិកគ្រួសារគាត់ជាច្រើននាក់ស្លាប់នៅ នៅក្នុងបទប្បទាមនេះ តែ មិនអាចបញ្ជាក់ថា ទំនប់ជាពិតជាមិនពិតដែលថាអ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានទទួលរងការរំលឹចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ		
D5/1267	13-VSS-00429	SDEUNG Mach	ស៊ីង ម៉ាច		ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាមិត្តភាព និងអំណាចអនុស្សរមៀនចៀន (ឃ្មុំព្រែកនៃ ស្រែកកក្កាត់ខេត្ត កាត់ប៉ែង និងខេត្តព្រៃវែង នៅពេលអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការសម្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ ពួកគាត់ និងគ្រួសារគាត់ ព្រមទាំង ជីដូនមួយនាក់នៅគីរីវៀបប្រហែលជាទៅ ស្រែកបាណន់) (មិនមានពេលវេលាច្បាស់លាស់ និងទីកន្លែងពិតប្រាកដ)។ ដោយសារខ្លះព័ត៌មានលម្អិតដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក តាមរយៈមេធាវីរបស់គាត់ មិនអាចឲ្យ ស.ច.ស.អ ជឿថា ទំនប់ជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការរំលឹចាប់ ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ		
D5/1357	13-VSS-00542	CHHIM Sampoung	ឈឹម សំរៀង		ព័ត៌មានអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មកគឺមានពាក្យពេចន៍ដូចគ្នានឹងអ្នកដាក់ពាក្យសុំ D5/1359 D5/1361 និង D5/1631។ មិនអាចថាអ្នកដាក់ពាក្យសុំទាំងនេះបានឆ្លងកាត់ហេតុការណ៍ដូចគ្នាក្នុងពេលដូចគ្នាការខ្លះព័ត៌មានពេញលេញជាលក្ខណៈផ្ទាល់ខ្លួននៅក្នុងពាក្យសុំធ្វើឲ្យមានការភាន់ច្រឡំ ហើយតាមរយៈព័ត៌មានបែបបទនេះមិនអាចឲ្យជឿថា ទំនប់ជាពិតជាមិនពិតដែលថា ពួកគាត់បានទទួលរងការរំលឹចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ		
D5/1359	13-VSS-00545	MLIS Kimchhat	ឆឹម គឹមឆាត		ព័ត៌មានអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មានពាក្យពេចន៍ដូចគ្នានឹងអ្នកដាក់ពាក្យសុំ D5/1357 D5/1361 និង D5/1631។ មិនអាចថាអ្នកដាក់ពាក្យសុំទាំងនេះបានឆ្លងកាត់ហេតុការណ៍ដូចគ្នាក្នុងពេលដូចគ្នាការខ្លះព័ត៌មានពេញលេញជាលក្ខណៈផ្ទាល់ខ្លួននៅក្នុងពាក្យសុំធ្វើឲ្យមានការភាន់ច្រឡំ ហើយតាមរយៈព័ត៌មានបែបបទនេះមិនអាចឲ្យជឿថា ទំនប់ជាពិតជាមិនពិតដែលថា ពួកគាត់បានទទួលរងការរំលឹចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ		
D5/1361	13-VSS-00548	KHVEK Pach	ខ្មែក ប៉ាច		ព័ត៌មានអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មកគឺមានពាក្យពេចន៍ដូចគ្នានឹងអ្នកដាក់ពាក្យសុំ D5/1357 D5/1359 និង D5/1631។ មិនអាចថាអ្នកដាក់ពាក្យសុំទាំងនេះបានឆ្លងកាត់ហេតុការណ៍ដូចគ្នាក្នុងពេលដូចគ្នាការខ្លះព័ត៌មានពេញលេញជាលក្ខណៈផ្ទាល់ខ្លួននៅក្នុងពាក្យសុំធ្វើឲ្យមានការភាន់ច្រឡំ ហើយតាមរយៈព័ត៌មានបែបបទនេះមិនអាចឲ្យជឿថា ទំនប់ជាពិតជាមិនពិតដែលថា ពួកគាត់បានទទួលរងការរំលឹចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ		
D5/1503	13-VSS-00085	KHUT Khonh	យុត ខុញ		យោងតាមព័ត៌មានបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណរបស់គាត់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ កើត នៅឆ្នាំ១៩៧៤ ហេតុនេះ គាត់នៅជាកូនប្រុសនៃពេញមួយរបបកម្ពុជាប្រជាជនគេយ្យ។ ប៉ុន្តែ គាត់បានរៀបរាប់ថា គ្រូគេបង្ខំឲ្យ ធ្វើការធ្ងន់ រាល់ថ្ងៃ។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ កំលើកឡើងថា ឪពុកម្តាយគាត់ធ្វើការនៅទំនប់ត្រពាំងថ្ម មិនបានលើកឡើងពិពេលវេលា។ គាត់ក៏មិនបានផ្តល់ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់អំពីការស្លាប់យាយគា និងពូរបស់គាត់ទេ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ		
D5/1631	13-VSS-00543	PIK Oeup	ប៊ុក អឿប		ព័ត៌មានអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក គឺមានពាក្យពេចន៍ដូចគ្នានឹងអ្នកដាក់ពាក្យសុំ D5/1357 D5/1359 និង D5/1631។ មិនអាចថាអ្នកដាក់ពាក្យសុំទាំងនេះបានឆ្លងកាត់ហេតុការណ៍ដូចគ្នាក្នុងពេលដូចគ្នាការខ្លះព័ត៌មានពេញលេញជាលក្ខណៈផ្ទាល់ខ្លួននៅក្នុងពាក្យសុំធ្វើឲ្យមានការភាន់ច្រឡំ ហើយតាមរយៈព័ត៌មានបែបបទនេះមិនអាចឲ្យជឿថា ទំនប់ជាពិតជាមិនពិតដែលថា ពួកគាត់បានទទួលរងការរំលឹចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ		
D5/864	13-VSS-00026	VINH SaMinh	វិញ សាមីង		ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាមិត្តភាព នៅស្រែកប្តូរគោល ខេត្តបាត់ដំបង នៅឆ្នាំ១៩៧៥ នៅទំនប់ត្រពាំងថ្ម ឃុំប្រាំបី ឃុំស្រែកប្តូរ ខេត្តបន្ទាយមានជ័យនៅដើមឆ្នាំ១៩៧៦ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឃុំស្រែកប្តូរ នៅខែធ្នូ ឆ្នាំ១៩៧៥។ ការបាត់ខ្លួនសាច់ញាតិខ្មែរក្រោមមួយចំនួន នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ ទម្រង់បែបបទព័ត៌មានជនរងគ្រោះ និងព័ត៌មានបន្ថែម មិនមានព័ត៌មានលម្អិតអំពីពេលវេលាអាចបញ្ជាក់ថា ទំនប់ជាពិតជាមិនពិតដែលថា អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានទទួលរងការរំលឹចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ		
D5/886	13-VSS-00057	MOUK Samay	មូ សាម៉ែ		នៅក្នុងព័ត៌មានបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បញ្ជាក់ថា គាត់កើត នៅឆ្នាំ១៩៨៦ក្រោយរបបកម្ពុជាប្រជាជនគេយ្យ។ ព័ត៌មាននេះមិនអាចត្រូវគ្នាជាមួយនឹង ព័ត៌មាននៅក្នុង ទម្រង់បែបបទព័ត៌មានជនរងគ្រោះ និងឯកសារភ្ជាប់មកជាមួយ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ		

D5/707	12-VSS-00703	THON Thary	មិន ម៉ារី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ មានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ខ្លះការព្យាបាលមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការធ្វើបាបបងប្អូនប្រុសសាត់។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/708	12-VSS-00704	DOAK Im	ដោក អ៊ឹម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងការសម្លាប់គ្រួសារមីងគាត់នៅភ្នំប្រែស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/709	12-VSS-00705	CHHIN Khun	ឈឺន យ៉ន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកនៃឆ្នេររៀង។ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសសាត់ នៅស្រុកកំពង់សៀមនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/710	12-VSS-00706	CHIN Sak	ជិន សាក់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសសាត់នៅភ្នំប្រែស្រុកកំពង់សៀម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/711	12-VSS-00707	KRUCH Kim	គ្រូច គឹម	D:17/38	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសសាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់មីងគាត់ និង ងាយសារ បាក់កម្លាំង និងខ្វះការព្យាបាល (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់បំភ្លឺនៅក្នុងអំឡុងពេលស្តាប់ចម្លើយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/712	12-VSS-00708	KOY Kim	កុយ គឹម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកនៃឆ្នេររៀង។ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងការសម្លាប់បងប្អូនស្រីសាត់ នៅភ្នំប្រែស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/713	12-VSS-00709	PAV Chanthay	ប៉ាវ ចង្វី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកនៃឆ្នេររៀង។ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងការសម្លាប់បងប្អូនស្រីសាត់ នៅភ្នំប្រែស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/714	12-VSS-00710	NOV Hocun	នេវ ហៀន	D:17/44	អ្នកដាក់ពាក្យសុំគឺជាមនុស្សឆ្លាតវៃ យុត្តិធម៌នៅស្រុកកំពង់សៀម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ គាត់នាំអ្នកទោសមន្ទីរសន្តិសុខខ្ពស់របស់ បន្ទាប់ គាត់ធ្វើការជាយោធានៅ នៅស្រុកដំរែ។ នៅក្នុងការស្តាប់ចម្លើយគាត់ គាត់បានបញ្ជាក់ថា គាត់បានបាក់បង់ដីដូចមួយម្នាក់នៅក្នុងកាលៈទេសៈដែលគេមិនដឹង។ យើងមិនជឿថាទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការរំលោភបំពានដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/715	12-VSS-00711	KEO Phoeun	កែវ ហៀន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទឹកនៃឆ្នេររៀង។ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់ឪពុកដាត់ដោយសារ បាក់កម្លាំង និងជំងឺ និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសសាត់។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/716	12-VSS-00712	SAY Kim Nay	សាយ គី មណៃ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាក់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសសាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកកំពង់សៀម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/717	12-VSS-00713	ÂN Et	អន អិត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) ខ្វះការព្យាបាល មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និង ម្តាយគាត់ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការសម្លាប់ឪពុកគាត់ នៅវត្តអូរត្រកួនស្រុកកងមាស ខេត្តកំពង់ចាម។ កាលបរិច្ឆេទលម្អិតអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក ធ្វើឲ្យមានការគោរពប្រគល់ វត្តខ្លឹមសារដែលបានរៀបរាប់ខាងលើអាចកែសម្រួលឡើងវិញដើម្បីអាចឲ្យទទួលស្គាល់។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/718	12-VSS-00714	PHENG Vannat	ផង វណ្ណាណាត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់ម្តាយគាត់ដោយសារ បាក់កម្លាំង នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/719	12-VSS-00715	SENG Um	សេង អ៊ុំ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥ រហូតដល់ឆ្នាំ១៩៧៧ បន្ទាប់មក គាត់ចូលកងទ័ព។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាក់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសសាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ពី ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី
D5/720	12-VSS-00716	BIEN Toeu	ហ៊ិន ទូ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទឹកនៃឆ្នេររៀង។ និងខ្វះការព្យាបាល មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកចម្ការលើ និងស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសសាត់ និងឪពុកគាត់ ក្រោយកម្លាំងបាលនិរតិចូលដល់ស្រុកកំពង់សៀម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណសី

D5/773	12-VSS-00772	IEN Sinoeum	ស្ថានីយ៍ស្បៀង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សរម័យ) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ។ ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយនៅឆ្នាំ១៩៧៦ សុទ្ធតែកើតឡើងនៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណឈី
D5/774	12-VSS-00773	VOENG Van	រូង កំន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ អំពីអនុស្សរម័យផ្សេងទៀត។ ការធ្វើបាប បង់ប្តូរប្រសាត់ និងការសម្លាប់ឪពុកម្តាយនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ប្រសូលស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណឈី
D5/775	12-VSS-00774	HAY Saing	ហាយ សាំង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សរម័យផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សរម័យ) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងប្តីគាត់ និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់នៅក្នុងប្រទេស ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណឈី
D5/776	12-VSS-00775	HENG Sivkea	ហង់ ស៊ីតៃ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សរម័យផ្សេងទៀត។ ស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សរម័យ និងខ្វះខាតព្រលឹម មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅក្នុងប្រទេស ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណឈី
D5/777	12-VSS-00776	LENG Ra	ឡេង រ៉ា	D117/37 D219/859	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ ស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សរម័យ និងខ្វះខាតព្រលឹម ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ ឪពុកម្តាយនៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅក្នុងប្រទេស ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់បញ្ជាក់នៅក្នុងអំឡុងពេលស្តាប់ចម្លើយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណឈី
D5/778	12-VSS-00777	MUOK Sengly	មុក សង់ឈី	D219/502	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សរម័យផ្សេងទៀត of ប្រុសកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានឃើញ ការសម្លាប់និងការបាត់ខ្លួនដោយបង្ខំ នៅពេលអាយុនៅក្មេងណាស់ (ការរៀបរាប់នេះត្រូវបានបញ្ជាក់តាមរយៈការស្តាប់ចម្លើយអ្នកដាក់ពាក្យសុំ)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ជេត វណ្ណឈី
D5/1041	14-VSS-00027	PHÉNG Kimla	ផែង គីមឡា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅខេត្តកំពត និងការសម្លាប់ ប្តីគាត់នៅខេត្តកំពង់សៀម ព្រមទាំងការបាត់ខ្លួនស្ថិតនៅក្នុងប្រទេសស្រុកកំពង់សៀមនៅខេត្តកំពង់សៀម សុទ្ធតែកើតឡើងនៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលយកយ៉ាងច្បាស់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តដល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ អង្គហេតុដែលបានផ្តល់មកមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឬជំនួយរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kaupot	កំពត	ជេត វណ្ណឈី
D5/1043	14-VSS-00030	CHIN Simán	ជិន ស៊ីមន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សរម័យផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ នៅខេត្តតាកែវ ពីឆ្នាំ១៩៧៦ និងក្រោយមក ការបាត់ខ្លួនឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ពី ខេត្តតាកែវ នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ជេត វណ្ណឈី
D5/1047	14-VSS-00017	PRUM Samon	ប្រាំ សាម៉ុន		នៅក្នុង ទម្រង់បែបបទព័ត៌មានជនរងគ្រោះ អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ពីពលកម្មដោយបង្ខំ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សរម័យដែលគាត់បានឆ្លងកាត់ ព្រមទាំង ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស៥នាក់នៅខេត្តកំពត និងការស្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ បងប្អូនស្រីគាត់ ឪពុកគាត់ និងជីតាដោយសារ ជំងឺ នៅខេត្តកំពត និងការស្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ដោយសារជំងឺទឹកនៅខេត្តកំពត។ នៅក្នុង ឯកសារទី៣៖ គាត់ បានបញ្ជាក់ថា សមាជិកគ្រួសារទាំងអស់ខាងលើ រួមមានមីងគាត់ និងពូ ត្រូវបានបញ្ជូនទៅ ចង្កោចេរេន និងបានបាត់ខ្លួននៅទីនោះ។ ទាំងនេះទៀត អ្នកដាក់ពាក្យសុំ កើត ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥ ហើយមិនអាចជឿបានថា គាត់ត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើការទេ។ ដោយពិនិត្យមើលព័ត៌មានមិនស្មើស្ម័គ្រគ្នាដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនអាចបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការរំលោភបំពានដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទទេ។ ក្នុងករណីណាក៏ដោយ ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ជេត វណ្ណឈី
D5/1049	14-VSS-00025	SAM Vuthy	សំ វ៉ូឌី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សរម័យផ្សេងទៀត (រួមមានការរៀបការដោយបង្ខំ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សរម័យ និងការសម្លាប់ឪពុកគាត់ និងប្តីប្រុស នៅចង្កោចេរេន ក្នុងស្រុកព្រៃនេះ ខេត្តព្រះសីហនុ)។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ជេត វណ្ណឈី
D5/1050	14-VSS-00028	NAP Somaly	ណាប់ សុំសាឈី	D5/1050/3	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាបានទទួលរងអំពើអនុស្សរម័យផ្សេងទៀត នៅបិតក្រាង និងទីកន្លែងផ្សេងទៀត នៅខេត្តកំពង់សៀម ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥ ហេតុដល់ ឆ្នាំ១៩៧៧ និងនៅស្រុកកំពង់ត្រឡាច ខេត្តកំពង់ឆ្នាំង ពី ឆ្នាំ១៩៧៧ រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៨។ ការរៀបការដោយបង្ខំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ នៅស្រុកកំពង់ត្រឡាច និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សរម័យ ការបាត់ខ្លួនឪពុកម្តាយ និងបងប្អូនប្រុសគាត់។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានបញ្ជាក់នៅក្នុងការស្តាប់ចម្លើយសំណុំរឿង ០០៣ ថា ឪពុកម្តាយ និងបងប្អូនប្រុសគាត់ មិនត្រូវបានសម្លាប់នៅចង្កោចេរេនទេ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ការរៀបការដោយបង្ខំ និងការបាត់បង់សមាជិកគ្រួសារ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ពាក្យសុំ និងឯកសារពាក់ព័ន្ធ បង្ហាញពីអង្គហេតុ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង ០០៤។	Kampot	កំពត	ជេត វណ្ណឈី

D5/1051	14-VSS-00031	MEAS Sean	មាស សាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់ត្រាចខេត្តកំពត។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានឃើញមេកងចល័តគាត់រំលោភនារីដែលធ្វើការនៅក្នុងកងចល័តគាត់។ ការបោកខ្លួនដោយបង្ខំមកលើគាត់ និងឪពុកគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅខេត្តកំពត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ជេត វណ្ណឈី
D5/1048	14-VSS-00024	SOEM Ream	សឹម រៀម	D5/1048/3	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើការយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ។ ការស្លាប់កូនគាត់ និងប្តីគាត់ដោយសារ អត់ប្រាស និងជំងឺ និងការបោកខ្លួនឪពុកម្តាយគាត់ នៅស្រុកព្រៃនប់ ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ជេត វណ្ណឈី
D5/906	13-VSS-00499	NEANG Lay	នាង ឡាយ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ បងប្អូនប្រុសគាត់ គឺជាយោធា នៅឆ្នាំ១៩៧៥-៧៨នៅ កង ពល ៨ ឈរជើងនៅ នៅខេត្តកណ្តាល ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករមកលើបងប្អូនប្រុស នៅព្រលានយន្តហោះ កំពង់ឆ្នាំង បន្ទាប់មក សម្លាប់ពួកគេនៅឆ្នាំ១៩៧៨។ បងប្អូនប្រុសផ្សេងទៀត ក៏ត្រូវបានសម្លាប់នៅព្រលានយន្តហោះនេះដែរ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Prey Veng	ព្រៃវែង	ជេត វណ្ណឈី
D5/639	12-VSS-00635	KHEAV Chuon	ខៀវ ជួន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ពីការសម្លាប់ប្តីគាត់ ការស្លាប់កូនស្រីគាត់ ឪពុកម្តាយក្មេក និងសាច់ញាតិគាត់ដោយសារ អត់ប្រាស ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ជេត វណ្ណឈី
D5/745	12-VSS-00742	KRUOCH Sang	ក្រូច សាង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង ការបោកខ្លួនឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ពី ខេត្តកំពង់ឆ្នាំង នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ជេត វណ្ណឈី
D5/786	12-VS-00783	IEM Tong	ហៃម តុង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌របស់គាត់ និងការសម្លាប់បងប្អូនស្រីគាត់ និងពូជគាត់ នៅស្រុកពញាឮ ខេត្តកណ្តាល និងស្រុកឧត្តុង្គ ខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ជេត វណ្ណឈី
D5/800	12-VSS-00800	MORK Saroeun	ម៉ក់ សារឿន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតរបស់គាត់ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ជេត វណ្ណឈី
D5/801	12-VSS-00801	LONG Yorn	ឡុង យន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌។ ការសម្លាប់ប្តីគាត់ ការស្លាប់ឪពុកគាត់ និងបងប្អូនប្រុសគាត់ដោយសារ ជំងឺ និងអត់ប្រាស ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើបងប្អូនស្រីគាត់ សុទ្ធតែកើតឡើងនៅខេត្តតាកែវ និងខេត្តកំពត នៅពេញមួយបឋមប្រជាធិបតេយ្យ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការរើបោកដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ជេត វណ្ណឈី
D5/803	12-VSS-00803	BUN Saroeun	ប៊ុន សារឿន	D5/803/3	ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឃុំព្រៃពាងធំ ស្រុកត្រាំកក់ ខេត្តតាកែវ ពី ខែមេសា ឆ្នាំ១៩៧៨ដល់ឆ្នាំ១៩៧៨ និងនៅឃុំតាមេ ស្រុកត្រាំកក់ ពី ឆ្នាំ១៩៧៨ រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានអ្នកដាក់ពាក្យសុំបញ្ជាក់នៅក្នុងសវនាការសំណុំរឿង០០២)។ មានការទទួលស្គាល់ថា ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំងនិងការបោកបង្ខំ សមាជិកគ្រួសារ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ គ្មានអង្គហេតុណាដែលពាក់ព័ន្ធ នៅក្នុងពាក្យសុំ ឬឯកសារពាក់ព័ន្ធ ស្ថិតនៅក្នុងវិសាលភាពនៃបទចោទ ក្នុងសំណុំរឿង ០០៤។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ជេត វណ្ណឈី
D5/805	12-VSS-00805	PHAT Horn	ផាត់ ហន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត គឺស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការស្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ និងឪពុកគាត់ដោយសារ ជំងឺ និងអត់ប្រាស នៅស្រុកត្រាំង ខេត្តតាកែវ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការរើបោកដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ជេត វណ្ណឈី
D5/806	12-VSS-00806	HONG Sok	ហង់ សុខ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ ស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ និងការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងកូនគាត់ ការសម្លាប់ប្តីគាត់ និងការស្លាប់ម្តាយគាត់នៅស្រុកត្រាំកក់ ខេត្តតាកែវ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការរើបោកដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ជេត វណ្ណឈី

D5/814	12-VSS-00814	KUNG Meng	គង់ ម៉េង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងការសម្លាប់ឪពុកគាត់ នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្តាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ម្នាក់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែម្តងហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែលដឹងសំណុំរឿង។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ជេត សណ្តូលី	
D5/839	12-VSS-00842	PHON Vouen	ផន វៀន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗនៅឆ្នាំ១៩៧៦ អន្តរកាលនៃស្រុកពោធិ៍សាត់ និងនៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង ពី ឆ្នាំ១៩៧៧ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអន្តរស្ស័យផង) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការសម្លាប់ប្តីគាត់ នៅស្រុកបាតាន (ពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់)។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមានមិនពិត ដែលថា គាត់ បានទទួលការលើចាប់ដោយសារខក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមខក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ជេត សណ្តូលី	
D5/1162	13-VSS-00309	OUCH Chum	ឡូច ជុំ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអន្តរស្ស័យ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកសំរោង ខេត្តតាកែវ។ ការស្តាប់ម្តាយ បងប្អូនប្រុស និងបងប្អូនស្រី ដោយសារ ជំងឺ និងអត់ឃ្លាន ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រី។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពិបាកជា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	ជេត សណ្តូលី	
D5/12	11-VSS-00021	TOUCH Mean	ទូច មាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនៅភូមិគោកក្រៀម ឃុំវិហារធំ ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/13	11-VSS-00019	VA Lim Hun	វ៉ា លីមហ៊ុន	D117/95	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅខេត្តកំពង់ចាម ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការប៉ុនប៉ងសម្លាប់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការរៀបការ ដោយបង្ខំ) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅឃុំវិហារធំ ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់បន្តិចនៅក្នុងអំឡុងពេលស្តាប់ចម្លើយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/14	11-VSS-00018	TOUCH Phal	ទូច ផល		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗនៅស្រុកកំពង់សៀមនិងស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/15	11-VSS-00029	SORN Maly	ស៊ិន ម៉ាលី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗនៅកំពង់សៀមនិងស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ (មិនដឹងពីទីកន្លែង) និងបងប្អូនប្រុស នៅឃុំក្រឡ ស្រុកកំពង់សៀម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការស្តាប់បងប្អូនស្រីផ្ទះរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឃុំក្រឡ នៅពេលក្រោយមកទៀត។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1656	14-VSS-00183	PREAP Sokhoeum	ព្រាប សុខឿន	D219/24 D5/1656/2.1	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកព្រៃឈរ។ ការសម្លាប់ប្តីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកព្រៃឈរ នៅឆ្នាំ១៩៧៤។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនបង្កើតម្នាក់ទៀតរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ (មិនមានពេលវេលា និងទីកន្លែងច្បាស់លាស់)។ សក្តិកម្មជាសាមីណោះនៅក្នុងសំណុំរឿង បបខ ត្រូវបានពិចារណា។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/166	11-VSS-00093	YI Kiem	យី គឹម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងគ្រោះគាត់ នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកងមាស ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅ ស ២១ ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីផ្ទះរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ នៅស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/169	11-VSS-00094	PEN Hoern	ប៉ែន ហៀន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកព្រៃឈរ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/17	11-VSS-00040	CHEA Chhon Leang	ជា ឈុនចាង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម ពី ឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់គ្រោះអីស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅភ្នំប្រុស ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) មកលើឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥នៅស្រុកកំពង់សៀម និងស្រុកចម្ការលើ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin

D5/170	11-VSS-00095	PHLONG Han	ផ្លូវ ចាន	D219119.1.2	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកនៃឆ្នាំ១៩៧៦ ។ នៅខេត្តកំពង់ចាម។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយម្នាក់ជាយោធា ក.ប.ក ត្រូវបានបញ្ជូនទៅត្រួតពិនិត្យនៅឆ្នាំ១៩៧៨ ដល់ម្នាក់ទៀតបានបាត់ខ្លួន នៅឆ្នាំ១៩៧៧ (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់បំភ្លឺនៅក្នុងអំឡុងពេលស្ថាប័នផ្ទេរអ្នកដាក់ពាក្យសុំ) ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/172	11-VSS-00098	NHIP Try	ផ្លូវ ប្រី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅឆ្នាំ១៩៧៦-៧៧-៧៨ នៅទឹកនៃឆ្នាំ១៩៧៨ ។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកកំពង់សៀម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/176	11-VSS-00100	AM Nai Oun	ផ្លូវ ណៃអូន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ពីការសម្លាប់ពួកគាត់នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យនៅត្រូវបានប្រើប្រាស់ នៅខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់។ យើងទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍នេះអាចជាសំខាន់បំផុត ទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដែលកើតក្រោយរបបខ្មែរក្រហម តែអង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ មិនច្បាស់លាស់អាចបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការរំលោភបំពានដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទពេទ។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/177	11-VSS-00101	CHAN Yeoung	ចាន យ៉េឡង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងគ្រួសារគាត់ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ចាម ពីឆ្នាំ១៩៧៦។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនបងប្អូន និងបងប្អូនប្រុសផ្លែ នៅក្នុងកាលៈទេសៈមិនច្បាស់លាស់ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ជាអតីតទាហានលទ្ធិ នៃ ស. ២១ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៦។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/178	11-VSS-00102	MAO Kimleang	ម៉ៅគី មណាង	D2193.19	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ប្អូនបងប្អូនអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការសម្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកកំពង់សៀម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/179	11-VSS-00105	IEM Channy	អៀម ចាន់នី	D11746	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឪពុកភ្នែករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ (នេះត្រូវបានបញ្ជាក់បានបញ្ជាក់ នៅក្នុងការស្ថាប័នផ្ទេរ ចំណែកឯ ទម្រង់បែបបទព័ត៌មានជនងគ្រោះ បានបញ្ជាក់ថាជាឪពុកគាត់) នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការសម្លាប់ពួកគាត់ ដែលត្រូវបានផ្លាស់ទីពី ស្រុកកំពង់សៀម ទៅខេត្តកំពង់ចាម ការធ្វើឱ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម នៅស្រុកកំពង់សៀម (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់បំភ្លឺនៅក្នុងអំឡុងពេលស្ថាប័នផ្ទេរអ្នកដាក់ពាក្យសុំ)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/180	11-VSS-00103	MECH Mân	ម៉ុច ម៉ន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ (ទឹកនៃឆ្នាំមិនបានបញ្ជាក់) នៅឆ្នាំ១៩៧៦។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសផ្សេងទៀតគាត់នៅចម្ការកៅស៊ូជប (ពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់)។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ សន្មត់ថានៅស្រុកកំពង់សៀម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/181	11-VSS-00104	CHEA Phan	ជា ផាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ នៅភ្នំប្រុសនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យ ជា យោធា ក.ប.ក នៅក្នុងកាលៈទេសៈដែលគេមិនដឹង។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1844	16-VSS-00001	LIM Choeng	លីម ជឿង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងគ្រួសារគាត់នៅស្រុកស្ទឹងត្រែង ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់ពួកគាត់របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅទឹកដា ស្រុកកំពែង ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ការសម្លាប់ពួកគាត់របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឃុំព្រែកកក ស្រុកស្ទឹងត្រែងនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើបងប្អូនបងប្អូនបងប្អូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅឃុំព្រែកកក។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់ម្តាយដោយសារអតិប្បាន នៅឆ្នាំ១៩៧៧ និងការស្លាប់(កាលបរិច្ឆេទមិនបានបញ្ជាក់)។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1845	16-VSS-00002	ÂM Samoern	អម សាម៉េន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនៅភូមិអំពិលក្រឡាញ់ ឃុំអូស្វាយ ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនបងប្អូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1846	16-VSS-00003	CHUON Lang	ជួន ឡាង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅឃុំក្រឡា ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ អំពើអនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅ នៅភូមិត្រពាំងត្រាស់ ឃុំក្រឡា នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin

D5/1847	16-VSS-00004	EAN Ret	តាំង រ៉ែត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកបាតាឈា ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំហ្វាង និងការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅភូមិពោងដី ស្រុកបាតាឈា នៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1848	16-VSS-00005	HAK Sory	ហាក់ សូរី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកក្រចេះ និងស្រុកស្ទឹងត្រែង ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញលើជនជាតិចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1849	16-VSS-00006	HEM Yoeun	ហែម យ៉ូន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់បងប្អូនបង្កើតគាត់ នៅស្រុកត្បូងឃ្មុំ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់ថា ការបាត់បង់សំបាត់គ្រួសារ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែ អង្គហេតុដែលបានផ្តល់មកមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលបានទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យរួចរាល់ជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1850	16-VSS-00007	IT Kong	អ៊ីត គង់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និង ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1851	16-VSS-00008	KAK Kim Krin	កាក់ គីម គ្រីន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅឃុំបារាំង ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៦ និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅឃុំបារាំង។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1852	16-VSS-00009	KHY Naichean	ឃី ណៃ ជាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងប្តីគាត់ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1853	16-VSS-00010	KOY Yim	គុយ យ៉ឹម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅភ្នំប្រុសភ្នំស្រី ស្រុកកំពង់សៀម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1854	16-VSS-00011	LANG Han	ឡាង ហាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់ប្តូន នៅឆ្នាំ១៩៧៧/ឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកកំពង់សៀម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅភូមិក្រូក្រ ស្រុកកំពង់សៀម។ ការសម្លាប់ម្តាយម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ១ និងក្មួយប្រុស (មិនមានពេលវេលា ឬទីតាំងច្បាស់លាស់)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1855	16-VSS-00012	LENG Yim	ឡេង យ៉ឹម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់លើឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំដោយសារ ជំងឺ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥នៅស្រុកកំពង់សៀម។ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំហ្វាង និងការសម្លាប់ប្តីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅមន្ទីរសន្តិសុខអង្គការស្រុកកំពង់សៀម លើឃុំប្រាសាទទៅ ស ២១ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ (មិនមានពេលវេលា ឬទីតាំងច្បាស់លាស់)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1856	16-VSS-00013	LI Pat	លី ប៉ាត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ។ ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកក្រចេះ ខេត្តកំពង់ចាម។ ការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញមកលើជនជាតិចាម នៅខេត្តកំពង់ចាម ប៉ុន្តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ គ្រាន់តែរៀបរាប់អំពីអង្គហេតុពាក់ព័ន្ធនឹងការប៉ះពាល់របស់ជនជាតិចាម។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលបានទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យរួចរាល់ជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពពេលវេលានៃសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1857	16-VSS-00014	LY Strom	លី ស្រូម		ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម (ប្រហែលជានៅឆ្នាំ១៩៧៦) ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅភ្នំប្រុសភ្នំស្រី នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម (ប្រហែលជានៅឆ្នាំ១៩៧៦)។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលបានទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យរួចរាល់ជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពពេលវេលានៃសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1858	16-VSS-00015	MAN Sles	ម៉ាន់ សៀន	D5/1234/4	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការចាប់ខ្លួន និងការបាត់ខ្លួនផ្ទាំងពីកន្លែង និងសាសនាជនជាតិចាម (រួមមានឪពុកគាត់ និងជីដូនមួយគាត់) នៅភូមិប្រាំ ឃុំស្វាយឃ្មុំ ស្រុកក្រចេះ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ នៅចុងឆ្នាំ១៩៧៥ ម្តាយគាត់ និងបងប្អូនបង្កើតគាត់ ត្រូវបានជម្លៀសពី ពីភូមិប្រាំ ហើយ ត្រូវបានសម្លាប់នៅចំងក់ព្រៃ ស្រុកស្ទឹងត្រែង ខេត្តកំពង់ចាម។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលបានទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យរួចរាល់ជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ សក្ខីកម្មសវនាការដែលបានចូលពិនិត្យមើលបានជាសាធារណៈ នៅក្នុងសំណុំរឿង ០០២ ត្រូវបានយកមកពិចារណា។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin

D5/1859	16-VSS-00016	MAT Keu	ម៉ាត់ កើ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុក ក្រចេះ ខេត្តកំពង់ចាម ការស្តាប់ដីគា ដោយសារ ជំងឺ ការបាត់ខ្លួនរបស់ប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការ ធ្វើទុក្ខបុកម្នេញមកលើជនជាតិចាម នៅខេត្តកំពង់ចាម។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នក ដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារ ឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទឧទាហរណ៍។ ជាពិសេស មិនមានព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់ អំពីពេលវេលា។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1860	16-VSS-00017	MAT Hak	ម៉ាត់ ហាក់	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុក ក្រចេះ ខេត្តកំពង់ចាម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនរបស់ប្អូនប្រុសប្រុសស្រី ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយ យីគាត់ និងបងប្អូនប្រុសគាត់ នៅខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៨ ការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញមកលើជនជាតិចាម នៅ ខេត្តកំពង់ចាម។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ គឺជាជនជាតិចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការ ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1861	16-VSS-00018	NHEM Sophan	ឈ្មោះ សុផាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីគាត់ នៅ ស ២១ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ឬ ឆ្នាំ ១៩៧៨ នៅពេលដែលផ្លាស់ទីពីភូមិភាគកណ្តាល។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារ ឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទឧទាហរណ៍។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1862	16-VSS-00019	OU Yân	ឈ្មោះ យ៉ាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥-៧៦ ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ ពាក្យសុំ និងបងប្អូនស្រីគាត់ នៅភ្នំប្រស រូស្រកកំពង់សៀមនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ឬ៧៧ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេង ទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម។ ទោះបីជា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅ វិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1863	16-VSS-00020	PHÂN Sophat	ផាន សុផាត់	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាត់ខ្លួនឪពុកគាត់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ ពី ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្ត កំពង់ចាម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្តាប់ផ្តារ ដោយសេរី ដី ទី នៅស្រុកព្រៃពេរ ខេត្តកំពង់ ចាម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅព្រៃទទឹង ខេត្ត កំពង់ចាម ការសម្លាប់ពួកគាត់ នៅស្រុកកំពង់សៀម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនជីដូនមួយគាត់ ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ តែគាត់ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្ម មួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទឧទាហរណ៍។ ជាពិសេស ការបរិច្ចេមិនបានបញ្ជាក់ច្បាស់ ហើយកាលបរិច្ឆេទដែលបានបង្ហាញមក គឺ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពពេលវេលានៃសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1864	16-VSS-00021	PHAN Yin / Yim	ផាន យ៉ិន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ពីឆ្នាំ១៩៧៦ រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត យ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1865	16-VSS-00022	PHLONG Hean / Phong Hean	ផុង ហ៊ាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត និងគ្រួសារគាត់ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើ អមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនប្តីគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការសម្លាប់ពួកគាត់ (កាលៈទេសៈមិនបាន បញ្ជាក់)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបាន រៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1866	16-VSS-00023	PIN Yun	ប៉ិន យ៉ុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ៖ ការបាត់ខ្លួនប្តីគាត់ ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីគាត់ និងគ្រួសារគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅភ្នំប្រស នៅស្រុក កំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គ ហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1867	16-VSS-00024	PRACH Sophy	ប្រាច្ន សុភី	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ ១៩៧៦ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅទួលបេង ស្រុកកំពង់សៀម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅ ក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1868	16-VSS-00025	SA Lip	សា ឡិប	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង មកលើបងប្អូនបងប្អូនរបស់អ្នកដាក់ ពាក្យសុំ នៅស្រុកក្រចេះ និងស្រុកស្ទឹងត្រែង ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ នៅស្រុក កំពង់សៀមស្រុក ចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ក៏ធ្វើទុក្ខបុកម្នេញមកលើជនជាតិចាម នៅខេត្ត កំពង់ចាម។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ គឺជាជនជាតិចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះ ទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/1869	16-VSS-00026	SAM Chhun Hieng	សំ ឈួនហ៊ាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងសាច់ញាតិគាត់ នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង មកលើឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់ពួករបស់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបាន បញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុង ចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទឧទាហរណ៍។ ជាពិសេស អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ ស្ថិតនៅក្រៅ វិសាលភាពពេលវេលានៃសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin

D5/1870	16-VSS-00027	SÂN Kheng	សន ខេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រីផ្លែរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម និងការសម្លាប់អ្នកទាំងនោះនៅភ្នំប្រស ស្រុកកំពង់សៀម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រីផ្លែរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅក្នុងកាលៈទេសៈមិនច្បាស់លាស់។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1871	16-VSS-00028	SEANG Oeurn	សាំង ឡឺន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងប្តីគាត់ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅ ទឹកនៃឯមិនបានបញ្ជាក់។ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំងមកលើបងប្អូនស្រីផ្សេងទៀតនៅនៅ មន្ទីរសុខាភិបាលរដ្ឋបាលឃុំដំបូង បន្ទាប់មក សម្លាប់ នៅទីលំនៅបង ស្រុកកំពង់សៀម (ពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់)។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់បងប្អូនស្រីគាត់ ដោយសារ បាក់កម្លាំង។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់បងប្អូនស្រីគាត់ ដោយសារ ជំងឺ។ មានការទទួលស្គាល់ថា នេះគឺជាការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ ដោយសារខ្សែក្រវែលក្នុងចំណោមខ្សែក្រវែលដែលបានដាក់ជាបទចោទ។ ជាពិសេស ខណៈដែលមានការបញ្ជាក់ពីពេលវេលា ប៉ុន្តែ ទឹកនៃឯមិនបានបញ្ជាក់ ហើយនៅពេលដែលមានការបញ្ជាក់ពីទឹកនៃឯ តែមិនមានពេលវេលា។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1872	16-VSS-00029	SEN Roern	សិន រឿន	នៅក្នុងឯកសារទី១ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ រៀបរាប់៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ការស្លាប់កូនគាត់ នៅស្រុកកំពង់សៀមនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ នៅក្នុងឯកសារទីពីរ គាត់ បញ្ជាក់ថា គាត់ រស់ នៅខេត្តក្រចេះ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ ហើយ ផ្តល់ទៅកំពង់ចាម តែក្រោយ ឆ្នាំ១៩៧៥ តែ។ គាត់ក៏បានរៀបរាប់អំពីការស្លាប់បងប្អូនស្រីគាត់ មិនគ្រួសាររបស់គាត់។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ ដោយសារខ្សែក្រវែលក្នុងចំណោមខ្សែក្រវែលដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1873	16-VSS-00030	SIENG Ren	សាំង រន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ពាក្យសុំមាន ព័ត៌មានផ្ទុយគ្នា នៅក្នុងឯកសារទី១ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ រៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការស្លាប់ប្តីគាត់ ដោយសារ បាក់កម្លាំង នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកចម្ការលើ។ នៅក្នុងឯកសារទីពីរ គាត់ រៀបរាប់៖ ការស្លាប់ប្តីគាត់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅ ទីតាំងមិនបានបញ្ជាក់ និងការសម្លាប់បងប្អូនស្រីគាត់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅទីលំនៅ និងរត្នអង្គបញ្ជី ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ពាក្យសុំមាន ព័ត៌មានមិនស្របគ្នាអំពីស្រុកទាំងនោះ តែមិនទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅ ភូមិភាគកណ្តាល នៅឆ្នាំ១៩៧៧ និងបានទទួលរងការឈឺចាប់ ដោយសារខ្សែក្រវែលក្នុងចំណោមខ្សែក្រវែលដែលបានដាក់ជាបទចោទ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1874	16-VSS-00031	SIM Van	ស៊ីម វ៉ាន់	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការសម្លាប់ ឪពុកគាត់ និងប្តីគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1875	16-VSS-00032	SOEM Nan	ស៊ីម ណាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម នៅពេលយុទ្ធគ្រប់គ្រងប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1876	16-VSS-00033	SOS Mousteut	ស៊ីម ម៉ូស្តេត (ស៊ីម ម៉ូស្តេត)	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាត់ខ្លួនអ្នកដាក់ពាក្យសុំ៖ ជិត ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥ ព្រឹក ក្រចក ខេត្តកំពង់ចាម ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំងឪពុកម្តាយ និងបងប្អូនបង្កើតរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកក្រចក ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនដីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការសម្លាប់បងប្អូនស្រី និងឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៤។ ការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញមកលើជនជាតិចាម នៅខេត្តកំពង់ចាម។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ គឺជាជនជាតិចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1877	16-VSS-00034	SRUN Nhoep	ស្រីន ឈឺប	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់បងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់ឃ្លាន អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនដីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងឈ្មោះ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1878	16-VSS-00035	THÂN Phang	ថន ផាង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលយុទ្ធគ្រប់គ្រងប្រជាធិបតេយ្យ។ ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងប្តីគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1879	16-VSS-00036	THIM Koem Ly	ធីម គីម ឈឺ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ពី ស្រុកកំពង់សៀម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បងប្អូនស្រី និងប្អូនស្រី ក្នុងប្រុស និងក្មេងស្រី។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin

D5/231	11-VSS-00022	VEN Unn	ជិន ឌីន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលយុវបឋមខ្មែរក្រហម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាក់ខ្លួនពីគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ (មិនដឹងពីទីកន្លែង)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/248	11-VSS-00128	NHOEM Kim Hoeum	ហេតុស្រី ហ្ស៊ីម គីម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់អំពីការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងការសម្លាប់បងប្អូនផ្លែ នៅក្នុងទួលស្រែង។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យយុវបឋមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/25	11-VSS-00089	CHUON Phán	ជួន ផាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលយុវបឋមខ្មែរក្រហម។ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង នៅក្រុងអង្គធាតុ ដី នៅឆ្នាំ១៩៧៩ បន្ទាប់មក ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅភ្នំប្រសំ ស្រុកកំពង់សៀម និងការសម្លាប់មីតា និងពូ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/256	11-VSS-00125	CHHUON Ly	ឈួន លី	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាក់ខ្លួនពីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/26	11-VSS-00023	VA Loem Hocum	វ៉ា ល័ម ហ្ស៊ីម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលយុវបឋមខ្មែរក្រហម។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ម្នាក់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅទីតាំងសម្លាប់មនុស្សគោកព្រីង ស្រុកកំពង់សៀម ម្នាក់ទៀតនៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម និងការសម្លាប់ប្រពន្ធ និងកូនរបស់អ្នកទាំងនោះ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/27	11-VSS-00025	NOU Nin	នួន នីន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកចង្ការលើ និងស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលយុវបឋមខ្មែរក្រហម។ ការសម្លាប់ម្តាយមីមរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងកូនភាគី។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/270	11-VSS-00143	CHHUN Yean	ឈួន យ៉ាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងពូ (នៅទួលបេងស្រុកកំពង់សៀម) ដោយជាប់ទោបថា ជាវៀតណាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តកំពង់ចាម។ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលយុវបឋមខ្មែរក្រហម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/271	11-VSS-00142	DY Chhong	ឌី ឌុង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) និងការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ។ ការសម្លាប់បងប្អូនបង្កើតរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងកូនរបស់អ្នកទាំងនោះ នៅឆ្នាំ១៩៧៦ សុទ្ធតែកើតឡើងនៅ ខេត្តកំពត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យយុវបឋមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/272	11-VSS-00141	NAY(NAI) Chhun Hien	ណៃ ឈួន ហ៊ីន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកស្ទឹងត្រែង ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលយុវបឋមខ្មែរក្រហម។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសផ្លែរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកចង្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ការសម្លាប់បងប្អូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងប្រពន្ធគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/273	11-VSS-00140	SEANG Yây	ស៊ាង យ៉ាយ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅ ភ្នំប្រសំស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាមនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពលើសនៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅអង្គរជ័យ ខេត្តកំពត។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការយំបាបដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទពោទ។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/274	11-VSS-00139	PHOUNG Yat	ភ្នុង យ៉ាត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងការសម្លាប់បងប្អូនបង្កើតគាត់ នៅក្នុងទួលស្រែង (មិនមានពេលវេលាច្បាស់លាស់)។ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាក់ខ្លួនពីម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលយុវបឋមខ្មែរក្រហម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/28	11-VSS-00026	CHEY Phean	ជ័យ ភីន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត in កំពង់សៀមនិងស្រុកចង្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលយុវបឋមខ្មែរក្រហម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាក់ខ្លួនពីម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកចង្ការលើ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/29	11-VSS-00091	DY Doern	ឌី ដ្យែន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ ឪពុកម្តាយគាត់ និងបងប្អូនបង្កើត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលយុវបឋមខ្មែរក្រហម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់ប្រាស ជំងឺ និងខ្លះការពុល។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin

D5/613	11-VSS-00365	IM Sreang	អ៊ឹម ស៊ី ក្រីង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការសម្លាប់ប្រធាន បងប្អូនស្រីវិជ្ជា និងកុមារ (ឆ្នាំ១៩៧៧) នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/614	11-VSS-00366	HEAV Theng	ហើវ ថេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីសាត ខេត្តកំពង់សៀម នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/615	11-VSS-00367	HE Eang	ហៃ ធាង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ប្អូនស្រីអ្នកដាក់ពាក្យសុំ បងប្អូនស្រីសាត បងប្អូនស្រី និងកុមារ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/616	11-VSS-00370	DY Sán	ឌី សាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីសាត បងប្អូនស្រីវិជ្ជា និងកុមារ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាមនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/617	11-VSS-00371	DUCH Yoeur	ឌុច យ៉ូរ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការសម្លាប់បងប្អូនសាត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/618	11-VSS-00373	CHHEN Khom	ឆេន ខុំ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការសម្លាប់សមាជិកគ្រួសារសាត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/619	11-VSS-00376	SOM San	សោម សាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ រៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅទីតាំងសម្លាប់អមនុស្សធម៌ក្រុង ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម (កាលបរិច្ឆេទមិនបានបញ្ជាក់)។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាជាងមិនពិតដែលថា សាត បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទល្មើស។ ជាពិសេស មិនមានពេលវេលានៅក្នុងព័ត៌មានដែលបានផ្តល់ឡើយ។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/620	11-VSS-00377	PORK Ly Eng	ពក ស៊ី អេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ការសម្លាប់យាយតា និងពួកសាត នៅស្រុកកំពង់សៀម អាចនៅ ទីតាំងសម្លាប់អមនុស្សធម៌ក្រុង។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/621	11-VSS-00379	DIN Bunneang	ឌិន ប៊ុន នាង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការបាត់ខ្លួនពួកសាត នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ពី ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/622	11-VSS-00381	UON Naisim	យ៉ូន ណៃ ស៊ឹម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការសម្លាប់បងប្អូនបង្កើតសាត នៅភ្នំប្រេស ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/623	11-VSS-00383	SUT Kimsrin	ស៊ុត គីម ស្រីន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការបាត់ខ្លួនម្តាយមីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងជីដូនមួយនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅភោគក្រុង ស្រុកកំពង់សៀម ការសម្លាប់សាច់ញាតិរបស់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម នៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/7	11-VSS-00092	CHHÂN My	ឆេន មី	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យជាទាសករមកលើម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាមនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/196	11-VSS-00069	OEM Dim	អ៊ឹម ឌឹម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើការហួសកម្លាំង នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង និងខេត្តកំពត។ ឪពុកសាត ស្លាប់ដោយសារ អត់ប្រេង និងខ្វះការព្យាបាល និងបងប្អូនបង្កើតសាត ត្រូវបានសម្លាប់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ការសម្លាប់ឪពុក និងការសម្លាប់បងប្អូនបង្កើត គឺជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់នៅក្នុង ពាក្យសុំ មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលមានទទួលស្គាល់សាត ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Chhnang	កំពង់ឆ្នាំង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/311	11-VSS-00155	PREY Sitha	ប្រៃ ស៊ីថា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការស្លាប់បងប្អូនស្រីសាត និងជីតាសាតដោយសារ អត់ប្រេង និងខ្វះការព្យាបាល ការបាត់ខ្លួនពួកសាត និងការរៀបការដោយបង្ខំមកលើបងប្អូនស្រីសាត ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំងការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្តារភាពសំនៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលមានទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពិសេស ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Chhnang	កំពង់ឆ្នាំង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/18	11-VSS-00056	YUNG Chann	យ៉ុង ចាន់	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង និងការសម្លាប់បងប្អូនបង្កើតរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំរួមមាននៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ និងការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ចាម	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin

D5/185	11-VSS-00077	ORN Thea	អ៊ិន ថា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់ជីវិតរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ ឆ្នាំ១៩៧៧។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ នៅស្រុកបារាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1883	16-VSS-00040	BUT Hap	ប៊ុត ហាប់	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង មកលើដីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត សុទ្ធតែកើតឡើងនៅ ស្រុកស្នួល ខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1884	16-VSS-00041	CHHOET Pen / Pay	ឈឹត ប៉ែម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសប្រពន្ធផ្ទុកម្នាក់ ដែលជាអតីត កងទ័ព ក.ប.ក នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការសម្លាប់ឪពុកគាត់ នៅស្រុកប្រាសាទបង្អួង ខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើកូន និងបងប្អូនប្រុស នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម នៅខេត្តកំពង់ធំ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1885	16-VSS-00042	CHIN Suong	ជិន ស្នួង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយដោយសារ អត់ឃ្មោន នៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការសម្លាប់ប្អូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ សុទ្ធតែកើតឡើងនៅ ស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។ ជាពិសេស អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1886	16-VSS-00043	CHOU Soth	ជូ សុត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ ការសម្លាប់និងការបាត់ខ្លួនសាច់ញាតិរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកំពង់ធំ រវាង ឆ្នាំ១៩៧៥និងឆ្នាំ១៩៧៧ ម្នាក់ជាយោធា ក.ប.ក ដែលត្រូវបានគេសម្អាត។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1887	16-VSS-00044	CHUON Oeum	ជួន អឿន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើចាប់ បន្ទាប់មក ការស្តាប់ប្តីដោយសារ ខ្លះកំណែប្រែនិងការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកប្រាសាទសំបូរ និងស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។ ជាពិសេស អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1888	16-VSS-00045	DIT Khoen	ឌីត ឃៀន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាត់ខ្លួនឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅវត្តស្រែវែង ស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។ ជាពិសេស មិនមានការបញ្ជាក់ពីពេលវេលានៅក្នុងព័ត៌មានដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1889	16-VSS-00046	HAM Khoen	ហាម ឃៀន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការសម្លាប់ឪពុកគាត់ ដោយសារអត់ឃ្មោន។ ការសម្លាប់ប្អូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ឲ្យច្បាស់អំពីប្តី មិនពេលដែលហេតុការណ៍ទាំងនេះបានកើតឡើង តែគាត់បានបញ្ជាក់ពីពេលវេលានៅក្នុងអំឡុងឆ្នាំ១៩៧៦-ឆ្នាំ១៩៧៧។ ហេតុនេះ យើងជឿថាទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1890	16-VSS-00047	HANG Thon	ហាង ថុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាត់ខ្លួនប្តីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ ការសម្លាប់ប្អូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1891	16-VSS-00048	HAV Chou	ហាវ ជូ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងការអត់ឃ្មោនរបស់ម្តាយគាត់ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥។ ការសម្លាប់ប្តីស្រី និងជីតា (កាលៈទេសៈមិនបានបញ្ជាក់)។ គាត់បានបញ្ជាក់ថា គាត់ ធ្វើការងារធ្ងន់មួយការកំណត់ដែលគេដាក់ឲ្យ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែព័ត៌មានបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក បញ្ជាក់ថា គាត់កើតនៅខែកក្កដា ឆ្នាំ១៩៧៥ ក្រោយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ហេតុនេះ គាត់មិនបានបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណឲ្យបានត្រឹមត្រូវទេ។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1892	16-VSS-00049	IN Pin	អ៊ិន ប៊ិន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥និងឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/1893	16-VSS-00050	IN Soeun	អ៊ិន សៀន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ជីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តស្រែវែង ស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តស្រែវែង (កាលវេជ្ជមិនបានបញ្ជាក់)។ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉េងឃី	Martine Jacquin

D5/4	11-VSS-00005	DOEU Phau	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ និងអំពី អមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំ (ឆ្នាំ១៩៧៧) នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ។ បងប្អូន បង្កើតគាត់ ជាអតីត យោធា គ.ប.កត្រូវបានចាប់ខ្លួន និងសម្លាប់។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះ ទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/5	11-VSS-00012	CHIEM Nan	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពីអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅ ទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅពេលយប់បន្ថែមក្រោម អំពីអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំនៅឆ្នាំ ១៩៧៦ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ អំពីអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនប្តីគាត់ សុទ្ធតែកើតឡើងនៅខេត្តកំពង់ធំ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏ អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/382	11-VSS-00181	SIEM Pean	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពីអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាព រស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះ ទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូល រួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/283	11-VSS-00180	DUK Nhà	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់គ្រួសារគ្រប់គ្រង និងជីដូនមួយគាត់ និងការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពីអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់ធំ ខេត្តកំពង់ធំ ឆ្នាំ១៩៧៧ ក្តីពេញ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ និង ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំង នេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/300	11-VSS-00163	AM Kim Lun	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅស្រុកក្បាលឃ្មុំ ខេត្ត កំពង់ចាមនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រីគាត់ ពី ខេត្តក្រចេះ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/301	11-VSS-00162	PHORN Heng	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ម្តាយគាត់ និងក្មួយស្រី ការស្លាប់ឪពុកគាត់ដោយសារ អត់ឃ្នាន ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាច ទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/302	11-VSS-00161	CHHON Reak	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងការសម្លាប់ឪពុក ម៉ែបង្អែ និងប្តីគាត់ និងការ សម្លាប់បងប្អូនប្រុសប្រពន្ធ នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិច ផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជា ដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿ ង។	Kratie	ក្រចេះ	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/303	11-VSS-00160	REN Ket	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូននៅស្រុក ក្រែយ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសប្រពន្ធរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តស្វាយរៀង ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពីអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវ ចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/314	11-VSS-00159	CHHAOM Nhi	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ឪពុកគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពីអមនុស្សធម៌ផ្សេង ទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុ ការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួល ស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅ ក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/285	11-VSS-00178	YAN San	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងការរៀបការដោយបង្ខំ (រួមមានស្ថានភាពរស់ នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅខេត្តមណ្ឌលគីរី។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះ ទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូល រួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។ ការបាត់ខ្លួនប្តីគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៣ និងការបាត់ខ្លួនកូនប្រុសនៅ ឆ្នាំ១៩៧៤ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពលេ វេលានៃសំណុំរឿង។	Mondulhiri	មណ្ឌលគីរី	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/294	11-VSS-00166	YIN Teng	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យ ធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងរៀបការនៅខេត្តមណ្ឌលគីរី និង ការបាត់ខ្លួនម្តាយគាត់ និងបងប្អូនប្រុស។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ទាំងនេះគឺជាហេតុការណ៍ ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាច ទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាល ភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Mondulhiri	មណ្ឌលគីរី	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/275	11-VSS-00323	Martine LEFEUVRE	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងអំពីអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើ បាប) ប្តីគាត់ នៅ ស ២១ និងការសម្លាប់ប្តីគាត់នៅជើងឯក នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាច ទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Outside Cambodia	នៅក្រៅ ប្រទេសកម្ពុ ជា	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin
D5/276	11-VSS-00322	OUK Nary	ផ្សេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងអំពីអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើ បាប) ឪពុកគាត់ នៅ ស ២១ និងការសម្លាប់គាត់ នៅជើងឯក នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាច ទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Outside Cambodia	នៅក្រៅ ប្រទេសកម្ពុ ជា	គឺម ម៉ែងឃី	Martine Jacquin

D5/1840	15-VSS-00159	KONG Phearin	គង់ ភារិន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់អំពីការទទួលបានលក្ខណៈដោយបង្ខំ នៅស្រុកកំព្រាច ខេត្តព្រៃវែង និងការសម្លាប់ឪពុកគាត់ និង មាតា អាចនៅ ស្រុកអូរព័ងឪ ខេត្តកំពង់ចាម (ភូមិភាគប្រាំ) និងការសម្លាប់ឪពុកគេក្នុងខេត្តអូរត្រកួង។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនជាឧត្តមព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់ ពាក់ព័ន្ធនឹងពេលវេលានៃការសម្លាប់ឪពុកគេក្នុង ដើម្បីបញ្ជាក់ថា មុនជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការរំលឹចាប់ ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	ភ្នំពេញ	ភ្នំពេញ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/190	11-VSS-000666	EM Oeun	អែម ឡឺន	D5/190/5 to 5.3 D179/1.2.36	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាត់ខ្លួននិងការសម្លាប់ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តព្រៃវែង នៅឆ្នាំ១៩៧៨ ការសម្លាប់ឪពុកគេក្នុង ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៨ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស នៅឆ្នាំ១៩៧៧ និងសមាជិកគ្រួសារផ្សេងទៀតរបស់គាត់ ខេត្តព្រៃវែង ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តព្រៃវែង នៅខែមេសា ឆ្នាំ១៩៧៧ ឬ ឆ្នាំ១៩៧៨ (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានអ្នកដាក់ពាក្យសុំបញ្ជាក់នៅក្នុងសវនាការសំណុំរឿង ០០២)។ ទោះបីជាមានការទទួលស្គាល់ថា "ការបាត់ខ្លួនមនុស្សជាទីស្រឡាញ់" និងការរៀបការដោយបង្ខំ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះពាល់ដល់ផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ នៅក្នុង ពាក្យសុំ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	ភ្នំពេញ	ភ្នំពេញ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/637	12-VSS-00856	POL Sotheara	លីម៉ិន ផូ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ ការបាត់ខ្លួននៅខេត្តតាកែវ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ការបាត់ខ្លួនមនុស្សជាទីស្រឡាញ់ និងលក្ខណៈដោយបង្ខំ មកលើ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះពាល់ដល់ផ្លូវចិត្ត តែព័ត៌មានដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនអាចឲ្យ ស.ច.ស.អ រៀងថា មុនជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការរំលឹចាប់ ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទទេ។	ភ្នំពេញ	ភ្នំពេញ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/175	11-VSS-00084	PRACH Yan	ប្រាច់ យ៉ាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកនៃឆ្នេរផ្សេងៗ នៅខេត្តស្វាយរៀង ការសម្លាប់ប្តីនិងបងប្អូនបង្កើតរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះពាល់ដល់ផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/188	11-VSS-00081	CHAN Yun	ចាន់ យ៉ន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកនៃឆ្នេរផ្សេងៗ នៅខេត្តស្វាយរៀងនៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ក៏បានបានរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួននិងការសម្លាប់សមាជិកផ្សេងៗនៅក្នុងគ្រួសារ ដោយមិនបានបញ្ជាក់ឲ្យបានច្បាស់លាស់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះពាល់ដល់ផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពិប្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/232	11-VSS-00117	PEN Socun	ប៉ែន ស៊ុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកនៃឆ្នេរផ្សេងៗ នៅខេត្តព្រៃវែងនិងខេត្តស្វាយរៀង នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការសម្លាប់និងការបាត់ខ្លួនសមាជិកផ្សេងៗនៅក្នុងគ្រួសារ នៅទីតាំងទាំងនេះ និងទឹកនៃឆ្នេរមិនច្បាស់ផ្សេងទៀត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះពាល់ដល់ផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពិប្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/24	11-VSS-00080	YIN Thooun	យ៉ិន ឡឺន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ នៅខេត្តស្វាយរៀង។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថា គាត់ត្រូវបានបញ្ជូនទៅធ្វើការនៅត្រូវបានក្នុង ដែលគាត់បញ្ជាក់នៅ នៅខេត្តស្វាយរៀង និងការសម្លាប់សាច់ញាតិផ្សេងៗដោយមិនបានរៀបរាប់អំពីការលះទេសៈ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះពាល់ដល់ផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/259	11-VSS-00121	MEAS(MIES) Sokha	ម៉ាស សុខា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួនឪពុកគាត់ ជាអតីតទាហានលន់ នល់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកនៃឆ្នេរផ្សេងៗ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅខេត្តស្វាយរៀងនិងខេត្តព្រៃវែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះពាល់ដល់ផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/260	11-VSS-00120	TAN Sok	តាន់ សុខ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ឪពុកគាត់ ប្តីគាត់ ជាអតីតទាហានលន់ នល់ និងបងប្អូនប្រុសគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកនៃឆ្នេរផ្សេងៗ ការរៀបការដោយបង្ខំ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះពាល់ដល់ផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/261	11-VSS-00119	MOUL Yin	មូល យ៉ិន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកនៃឆ្នេរផ្សេងៗ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) ការសម្លាប់ប្តីគាត់ បងប្អូនប្រុសគាត់ និងការសម្លាប់បងប្អូនស្រីគាត់ដោយសារ ជំងឺ និងខ្វះការប្រាបាល និងការរៀបការដោយបង្ខំមកលើជីដូនមួយគាត់ នៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះពាល់ដល់ផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin
D5/310	11-VSS-00152	NUT Sarun	នុត សារុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង ការធ្វើបាប និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង ការធ្វើបាប និងការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទឹកនៃឆ្នេរផ្សេងៗ នៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះពាល់ដល់ផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin

D5/16	11-VSS-00034	SOEM Noeun	ស៊ីម ឆៀន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងគ្រួសារគាត់ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកកំពង់សៀមនិងស្រុកចម្ការលើ នៅខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរយប្រទេស ការស្តាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ប្រហែលជាទៅ ភ្នំប្រុស (កាលបរិច្ឆេទមិនបានបញ្ជាក់)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/171	11-VSS-00088	SORN Kim	សន គីម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកព្រៃលរ នៅខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរយប្រទេស ការស្តាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ បាក់កម្លាំង និងជំងឺនៅឆ្នាំ១៩៧៦ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្តាប់កូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ ជំងឺ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាក់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំជាយោធា ក.ប.ក នៅក្នុងកាលៈទេសៈដែលគេមិនដឹង។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/173	11-VSS-00099	SOU Ron	ស៊ីន រ៉ុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាមនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកកំពង់សៀម នៅពេញមួយរយប្រទេស ការស្តាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាក់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅក្នុងកាលៈទេសៈដែលគេមិនដឹង។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/199	11-VSS-00041	SAMRANG Sithat	សំរ៉ង់ ស៊ីថាត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកត្បូងឃ្មុំ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរយប្រទេស ការបាក់ខ្លួនឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកត្បូងឃ្មុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលបានទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/209	11-VSS-00044	SUONG Hun	ស្យុង ហ៊ុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម ។ ជីដូនមួយម្នាក់របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ត្រូវបានចាប់ខ្លួន និងបញ្ជូនទៅព្រៃទទឹង និងបងប្អូនប្រុសម្នាក់ ត្រូវបានសម្លាប់។ មិនមានការបញ្ជាក់អំពីកាលៈទេសៈ និងកាលបរិច្ឆេទ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា មុននឹងពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលបានដាក់ពាក្យសុំ គាត់បានទទួលរងការរើសអើងដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទល្មើស។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/214	11-VSS-00053	KIM Sean	គីម ស៊ាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ការស្តាប់កូនរបស់ជីដូនមួយនាក់នៅស្រុកមេមត់ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់ថា នេះគឺជាការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានផ្តល់ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់អំពីពេលវេលា និងទីកន្លែងអាចបញ្ជាក់ថា ពាក្យសុំរបស់គាត់ គួរត្រូវទទួលស្គាល់ចូលក្នុងសំណុំរឿង។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/216	11-VSS-00028	SUM Thol	ស៊ី ថុល		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ រៀបរាប់អំពីការសម្លាប់សមាជិកគ្រួសារ ការរៀបការដោយបង្ខំ និងពលកម្មដោយបង្ខំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ប្តីនូវ ទម្រង់បែបបទពិតមានជនខគ្រោះ មិនបានលម្អិតអំពីពេលវេលានៃហេតុការណ៍ទាំងនេះ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្នុងវិសាលភាពសំណុំរឿងទេ។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/217	11-VSS-00030	KEO Theary	កែវ ថារី	D219/113	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរយប្រទេស ការសម្លាប់បងប្អូនអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូនប្រុស នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្តាប់ឪពុកគាត់ដោយសារ អត់ប្រុង និងជំងឺនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកកំពង់សៀម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់បំភ្លឺក្នុងអំឡុងពេលស្តាប់ចម្លើយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/218	11-VSS-00031	EK Hai	ឯក ហៃ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងគ្រួសារគាត់ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរយប្រទេស ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់សៀម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/219	11-VSS-00032	SOEM Roern	ស៊ីម រ៉ុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាក់ខ្លួនប្តីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀមនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលបានទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពពេលវេលានៃសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/220	11-VSS-00035	NHEM Rim	ឈៀម រ៉ឹម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀមនិងស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាមនៅឆ្នាំ១៩៧៦ និងឆ្នាំ១៩៧៧ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្តាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ (ទីកន្លែងមិនបានបញ្ជាក់) ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ (មិនមានទីកន្លែង) អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាក់ខ្លួនជីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ (មិនប្រាប់អំពីទីកន្លែង)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង

D5/222	11-VSS-00038	SUM Chan Thol	ស្តីចាន់ថុល	D219/472	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង មកលើប្រសិទ្ធភាពអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅមន្ទីរសុខាភិបាលប្រចាំខ្មែរ ក្នុងស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ស្ថិតនៅក្រោមការគ្រប់គ្រងរបស់ កម្មាភិបាល ភូមិភាគទឹកដី ការធ្វើឱ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/224	11-VSS-00014	SRENG Hen	ស្រែងហ៊ែន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅឆ្នាំ១៩៧៥ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅ ទឹកខ្លែងមិនច្បាស់លាស់ និងពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/228	11-VSS-00020	LIM Seang Keang	លីម ស៊ាងគាង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ នៅពេញមួយបឋមខែក្រោយ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនអ៊ូប្រុស និងសមាជិកផ្សេងទៀតនៅក្នុងគ្រួសារគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/229	11-VSS-00024	KHI Leat	ឃី ណេត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានរៀបរាប់អំពីអ្វីដែលបានកើតឡើងចំពោះគាត់ ឬ គ្រួសារគាត់ ក្រោយ ឆ្នាំ១៩៧៥ ទេ។ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ នៅក្នុង ទម្រង់បែបបទជនរងគ្រោះ និងព័ត៌មានបន្ថែម do មិនបញ្ជាក់ ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយ ក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/247	11-VSS-00138	LONG Rân	ឡុង រ៉ែន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកចង្ការលើ និងស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយបឋមខែក្រោយ ការសម្លាប់បងប្អូនថ្ងៃ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥នៅខេត្តកំពង់ចាម ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស នៅមន្ទីរសុខាភិបាល ៧១ ២១ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/257	11-VSS-00123	KONG Storn	គង់ ហ្រ៊ែន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកខ្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកចង្ការលើ និងស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយ បឋមខែក្រោយ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារ គាត់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ បញ្ជូនទៅ ភ្នំព្រួស ស្រុកកំពង់សៀម ការសម្លាប់បងប្អូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ក្នុងឆ្នាំ ១៩៧៩ នៅភ្នំព្រួស។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែល បានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/266	11-VSS-00147	SAN Eth	សាន អេត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តកំពង់ចាម ខេត្តកំពង់ចាម ការសម្លាប់បងប្អូនស្រី និងគ្រួសាររបស់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅ ភ្នំព្រួស ស្រុកកំពង់សៀម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/267	11-VSS-00146	SIN Heng	ស៊ីន ហ៊ែង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅ ទឹកខ្លែងផ្សេងៗ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងប្រពន្ធគាត់ នៅស្រុកកំពង់សៀមនិងស្រុកស្ទឹងត្រែង ខេត្តកំពង់ ចាម នៅពេញមួយបឋមខែក្រោយ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួន បងប្អូនបង្កើតគាត់ នៅខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត យ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/268	11-VSS-00145	LOAN Saven	លោន សាវ៉ែន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនថ្ងៃ និងក្មួយស្រី នៅមន្ទីរសុខាភិបាល ភូមិភាគទឹកដី ស្រុកកំពង់ចាម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការសម្លាប់គ្រួសារពុទ្ធគាត់ ការធ្វើឱ្យទៅជាទាសករ និង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងខ្លះៗការព្យាបាល មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់ចាម ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិត នៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/278	11-VSS-00185	SOK Sophon	សុខ សុផុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការសម្លាប់បងប្អូនរបស់អ្នកដាក់ ពាក្យសុំដោយសារ ជំងឺ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការសម្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់ប្រុង និងខ្លះៗការព្យាបាល នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេង ទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) និងការសម្លាប់បងប្អូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកព្រៃរលំ ខេត្តកំពង់ចាម ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាងពុទ្ធគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការធ្វើឱ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកចង្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម ៧ ឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គ ហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/280	11-VSS-00183	SORN Hong Leang	ស៊ីន ហ៊ូង លាង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំនៅឆ្នាំ ១៩៧៦ ការធ្វើឱ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្ស ធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយបឋមខែក្រោយ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/30	11-VSS-00086	BAN Kim Sreang	បាន គីម ស្រែង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកចង្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយបឋមខែក្រោយ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះ មានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/31	11-VSS-00087	SENG Hân	សេង ហ៊ីន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឱ្យអ្នក ដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅខេត្តក្រចេះ បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ត្រូវបានបញ្ជូនធ្វើជាបេក្ខជន នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម និងបានបាត់ខ្លួននៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់ថា ទោះបីជា មានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួល រងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។ ទោះបីជាហេតុ ការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាល ភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur

D5/253	11-VSS-00130	SUO Yim	សូ យ៉ឹម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួនពី និងកូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករមកលើដីដូនមួយគាត់ នៅព្រលានយន្តហោះកំពង់ឆ្នាំង ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Chhnang	កំពង់ឆ្នាំង	គឺម ម៉ែង យី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/263	11-VSS-00150	SO Sareun	សូ សារ៉េន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ ការស្តាប់ឪពុកគាត់ដោយសារជំងឺ និងការសម្លាប់ម្តាយគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង)។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Chhnang	កំពង់ឆ្នាំង	គឺម ម៉ែង យី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/306	11-VSS-00157	KUCH Phany	គុច ផាន់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់បងប្អូនបង្កើតគាត់ ការស្តាប់ឪពុកគាត់ដោយសារ អត់ឃ្លាន និងខ្វះការព្រួយបារម្ភ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង)។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Chhnang	កំពង់ឆ្នាំង	គឺម ម៉ែង យី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/254	11-VSS-00129	KIM Seng	គីម សេង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើបងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការស្តាប់កូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់ឃ្លាននៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត សុទ្ធតែគិតឡើងនៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ រៀបរាប់ថាគ្រូគ្រូគ្រូធ្វើការងារនៅខេត្តកំពង់ស្ពឺនៅឆ្នាំ១៩៧៥-៧៦ តែគាត់ក៏អះអាងថាគ្រូបានផ្លាស់ទីទៅខេត្តពោធិ៍សាត់ និងខេត្តបាត់ដំបង។ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ហេតុនេះ កាលៈទេសៈមិនច្បាស់លាស់។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការលើបងប្អូនដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទឧទាហរណ៍។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	គឺម ម៉ែង យី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/11	11-VSS-00007	KHIM Yeth	យ៉ឹម យ៉េត	D219/119.L1	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗនៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ (រួមមានការបាត់ខ្លួនកូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដែលនៅកំពង់ធំ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៤)។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ លើកឡើងនៅក្នុងពាក្យសុំរបស់គាត់ ថា បងប្អូនប្រុសគាត់បានបាត់ខ្លួន តែគាត់បានបញ្ជាក់នៅក្នុងការស្តាប់ចម្លើយថា មានតែកូនប្រុសគាត់បានបាត់ខ្លួន (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់បំភ្លឺនៅក្នុងអំឡុងពេលស្តាប់ចម្លើយអ្នកដាក់ពាក្យសុំ)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉ែង យី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/186	11-VSS-00078	LONG Khan	ឡុង ខន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើបងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ (មិនដឹងពីទីកន្លែង និងពេលវេលា) ការសម្លាប់ប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ (មិនដឹងពីពេលវេលា) នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្តាប់កូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅក្នុងកាលៈទេសៈដែលគេមិនដឹង។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉ែង យី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/193	11-VSS-00070	LENG Nan	ឡេង ណាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងគ្រួសារគាត់ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ និងខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង និងការសម្លាប់ប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងសាច់រង្វៃនៅរដ្ឋស្រាវង នៅចុងឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉ែង យី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/194	11-VSS-00064	SUM Ath	ស៊ឹម អាក់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅទីកន្លែងដែលគេមិនដឹង។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉ែង យី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/204	11-VSS-00054	BE Pout/BE Phao	បេ ហៅ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាត់ខ្លួនយោធារបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងក្មួយប្រុស នៅរដ្ឋស្រាវង នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំងពុលស្រូវរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅរដ្ឋស្រាវង នៅឆ្នាំ១៩៧៧ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ (ទីកន្លែង/ពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់) ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅស្រុកបាបាម ខេត្តកំពង់ធំ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉ែង យី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/21	11-VSS-00061	KHVE Nam	ខ្វេ ណាំ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើការនៅខេត្តសៀមរាប។ ប្តីគាត់ត្រូវបានសម្លាប់ បន្ទាប់មក គាត់ត្រូវបានបង្ខំឲ្យរៀបការឡើងវិញនៅឆ្នាំ១៩៧៨។ បងប្អូនស្រីគាត់ត្រូវបានបង្ខំឲ្យរៀបការ (មិនដឹងពីពេលវេលា និងពេលវេលា)។ មានការទទួលស្គាល់ថា ការស្តាប់ប្តីគាត់ និងការរៀបការដោយបង្ខំ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ នៅក្នុងពាក្យសុំមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់សាត់ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ប្តីពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉ែង យី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/223	11-VSS-00009	LOK Sambath	ឡុក សំបាត់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងគ្រួសារគាត់ នៅស្រុកសនុក នៅខេត្តកំពង់ធំនៅឆ្នាំ១៩៧៦-ឆ្នាំ១៩៧៧។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំ (មិនដឹងពីពេលវេលា/ទីកន្លែង)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គឺម ម៉ែង យី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង

D5/23	11-VSS-00065	BRACH Sornng	ប្រាថ ឆង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តតាកែវ (កាលបរិច្ឆេទមិនបានបញ្ជាក់) ការស្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់អ្នក និងជំងឺ នៅខេត្តតាកែវ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងឪពុកគាត់ នៅខេត្តតាកែវ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តតាកែវ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែពិតមានមិនស្មោះត្រង់ទាំងនេះមិនអាចឲ្យសន្និដ្ឋានថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោម ឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/245	11-VSS-00134	KAN Rom	កន រ៉ូម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកស្រែវែង ខេត្តកំពង់ធំ (ពេលវេលាមិនច្បាស់លាស់ឆ្នាំ១៩៧៦-៧៧) ការសម្លាប់ម្តាយគាត់ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅ យ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្តីតនៅ ព្រះវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/250	11-VSS-00133	KEN Rom	កែន រ៉ូម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ និងពូ នៅខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបាន បញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុង ចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ ជាពិសេសពាក់ព័ន្ធនឹងពេលវេលា។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/252	11-VSS-00131	SAING Sokhom	សាំង សុខុម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួម មានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកជើងព្រៃ ខេត្តកំពង់ចាម និង ខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់បងប្អូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ស្ថានភាពរស់នៅ និង ជីវិតមួយ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥នៅខេត្តកំពង់ធំ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្តីតនៅព្រះវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/264	11-VSS-00149	SOKH Chim	សុខ ឌីម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងកូនគាត់នៅខេត្តកំពង់ធំ ការសម្លាប់ប្តីគាត់ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥នៅមន្ទីរសន្តិសុខខេត្ត ស្រែវែង ស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិន បានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយ ក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។ ជាពិសេស គាត់ មិនបញ្ជាក់ពិពេលវេលា។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/6	11-VSS- 00013	SENG Sopheap	សេង សុភោព		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងការសម្លាប់ប្តីរបស់អ្នកដាក់ ពាក្យសុំ ជា យោធា ក.ប.ក នៅភ្នំពេញ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិច ផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជា ជើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពិព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅព្រះវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/8	11-VSS-00011	KUNG Horn	គង់ ហ៊ុន	D118/147.1.45	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅ ទឹកខ្មែរផ្សេងៗ រួមមានមន្ទីរសន្តិសុខខេត្តស្រែវែង នៅខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើ អមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការបោកខ្លួននិងការស្លាប់កូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ម្នាក់ជាយោធា ក.ប.ក បានបាត់ខ្លួន នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ពី ភ្នំពេញ ម្នាក់ទៀតស្លាប់ដោយសារ ជំងឺ (តាមការស្នាក់នៅឆ្នើយ បង្ហាញថា គាត់គឺជាសិរសាឲ្យ ប.ក.ក)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គ ហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្តីតនៅព្រះវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/9	11-VSS-00010	KHLOUK Nang	ក្លោក ណាង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៧ នៅពេលដែលគាត់ជាសំរ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅពេលវេលា និងទឹកខ្មែរមិនបានបញ្ជាក់ និងនៅក្នុងកាលៈទេសៈមិនច្បាស់លាស់។ អំពើអមនុស្សធម៌ ផ្សេងទៀត ការស្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅពេលវេលា និងទឹកខ្មែរមិនច្បាស់លាស់ និងនៅក្នុង កាលៈទេសៈដែលគេមិនដឹង។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គ ហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្តីតនៅព្រះវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/281	11-VSS-00182	LONG Phang	ឡុង ផាង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេង ទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាង ច្បាស់ថា ការស្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ម្នាក់គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់ មកមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យចូលរួមជាជើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជា ពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅព្រះវិសាលភាពដែនដីសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/284	11-VSS- 00179	MOM Sarim (Saroem)	ម៉ុ សារឹម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកចង្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់ឪពុករបស់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅមន្ទីរសន្តិសុខស្វាយ ខេត្តក្រចេះ នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការ ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្តីតនៅព្រះវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង
D5/286	11-VSS- 00177	SRUN Saophea	ស្រុន សោផា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបោកខ្លួនឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥ពី ខេត្តកំពង់ចាម ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងការសម្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងការសម្លាប់មីងគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ មកលើអ្នកដាក់ ពាក្យសុំ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបាន រៀបរាប់ស្ថិតនៅព្រះវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Durនីង

D5/295	11-VSS-00.68	POT Sang	ពិត សាំង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឈប់សម្លាប់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តក្រចេះ ការសម្លាប់ពួកទៀត នៅឆ្នាំ១៩៧៧ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការស្លាប់ម្តាយគាត់ដោយសារ ជំងឺ និងអត់ឃ្លាន) និងការសម្លាប់ប្តី និងបងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តក្រចេះ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/299	11-VSS-00164	LY Mourn	លី មួន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង ការធ្វើបាប និងការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ មកលើបុត្រីគាត់ ការសម្លាប់ឪពុកក្រីក្រ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/287	11-VSS-00176	SORY Sokhan	សយ សុខាន់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងការបាត់ខ្លួនឪពុកម្តាយគាត់ បងប្អូនបង្កើត និងប្តី។ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅខេត្តមណ្ឌលគិរី។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Monduliri	មណ្ឌលគិរី	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/288	11-VSS-00175	KRIS Sophen	ក្រីស សុភេន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការស្លាប់គ្រប់គ្រង និងម្តាយគាត់ដោយសារ ជំងឺ និងអត់ឃ្លាន ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) និងការសម្លាប់ប្តី និងកូនគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅខេត្តមណ្ឌលគិរី។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Monduliri	មណ្ឌលគិរី	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/289	11-VSS-00174	LOEM Tha	លីម ថា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) និងការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកត្បូងឃ្មុំ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់ម្តាយមីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ពី មីងតែ និងជីដូនមួយគាត់នៅស្រុកត្បូងឃ្មុំ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនគាត់ ពី ស្រុកពញាក្រែក ខេត្តកំពង់ចាម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ យ៉ក់ពង្ស ស្រុកសន្ទុក ខេត្តកំពង់ធំ ពីឆ្នាំ១៩៧៦ រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Monduliri	មណ្ឌលគិរី	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/297	11-VSS-00166	KUL Nem	កុល ណែម	D5/16562.1	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើជាយោធានៅ កងទ័ព ១០៥ ហើយបានឆ្លងកាត់៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងការរៀបការដោយបង្ខំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅខេត្តក្រចេះ និងខេត្តមណ្ឌលគិរី ការសម្លាប់ពួកគាត់នៅខេត្តតាកែវ នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។ សក្ខីកម្មជាសាធារណៈនៅក្នុងសំណុំរឿង ០០២ ត្រូវបានយកមកពិចារណា។	Monduliri	មណ្ឌលគិរី	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/305	11-VSS-00158	SRAEUY Savin	ស្រីយ សារិន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) និងការសម្លាប់គ្រួសារមីងគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងការរៀបការដោយបង្ខំ។ គាត់ត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើជាយោធា និងវិញ្ញាណមាម។ ស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ នៅខេត្តមណ្ឌលគិរី។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថា អង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Monduliri	មណ្ឌលគិរី	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/183	11-VSS-00106	KONG Yun	គង់ យ៉ន	D5/183/5	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ ការស្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ដោយសារអត់ឃ្លាន ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីវិញ និងក្មួយ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥ នៅស្រុកកំពង់ត្របែក ខេត្តព្រៃវែង ការសម្លាប់ប្តីគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកស្វាយទាប ខេត្តស្វាយរៀង ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើជីដូនមួយគាត់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកស្វាយរៀង ខេត្តស្វាយរៀង។ គាត់ត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅស្រុកកំពង់ត្របែក នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់បក្តីនៅក្នុងអំឡុងពេលស្តាប់ចម្លើយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ)។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ អង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅ វិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/312	11-VSS-00151	KHENG Sam OI	ខេង សំអុល		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) ខ្វះការព្យាបាល ការបាត់ខ្លួនឪពុកគាត់ និងបងប្អូនប្រុសគាត់ ការសម្លាប់ម្តាយគាត់ និងកូនប្រុសគាត់ដោយសារ អត់ឃ្លាន និងខ្វះការព្យាបាល នៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Isabelle Dur
D5/167	11-VSS-00090	HOR Yek	ហោ យ៉េក		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងគ្រួសារគាត់ នៅស្រុកចង្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម និងនៅខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ (ទីកន្លែងមិនបានបញ្ជាក់)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Laure Desforges

D5/246	11-VSS-00124	HUN Sethany	ហ៊ុន ស៊ីតានី	D219/702.1.106.107	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនៅទំនប់ ១ មករា ស្រុកបាយ័ន ខេត្តកំពង់ធំ ពី ចុងឆ្នាំ១៩៧៦ រហូតដល់ ពាក់កណ្តាលឆ្នាំ ១៩៧៧ និង ទឹកកន្លែងផ្សេងទៀត នៅស្រុកបាយ័ន អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនខ្លួនកម្មសម្ភារៈ ដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅមន្ទីរសុខាភិបាលបាយ័ន ដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ ជំងឺ នៅមន្ទីរមួយកន្លែងនៅ នៅឃុំ កំពង់ថ្ម ស្រុកសន្តិ ខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ការសម្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូនម្នាក់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅឃុំចង្ការអណ្តូង ស្រុកចង្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម (ការរៀបរាប់ទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់ នៅក្នុងអំឡុងពេលសវនាការស្តាប់ចម្លើយអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅក្នុងសំណុំរឿង ០០២)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍ នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Laure Desforges
D5/007	11-VSS-00156	HAS(HAH) Seng	ហាស់ សេង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ផ្ទៃគាត់ ដោយជាប់ចោទថា ជាទាសករលន់ ទល់ ការសម្លាប់ ក្នុងគោត ក្នុងស្រុកថ្មបាយ័ន និងសាច់ញាតិគាត់។ ការបាត់ខ្លួនក្នុងស្រុកគាត់ ការរៀបការដោយបង្ខំមក លើកូនស្រីគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាង អមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ មានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យ សុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាព សំណុំរឿង។	Kampong Chhnang	កំពង់ឆ្នាំង	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Laure Desforges
D5/201	11-VSS-00057	UN Ran	ឡាន រ៉ង	D219/702.1.10 7.108	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅ ទឹកកន្លែងផ្សេងៗ រួមមានទំនប់ ១ មករា នៅខេត្តកំពង់ធំ ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥(ការរៀបរាប់ទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់ នៅក្នុងអំឡុងពេលសវនាការស្តាប់ចម្លើយអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅក្នុងសំណុំរឿង ០០២)។ ទោះបីជាហេតុ ការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាល ភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Laure Desforges
D5/210	11-VSS- 00055	UN Rann	ឡាន រ៉ាន់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត និងបងប្អូនស្រីគាត់នៅស្រុកសណ្តាន ខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការធ្វើឲ្យ ទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតមកលើបងប្អូនស្រីគាត់ នៅទំនប់ ១ មករា។ ទោះបីជាហេតុ ការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាល ភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	គីម ម៉េងឃី	Martine Jacquin Laure Desforges
D5/1769	15-VSS- 00152	SAR leat	សារ លាត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងឲ្យរៀបការ។ ការសម្លាប់បងប្អូន បង្កើតគាត់ មីង ពូ ក្នុង នៅស្រុកក្បែងឃុំ ខេត្តកំពង់ចាម។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ មានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំ រឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ឡោ ជុនធី	
D5/452	12-VSS-00857	CHHEN Hâm	ឆែន ហាន	D219/217	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅ ទឹកកន្លែងផ្សេងៗ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម នៅស្រុកចង្ការលើ ស្រុកកំពង់សៀម ព្រៃឈរ និងស្រុក កងឋាន នៅខេត្តកំពង់ចាម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកព្រៃឈរ ការសម្លាប់ឪពុកគាត់ និងជីដូនមួយគាត់ នៅមន្ទីរសុខាភិបាលខេត្តក្រចេះ នៅស្រុកកងឋាន នៅឆ្នាំ១៩៧៧ (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់បំផុតនៅក្នុងអំឡុងពេលស្តាប់ចម្លើយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែល បានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ឡោ ជុនធី	
D5/1026	13-VSS- 00253	UK Savuth	ឡុក សាវុធ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ត្រានតែរៀបរាប់ថាត្រូវគេយកពី គុំពេញ ទៅ តំបន់ ១៣ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥ ហើយ មិនបាន បញ្ជាក់អំពីអង្គហេតុបន្ថែម។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែការរៀបរាប់នេះ មិនពាក់ព័ន្ធនឹង បញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថា អង្គហេតុនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ឡោ ជុនធី	
D5/1133	12-VSS-00843	TEM Chron	តែម ប៊ែន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ការផ្លាស់ទីបន្ទាប់បាត់ខ្លួនឪពុកម្តាយគាត់ បងប្អូនបង្កើត និងពូ ពី ខេត្តកំពត ទៅស្រុកត្រាំកក ខេត្តតាកែវ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ហើយត្រូវគេបង្ខំឲ្យ ធ្វើលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅស្រុកត្រាំកក នៅឆ្នាំ១៩៧៥-ឆ្នាំ១៩៧៩។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវ ចិត្ត តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យចូល រួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេសពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពពេលវេលានៃសំណុំរឿ ង។	Kampot	កំពត	ឡោ ជុនធី	
D5/1303	13-VSS-00478	KONG Samy	គង់ សាមី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកត្រាំកក ខេត្តតាកែវ។ ការស្លាប់ឪពុកម្តាយគាត់ដោយសារជាក់កម្លាំង ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅ ស្រុកពោះអណ្តែត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុ ការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹង រដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ឡោ ជុនធី	
D5/1304	13-VSS-00479	THORNG Phoun	ធួង ហួន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការបាត់ខ្លួន) មកលើអ្នកដាក់ ពាក្យសុំ៖ ឪពុកម្តាយ និងពូគាត់ ជាអតីតទាហានលន់ ទល់ នៅខេត្តតាកែវនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការធ្វើឲ្យទៅជា ទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ ពាក្យសុំ និងបងប្អូនបង្កើតគាត់ នៅស្រុកពោះអណ្តែត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ មានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យ សុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាព សំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ឡោ ជុនធី	
D5/1306	13-VSS-00481	LOCH Theavy	ឡុច ថាវី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួម មានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកពោះអណ្តែត អំពើអមនុស្សធម៌ ផ្សេងទៀត (ការបាត់ខ្លួន) ឪពុកម្តាយ និងពូនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ពី ខេត្តតាកែវដោយជាប់ចោទថា ជាអតីត ទាហានលន់ ទល់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុ ការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹង រដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ឡោ ជុនធី	

D5/1307	13-VSS-00482	SENG Kren	សេង ក្រេន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ជីតា និងពូជាន់ អតីតទាហានលន់ នល់ នៅស្រុកក្រវាត់ ខេត្តតាកែវ រវាងឆ្នាំ១៩៧៦ និងឆ្នាំ១៩៧៧ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកពោធិ៍សាត់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ខ្សោ ជូនដី	
D5/1308	13-VSS-00483	YUOS Sophat	យស សូផាត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសគាត់ និងឪពុកគាត់ ជាអតីតទាហាន នៅស្រុកក្រវាត់ ខេត្តតាកែវរវាងឆ្នាំ១៩៧៦។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ខ្សោ ជូនដី	
D5/1528	13-VSS-00485	YAY Kimleang	យ៉ាយ គីមលៀង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយគាត់ ប្តី និងបងប្អូនបង្កើតគាត់ នៅស្រុកកោះអណ្តែត នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ខ្សោ ជូនដី	
D5/1765	15-VSS-00148	TUON La	ទួន ឡា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួនប្តីគាត់ កូន និងបងប្អូនបង្កើត នៅមន្ទីរសន្តិសុខតាម៉ាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ និងការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តកំពត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ខ្សោ ជូនដី	
D5/1766	15-VSS-00149	HOEM Sopheap	ហ៊ុម សូភោប	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងការបាត់ខ្លួនបងប្អូនបង្កើតគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកអង្គរជ័យ ខេត្តកំពត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ខ្សោ ជូនដី	
D5/1767	15-VSS-00150	NOP Sary	ណុប សារី	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងការបាត់ខ្លួនបងប្អូនបង្កើតគាត់ និងប្រពន្ធ នៅស្រុកអង្គរជ័យ ខេត្តកំពត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ខ្សោ ជូនដី	
D5/1768	15-VSS-00151	KHOEM Din	គីម ឌីន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកថាឡាបរិវាត់ ខេត្តស្ទឹងត្រែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ខ្សោ ជូនដី	
D5/633	12-VSS-00852	OU So	ឡូ សូ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅខេត្តកំពត ការរៀបការដោយបង្ខំ នៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការបាត់ខ្លួនឪពុកគាត់ បងប្អូនស្រីគាត់ និងបងប្អូនប្រុសគាត់ពី ខេត្តតាកែវ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា មិនជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលការរំលឹកចំណេះដឹងយល់សារនៃក្រឹត្យកម្មយក្នុងចំណោមក្រឹត្យកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Kampot	កំពត	ខ្សោ ជូនដី	
D5/1770	15-VSS-00154	CHAN Hay allais Nhar	ចាន់ ហាយ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកអូររាំងឌី ខេត្តកំពង់ចាម នៅវិញ្ញាបនបត្រប្រឡូប អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនៃការស្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកអូររាំងឌី អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនៃការបាត់ខ្លួនបងប្អូនបង្កើតអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកអូររាំងឌី។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ខ្សោ ជូនដី	
D5/1657	14-VSS-00172	CHHOM Voeung	ឈ័យ វៀង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ជាយោធា គ.ប.ក នៅខេត្តបាត់ដំបង រហូតដល់ឆ្នាំ១៩៧៦ និងខេត្តបន្ទាយមានជ័យ ក្រោយមក នៅខេត្តតាកែវ។ ការស្លាប់ម្តាយគាត់ និងសមាជិកផ្សេងទៀតនៅក្នុងគ្រួសារ ដោយមិនដឹងពីពេលវេលា និងពេលវេលា និងនៅក្នុងកាលៈទេសៈដែលគេមិនដឹង។ អង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ហេតុការណ៍ទាំងនេះនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ខ្សោ ជូនដី	
D5/1736	15-VSS-00147	SAO Vy	សៅ វី	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងការបាត់ខ្លួនឪពុកគាត់ និងបងប្អូនស្រី នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកថាឡាបរិវាត់ ខេត្តស្ទឹងត្រែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Stung Treng	ស្ទឹងត្រែង	ខ្សោ ជូនដី	
D5/1771	15-VSS-00155	CHEV Samy	ចេវ សាមី	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅខេត្តស្ទឹងត្រែង នៅពេលរួមបបខ្មែរក្រហម។ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាងពូជាន់ នៅកំពង់ពល ៨០១ នៅខេត្តរតនគិរី នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Stung Treng	ស្ទឹងត្រែង	ខ្សោ ជូនដី	
D5/2	11-VSS-00002	ROB Hamill	រ៉ូប ហាមីល	ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅ ស ២១។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគត់	Lyma Nguyen

D5/1964	17-VSS-00044	NOL Soboun	NOL Soboun		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ប្តីគាត់ និងការប៉ុនប៉ងសម្លាប់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅពាក់កណ្តាលឆ្នាំ១៩៧៥ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ ការប៉ុនប៉ងបង្ខំអ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យរៀបការនៅកាលបរិច្ឆេទមិនបានបញ្ជាក់ នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគតិ	Nushin Sarkarati
D5/1966	17-VSS-00047	HANG Monoram S.	HANG Monoram		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឪពុកគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការធ្វើបាប មកលើបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅជិតភ្នំពេញ ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានផ្តល់ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីបញ្ជាក់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ជាផ្នែកមួយនៃ វិសាលភាពសំណុំរឿង ០០៤។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគតិ	Nushin Sarkarati
D5/1972	17-VSS-00054	NIEV Sovo	នាវ ស៊ីវី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងគ្រួសារគាត់នៅភូមិឧត្តរាបោង នៅខេត្តកំពង់សោម ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥រហូតដល់ឆ្នាំ១៩៧៦ បន្ទាប់មក នៅភូមិ Sapp ខេត្តកំពង់ឆ្នាំង ពីពាក់កណ្តាល ឬចុងឆ្នាំ១៩៧៦-ឆ្នាំ១៩៧៩។ ការស្តាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ ដោយសារ ជំងឺ និងការប្រព្រឹត្តិយ៉ាងអមនុស្សធម៌នៅភូមិឧត្តរាបោង។ ការស្តាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ ជំងឺ នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង ០០៤។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគតិ	Nushin Sarkarati
D5/ឆ្នាំ១៩៨២	17-VSS-00043	ON Daravuth	អន ដារ៉ាវុត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង ពីឆ្នាំ១៩៧៦រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ និងការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករមកលើ ម្តាយ និងជីតា ការស្តាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំបងប្អូនស្រីគាត់ និងជីតា ដោយសារ អត់ឃ្លាន នៅឆ្នាំ១៩៧៥-ឆ្នាំ១៩៧៦ ការបាត់ខ្លួនឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ជាអតីតទាហានលន់ នល់ នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង ០០៤។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគតិ	Nushin Sarkarati
D5/1987	17-VSS-00065	SRUN Sengkry	ស្រីនី សេងគ្រី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ រៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងប្រពន្ធគាត់ ការបាត់ខ្លួនឪពុកគាត់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាងមកលើបងប្អូនប្រុសផ្នែកនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការស្តាប់កូនឆែតរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ ខ្វះការព្យាបាល សុខភ័យក្តីឡើងនៅខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការស្តាប់ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់ឃ្លាន នៅឃុំកំពង់ថ្ម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ ពី ខេត្តកំពង់ថ្ម មិនបានបញ្ជាក់ពីឆ្នាំ។ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំផ្សេងទៀតគឺ (កាលបរិច្ឆេទ និងទីកន្លែងមិនបានបញ្ជាក់)។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង ០០៤។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគតិ	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/1989	17-VSS-00073	SYPRASOEUTH Sayon	ស៊ីប្រាស៊ីវ សាយយ៉ូ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ រៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ គាត់ និងគ្រួសារគាត់ រត់ ពីកម្ពុជា ដោយសាររបបខ្មែរក្រហម ពីខេត្តបន្ទាយមានជ័យនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ វាមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍នេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង ០០៤។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគតិ	Nushin Sarkarati
D5/1991	17-VSS-00071	SAR Poch	ស ប៉ូច		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងគ្រួសារគាត់ នៅខេត្តព្រៃវែង និងទីកន្លែងមិនច្បាស់ផ្សេងទៀត នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការស្តាប់សមាជិកគ្រួសារគាត់ នៅខេត្តព្រៃវែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា នេះគឺជាការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានផ្តល់ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់អាចបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការលំបាប់ ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។ អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគតិ	Nushin Sarkarati
D5/1998	17-VSS-00074	CHUM Socheat alias CHUM Ling	ជូ សូដាត ហៅ ឡី លីង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ រៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករមកលើគាត់ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ ជាអតីតទាហានលន់ នល់ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្តាប់បងប្អូនប្រុសផ្សេងទៀតគឺ នៅក្នុងកាលៈទេសៈមិនច្បាស់លាស់ ការសម្លាប់ឪពុកគាត់ ជាអតីតទាហានន។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានផ្តល់ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់អាចកំណត់អំពីទីកន្លែងហេតុការណ៍ទាំងនេះទេ។ ហេតុនេះ មិនអាចជឿថា អង្គហេតុ ស្ថិតនៅក្នុងវិសាលភាពសំណុំរឿងទេ។			សំ សុគតិ	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/2004	17-VSS-00080	CHENG Kea alias Cheng Kemleng	ចេង គា ហៅ ចេង គីមលេង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងប្រពន្ធគាត់ នៅខេត្តកំពង់ចាម ការស្តាប់សមាជិកគ្រួសារ នៅក្នុងកាលៈទេសៈមិនបានបញ្ជាក់។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុ មិនស្ថិតនៅក្នុងវិសាលភាពសំណុំរឿង។		សំ សុគតិ	Nushin Sarkarati	
D5/2005	17-VSS-00081	CHHET Samnang alias Yong	ឈីត សំណាង ហៅ យ៉ុង		ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តបាត់ដំបង នៅឆ្នាំ១៩៧៩។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុ មិនស្ថិតនៅក្នុងវិសាលភាពសំណុំរឿង។		សំ សុគតិ	Nushin Sarkarati	
D5/2006	17-VSS-00082	CHIM Channy	ជីម ចង្ហុំ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាត់ខ្លួនប្រុសស្តាប់សមាជិកគ្រួសារគាត់ នៅក្នុងកាលៈទេសៈដែលមិនដឹង នៅខេត្តកំពង់ចាម ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅខេត្តកំពង់ចាម។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុ មិនស្ថិតនៅក្នុងវិសាលភាពសំណុំរឿង។		សំ សុគតិ	Nushin Sarkarati	

D5/2007	17-VSS-00083	LO Chilynna Heart (Khlot Rossensny)	ឡូឈីលីននីណាហ៊ាត រ៉ូសសេនស៊ី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់អំពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងការផ្លាស់ទីគាត់ទៅ និងពី ទីកន្លែងផ្សេងៗ ដែលមិនបានបង្ហាញ ឬបញ្ជាក់ឲ្យបានច្បាស់លាស់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានផ្តល់ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់អាចកំណត់អំពីទីកន្លែងហេតុការណ៍ទាំងនេះទេ។ ហេតុនេះ មិនអាចជៀស វាបានទេ។		សំ សុគត	Nushin Sarkarati	
D5/2015	17-VSS-00091	CHAN Elizabeth	Chan Elisabeth		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការស្តាប់កូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់ឃ្លាន កាលស្តាប់ប្តីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បន្ទាប់ពីធ្វើបាបគាត់ សុទ្ធតែកើតឡើងនៅទីកន្លែង និងពេលវេលាមិន ច្បាស់លាស់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិន បានផ្តល់ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់អាចកំណត់អំពីទីកន្លែងហេតុការណ៍ទាំងនេះទេ។ ហេតុនេះ មិនអាចជៀស វាបានទេ។		សំ សុគត	Nushin Sarkarati	
D5/1917	16-VSS-00074	LY Sambo	លី សំបូរ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកំពត ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥និងមកលើ បងប្អូនស្រីគាត់ នៅខេត្តបាត់ដំបងនៅឆ្នាំ ១៩៧៦។ ការស្តាប់កូនស្រីនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅខេត្តបាត់ដំបង ដោយសារ អត់ឃ្លាន ។ ការសម្លាប់ពូរបស់អ្នក ដាក់ពាក្យសុំ ជាអតីតទាហានលន់ នល់ នៅខេត្តបាត់ដំបង (ពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់)ការសម្លាប់ម្តាយមីង របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារពួកគេ នៅទីកន្លែងមិនច្បាស់លាស់ នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ ហេតុការណ៍នេះ មានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បាន ទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគត	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/1940	17-VSS-00016	KHUTH Touch	KHUTH Touch		ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងសាច់ញាតិ ការស្តាប់សាច់ញាតិ ដោយសារ អត់ឃ្លាន និងជំងឺ ការបោកខ្លួនកូនរឹងរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនមានកាលបរិច្ឆេទច្បាស់លាស់ មិនមានទីកន្លែងច្បាស់លាស់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានផ្តល់ ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់អាចបញ្ជាក់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យចូល រួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ នៅក្នុងសំណុំរឿង ០០៥។	Outside Cambodia	នៅក្រៅ ប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគត	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/1949	17-VSS-00025	TEAO Lim	TEAO Lim		ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ ពីឆ្នាំ១៩៧៦ នៅទីកន្លែងមិនច្បាស់លាស់។ ការស្តាប់ឪពុករបស់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូនប្រុស កាលបរិច្ឆេទ ឬទីកន្លែងមិនបានបញ្ជាក់។ ការស្តាប់កូនរបស់ អ្នកដាក់ ពាក្យសុំ នៅក្នុងការនេះក្នុង ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥ ឬឆ្នាំ១៩៧៦។ ការធ្វើបាប កល្យានរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឆ្នាំ ១៩៧៥ ឬឆ្នាំ១៩៧៦ រយៈពេល ១ ឆ្នាំ ទីកន្លែងមិនបានបញ្ជាក់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានផ្តល់ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់អាចបញ្ជាក់ថា ហេតុ ការណ៍ទាំងនេះពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្ប វេណីបានទេ នៅក្នុងសំណុំរឿង ០០៥។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេស កម្ពុជា	សំ សុគត	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/1954	17-VSS-00032	YIN Sophal	YIN Sophal		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅស្រុកទួលសំបូរ ខេត្តកំពង់ចាម។ ការបោកខ្លួនពូរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ជាអតីតទាហានលន់ នល់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅកោះស្នាក់ការបោកខ្លួន ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ពី ខេត្តកំពង់ចាម។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំង នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅ វិសាល ភាពសំណុំរឿង ០០៥។	Outside Cambodia	នៅក្រៅ ប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគត	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/1957	17-VSS-00036	KUNG PhengKim	KUNG Pheng Kim		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥រហូតដល់ ឆ្នាំ ១៩៧៩។ កូនមិនទាន់កើតដោយសារអ្នកដាក់ពាក្យសុំ អត់អាហារនិងខ្វះការណ្តាបាន។ ការប៉ះទង្គិចរបស់ម្តាយ ទៅជិត ភ្នំពេញ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណី បានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅ វិសាលភាពសំណុំរឿង ០០៥។	Outside Cambodia	នៅក្រៅ ប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគត	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/ឆ្នាំ១៩៧៣	17-VSS-00055	TITH Tippana	ទិត ទិព្វធានី ណា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការស្តាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ ប្រពន្ធគាត់ និងកូន ដោយសារ ជំងឺ និងអត់ឃ្លាន នៅខេត្តកំពង់ចាម ការបោកខ្លួនម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនដឹងពីកាលបរិច្ឆេទ នៅរួម បាតាយ ខេត្តកំពង់ចាម។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុ ការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្ប វេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅ វិសាលភាពសំណុំរឿង ០០៥។	Outside Cambodia	នៅក្រៅ ប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគត	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/ឆ្នាំ១៩៧៦	17-VSS-00059	BEN Bryant Sokphanarith	បេន ប្រីយ៉ានី សុខផានរិទ្ធារិទ្ធ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងបងប្អូនប្រុសគាត់ ពីឆ្នាំ១៩៧៦ រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ ការរៀបការដោយបង្ខំ នៅដើម ឆ្នាំ១៩៧៨ ឬស្វាយភ្លើង ខេត្តកំពង់ចាម។ ការបោកខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅពាក់កណ្តាលឆ្នាំ១៩៧៥ ឬឆ្នាំ១៩៧៦ ពី ខេត្តកំពង់ចាម ការបោកខ្លួនឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ជាអតីតទាហានលន់ នល់ ពី ខេត្តកំពង់ចាម (កាលបរិច្ឆេទមិនបាន បញ្ជាក់) ការបោកខ្លួនពូរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ រវាង ពាក់កណ្តាលឆ្នាំ១៩៧៥និងពាក់កណ្តាលឆ្នាំ១៩៧៦ ពី ឃុំពាយជ័យ ខេត្តកំពង់ចាម។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹង រដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅ វិសាលភាពសំណុំរឿង ០០៥។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគត	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/1981	17-VSS-00033	PHAN Saly	ផាន សាលី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ ការសម្លាប់ប្តីគាត់ នៅថ្ងៃ ឆ្នាំ១៩៧៨ ការស្តាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់ឃ្លាន មិនដឹងពីកាលបរិច្ឆេទ នៅ ទីកន្លែងមិនច្បាស់ លាស់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានផ្តល់ ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់អាចបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ ដោយសារ ឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Outside Cambodia	នៅក្រៅ ប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគត	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/1915	11-VSS-00074	EAR Sophal	អៀ សុផល		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការស្តាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់ឃ្លាន ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥និងគ្រួសារគាត់ទៅរៀបការនៅពេលក្រោយមក។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុ ការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួល ស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅ ក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	សំ សុគត	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin

D5/2000	17-VSS-00076	HENG Sokleang alias KONG Sokleang	បោង សុខតោង ហៅ គង់សុខតោង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ រៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងគ្រួសារគាត់ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការធ្វើបាប បងប្អូនប្រុសគាត់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ បន្ទាប់មក ស្លាប់ នៅ កាលបរិច្ឆេទមិនច្បាស់។ ការស្លាប់ឪពុកម្តាយគាត់ និងបងប្អូនស្រីគាត់ និងគ្រួសារគាត់ នៅក្នុងកាលៈទេសៈមិនច្បាស់លាស់ នៅអន្លង់វិល មិនបានបញ្ជាក់ពីខេត្ត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានផ្តល់ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់អាចកំណត់អំពីទីកន្លែងហេតុការណ៍ទាំងនេះទេ។ ហេតុនេះ មិនអាចជឿថា អង្គហេតុ ស្ថិតនៅក្នុងវិសាលភាពសំណុំរឿងទេ។			សំ សុគតង់	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/2008	17-VSS-00084	SUN Chhivhong	ស៊ិន ឈីវហុង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាគ្រូបានធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ ហើយសមាជិកគ្រួសារគាត់ និងអ្នកជិតខាងគ្រូបានសម្លាប់នៅខេត្តកំពង់ចាមនៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម និងការសម្លាប់មីងគាត់ និងពូ នៅបាក់ដីបងនៅ ពេលដែលមិនបានបញ្ជាក់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានផ្តល់ព័ត៌មានគ្រប់គ្រាន់អាចកំណត់អំពីទីកន្លែងហេតុការណ៍ទាំងនេះទេ។ ហេតុនេះ មិនអាចជឿថា អង្គហេតុ ស្ថិតនៅក្នុងវិសាលភាពសំណុំរឿងទេ។			សំ សុគតង់	Nushin Sarkarati Daniel McLaughlin
D5/83	11-VSS-00296	VONG Nhen	វង់ ញ៉ែន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ នៅស្រុកព្រៃទំបូ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយក្រីក្ររបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បងប្អូនស្រីថ្ងៃ និងបងប្អូនប្រុសសាច់ថ្លៃ ការស្លាប់កូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំដោយសារជំងឺ និងខ្លះការព្យាបាល (ទឹកនៃន្លង និងរោលដែលមិនបានបញ្ជាក់)។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	សំ សុគតង់	
D5/84	11-VSS-00295	POT Pin	ពត ពិន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការស្លាប់ដោយសារ អត់ឃ្លាន មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំនិងឪពុកម្តាយ និងប្តីគាត់ ការស្លាប់ដោយសារ ខ្លះការព្យាបាល មកលើបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកណ្តាល នៅពេញមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	សំ សុគតង់	
D5/86	11-VSS-00293	VUONG Kim Sngoun	វង់ គីមស្តួន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅក្នុងពេញ និងខេត្តព្រះវិហារ។ ការសម្លាប់និងការបាត់ខ្លួនគ្រួសារដ៏ដូនមួយគាត់ (ទឹកនៃន្លងមិនច្បាស់លាស់) ដោយជាប់ចោទថាជា ទាហានលទ្ធផល។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បញ្ជាក់ថា សមាជិកផ្សេងទៀតនៅក្នុងគ្រួសារជាខ្មែរក្រហម ហើយបានបាត់ខ្លួន ប៉ុន្តែ គាត់មិនបានដឹងថាគឺហេតុការណ៍នេះបានកើតឡើងនៅក្នុងប្រទេសកម្ពុជា ឬក្នុងកាលៈទេសៈណាមួយនោះទេ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគតង់	
D5/65	11-VSS-00229	VÂN Mao	វិន ម៉ៅ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ ការស្លាប់កូនប្រុសគាត់ដោយសារអត់ឃ្លានការស្លាប់ដោយសារជំងឺ ប្តីគាត់និងឪពុកគាត់ ការដាក់ក្នុងនីមួយៗ និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ និងការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសគាត់នៅខេត្តព្រៃវែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Prey Veng	ព្រៃវែង	សំ សុគតង់	
D5/126	11-VSS-00206	SOEM Troeung	ស៊ីម ត្រៀង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ ការស្លាប់ឪពុកម្តាយគាត់ដោយសារអត់ឃ្លាន ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	សំ សុគតង់	
D5/131	11-VSS-00210	MAO Lanh	ម៉ៅ ឡាញ៉ា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ឪពុកគាត់ និងពូ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការផ្លាស់ទីដោយបង្ខំ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការបាត់ខ្លួនដ៏ដូនមួយគាត់) គ្រវេតបង្ខំឲ្យ ធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរនៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	សំ សុគតង់	
D5/136	11-VSS-00208	CHHIN Koem	ចេញ កឺម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ឪពុកគាត់ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	សំ សុគតង់	
D5/132	11-VSS-00189	PHO Ran	ផូ រ៉ាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការជួបគុកជាមួយគ្រួសារគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូនស្រីគាត់ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	សំ សុគតង់	
D5/125	11-VSS-00264	PROM Săn	ព្រ៉េ សិន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួនសមាជិកផ្សេងៗនៅក្នុងគ្រួសារ នៅខេត្តសៀមរាប និងការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករមកលើគាត់នៅខេត្តតាកែវ នៅក្នុង ទម្រង់របបបទពិភិមានជនរងគ្រោះ ពី ឆ្នាំ១៩៧៧ នៅក្នុង ព័ត៌មានបន្ថែម អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការលើបាបដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Takeo	តាកែវ	សំ សុគតង់	

D5/150	11-VSS-00191	SAN Sophum	សាន សុភុម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួនពួកគាត់ និងបងប្អូនប្រុសនៅក្នុងអំឡុងពេលផ្សេងៗគ្នា ពី ភ្នំពេញ ការផ្លាស់ទីដោយបង្ខំមកលើបងប្អូនស្រីគាត់ និងពូ ឲ្យរត់គេចពី ភ្នំពេញ និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសស្រី តែអង្គ ហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	សំ សុគត់	
D5/37	11-VSS-00306	SÂY Vath	សយ វ៉ាត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ស្ថានភាពសំនៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ និងការធ្វើឲ្យទៅជាមក នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកគិរីវង់ ខេត្តតាកែវ នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម ការផ្លាស់ទីដោយបង្ខំមកលើគ្រួសារមីងគាត់/ពូ ឲ្យរត់គេចពីភ្នំពេញ ទៅខេត្តតាកែវ ការសម្លាប់ពួកគាត់ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើមីងគាត់ នៅស្រុកគិរីវង់ ខេត្តតាកែវ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការរំលោភបំពានដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Takeo	តាកែវ	សំ សុគត់	
D5/38	11-VSS-00307	MAO Tol	ម៉ៅតុល		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការផ្លាស់ទីដោយបង្ខំ ពី ភ្នំពេញ ទៅ ខេត្តតាកែវ ការធ្វើឲ្យទៅជាមក និងស្ថានភាពសំនៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូនស្រីគាត់ នៅស្រុកគិរីវង់ ស្រុកត្រាំកក់ និងស្រុកកោះអណ្តែត នៅខេត្តតាកែវ ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារអត់ឃ្លាន ការផ្លាស់ទីដោយបង្ខំមកលើដីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ពី តាកែវទៅ ខេត្តបាត់ដំបង នៅឆ្នាំ១៩៧៩ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើដីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកគិរីវង់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការរំលោភបំពានដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Takeo	តាកែវ	សំ សុគត់	
D5/51	11-VSS-00263	SÂM On	សំ អុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាមក និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តតាកែវ ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកត្រាំកក់ ខេត្តតាកែវ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើម្តាយមីងរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកត្រាំកក់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	សំ សុគត់	
D5/78	11-VSS-00300	KEO Kân	កែវ កន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាមក នៅស្រុកត្រាំកក់ ខេត្តតាកែវ នៅពេលមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ពិតមានបញ្ហាអត្តសញ្ញាណរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បញ្ជាក់ថា គាត់កើតនៅឆ្នាំ១៩៨២ ក្រោយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ពិតមាននេះមិនអាចត្រូវគ្នាជាមួយនឹង ព័ត៌មាននៅក្នុង ទម្រង់បែបបទព័ត៌មានជនរងគ្រោះ និងឯកសារភ្ជាប់មកជាមួយ។	Takeo	តាកែវ	សំ សុគត់	
D5/82	11-VSS-00297	YÊM Khonny	យ៉ែម ខុនី	D5/49/3.1. 803/3	នៅក្នុង ព័ត៌មានបន្ថែម អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានបញ្ជាក់ថា គាត់ត្រូវបាននិរទេសទៅកម្ពុជា ពី កម្ពុជាក្រោមប៉ុន្តែ ព័ត៌មាននេះផ្ទុយពីសក្ខីកម្មរបស់គាត់នៅក្នុងសវនាការសំណុំរឿង ០០២ ហើយគាត់ បានរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួនឪពុកម្តាយគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ និងការបាត់ខ្លួនយាយ និងបងប្អូនបង្កើតគាត់។ នៅក្នុងព័ត៌មានបន្ថែម អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានអះអាងថា ឪពុកម្តាយគាត់ ជឿហោនលន់ នលី (ដែលផ្ទុយពីសក្ខីកម្មរបស់គាត់ដែរ នៅក្នុងសំណុំរឿង ០០២) និងត្រូវបានបង្ខំឲ្យផ្លាស់ទី ពី ភ្នំពេញ ទៅ ខេត្តតាកែវ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៧ដោយបង្ខំមកត្រូវបានសម្លាប់ នៅខេត្តតាកែវ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការរំលោភបំពានដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Takeo	តាកែវ	សំ សុគត់	
D5/1916	11-VSS-00319	SO Kelvin Leng alias SO Khong Leng	SO Kelvin Leng alias SO Khong Leng		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការប្រព្រឹត្តិយ៉ាងអមនុស្សធម៌ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅពិត ខេត្តព្រៃវែង ការធ្វើឲ្យទៅជាមក និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តមណ្ឌលគិរីនៅឆ្នាំ១៩៧៧-ឆ្នាំ១៩៧៨ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅក្នុងការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Outside Cambodia	នៅក្រៅប្រទេសកម្ពុជា	សំ សុគត់ និង ហឡោ ជុនធី	Nushin Sarkarati
D5/1095	13-VSS-00108	PENH Va	ពេញ វ៉ា	D2/19/226 /289	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាមក និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពសំនៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម ពី នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការរៀបការដោយបង្ខំ) នៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកព្រៃឈរ ការសម្លាប់ដីដូនមួយពីរនាក់នៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តអូរត្រកូន (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់បំភ្លឺនៅក្នុងអំឡុងពេលស្តាប់ចម្លើយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	សំ សុគត់ និង ហឡោ ជុនធី	
D5/1031	13-VSS-00395	NEANG Sakhân	នាង សាខន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាមក និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត of គាត់ និងប្តីគាត់ នៅស្រុកដំបែរ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៨ (រួមមានការស្តាប់មួយគាត់ ដោយសារ អត់ឃ្លាន នៅខេត្តព្រៃវែងនៅឆ្នាំ១៩៧៦) ការសម្លាប់បងប្អូន នៅខេត្តព្រៃវែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Som	កំពង់សោម	សំ សុគត់ និង ហឡោ ជុនធី	

D5/1406	13-VSS-00632	CHAO Lang	ចៅឡាង	D5/1406/4	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាត់ខ្លួនឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) និងការសម្លាប់គ្រួសាររបស់បងប្អូនស្រីគាត់ នៅឃុំតាប្រក ស្រុកចន្ទឃ្លាង ខេត្តកំពង់ចាម នៅពាក់កណ្តាល ឬចុង ឆ្នាំ១៩៧៥ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការស្លាប់របស់បងប្អូនស្រីគាត់ និងម្តាយគាត់ដោយសារ ជំងឺ និងអត់ឃ្លាន) ឃុំតាប្រក បងប្អូនស្រីគាត់ស្លាប់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ រីឯម្តាយគាត់ស្លាប់នៅឆ្នាំ១៩៧៨ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ ឃុំតាប្រក ពីឆ្នាំ១៩៧៦ ដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឃុំតាប្រក នៅឆ្នាំ១៩៧៧ (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានអ្នកដាក់ពាក្យសុំបញ្ជាក់នៅក្នុងសវនាការសំណុំរឿង ០០២)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Som	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1240	13-VSS-00402	MANN You Suh	ម៉ាន់ យូសុះ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ។ គាត់ជាជនជាតិចាម នៅស្រុកទួកមាស ខេត្តកំពត ការសម្លាប់ដីដូនមួយគាត់ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) និងការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញមកលើជនជាតិចាម នៅខេត្តកំពត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1241	13-VSS-00403	EL Meu	អែល មឿ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ ការស្លាប់ប្តីគាត់ និងកូនគាត់ដោយសារ អត់ឃ្លាន និងបាក់កម្លាំង នៅស្រុកព្រៃទប់ ការសម្លាប់កូនគាត់ នៅខេត្តព្រៃទប់ នៅខេត្តកំពង់សោម។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampot	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1242	13-VSS-00404	MAO Ha	ម៉ៅ ហា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងកូនស្រីគាត់ នៅស្រុកព្រៃទប់ ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីគាត់ កូនគាត់ និងដីដូនមួយគាត់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការសម្លាប់ដីដូនមួយគាត់ នៅស្រុកទួកមាស នៅឆ្នាំ១៩៧៥ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការរៀបការដោយបង្ខំ) មកលើ កូនស្រីគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការបាត់ខ្លួន) ម្តាយគាត់ សុទ្ធតែកើតឡើងនៅ ខេត្តកំពត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampot	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1305	13-VSS-00480	YOS Neap	យ៉ស់ នាប់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការបាត់ខ្លួន)ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងប្តីគាត់ ជាអតីតទាហានលន់ នល់ នៅស្រុកត្រាំកក ខេត្តតាកែវ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកោះអណ្តែត និងការស្លាប់កូនគាត់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1404	13-VSS-00630	NGOUN Chhun Hay	ងួន ឈួនហៃ		ការសម្លាប់ឪពុក នៅឃុំកំពង់លូងស្រុកពញាឮ ខេត្តកណ្តាល ១៤ ខែ ខែមេសា ឆ្នាំ១៩៧៥ ការស្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូនស្រី ដោយសារ ជំងឺមិនបានព្យាបាល នៅឃុំតាសាល ស្រុកព្រៃប្រយុទ្ធ ខេត្តកំពង់ស្ពឺ នៅខែកក្កដាឆ្នាំ១៩៧៦ ការសម្លាប់ដីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកសើសើសោកស្នួរ ខេត្តបន្ទាយមានជ័យ នៅខែធ្នូឆ្នាំ១៩៧៦ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅឃុំតាសាល ស្រុកព្រៃប្រយុទ្ធ ខេត្តកំពង់ស្ពឺ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញលើប្រជាជនខ្មែរដើមកំណើតចាម នៅឃុំតាសាល ស្រុកព្រៃប្រយុទ្ធ ខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារពាក្យសុំ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampot	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1405	13-VSS-00631	MAO Seu Les	ម៉ៅ សើឡេស		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ម្តាយគាត់ និងបងប្អូនស្រីគាត់ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើបងប្អូនស្រីគាត់ និងដីដូនមួយគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកត្បូងឃ្មុំ ខេត្តកំពង់ចាម ការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញលើជនជាតិចាម នៅខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដី និងពេលវេលានៃសំណុំរឿង។	Kampot	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1615	13-VSS-00484	PHLEU Ly	ផ្លី សី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបាត់ខ្លួនឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ប្តីគាត់ និងបងប្អូនស្រីគាត់ ជា អតីតទាហានលន់ នល់ នៅ តំបន់ ១៧ នៅឆ្នាំ១៩៧៦ ក្រោយពីជាប់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកោះអណ្តែត ការស្លាប់កូនដោយសារ អត់ឃ្លាន។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការរើបាបដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Kampot	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/625	12-VSS-00844	MORNH The	ម៉ៅឈូ ថៃ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យគាត់ទៅជាទាសករ នៅខេត្តកំពត ការបាត់ខ្លួន ប្តីគាត់ និងកូន នៅខេត្តតាកែវ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការរើបាបដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Kampot	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/626	12-VSS-00845	CHHIN Chou	ឈិន ចូ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យគាត់ក្លាយជាទាសករ ការបាត់ខ្លួនឪពុកគាត់ អីប្រុស និងបងប្អូនស្រី ពី ស្រុកត្រាំកក ខេត្តតាកែវ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការរើបាបដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Kampot	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី

D5/627	12-VSS-00846	OU Saphân	ឪ ណាផង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យគាត់ក្លាយជាទាសករ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ ការបាត់ខ្លួន និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកំពង់ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥និងឆ្នាំ១៩៧៦។ មានការ ទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការបាត់ខ្លួននិងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស ឆ្នាំ១៩៧៥ និងឆ្នាំ១៩៧៦។ មានការ ដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យទទួលរងការដើមបណ្តឹង រដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/628	12-VSS-00847	MEAS Roen	មាស រៀន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យគាត់ក្លាយជាទាសករ នៅខេត្តកំពង់ ការបាត់ខ្លួន និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តតាកែវ ការបាត់ខ្លួនពីគាត់ និងបងប្អូនប្រុស ដែលបងប្អូនប្រុស ទទួលបានបញ្ជាក់។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បងប្អូន ប្រុស ទទួលបានបញ្ជាក់ គឺ ជាហេតុការណ៍នេះទទួលបានបញ្ជាក់ តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជា បញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យទទួលរងការដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារតែអង្គហេតុទាំង នេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/629	12-VSS-00848	MÂNG Chroek	ម៉ង់ ច្រីក	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅខេត្តកំពង់ ការបាត់ខ្លួនរបស់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ត្រូវបានបង្ខំឲ្យទទួលកងទ័ព។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការបាត់ខ្លួនពីគាត់ គឺ ជាហេតុការណ៍នេះទទួលបានបញ្ជាក់ តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជា បញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យទទួលរងការដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារតែអង្គហេតុទាំង នេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/630	12-VSS-00849	OU Samon	ឪ សាម៉ុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យគាត់ក្លាយជាទាសករ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ ខេត្តតាកែវ និង ខេត្តតាកែវ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជា បញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យទទួលរងការដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារតែអង្គហេតុទាំង នេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/631	12-VSS-00850	NEAK Trean	នាក់ ទ្រាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យគាត់ក្លាយជាទាសករ នៅខេត្តកំពង់ ការបាត់ខ្លួន នីតុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ គាត់ និងបងប្អូនប្រុស ពី ខេត្តតាកែវ ការសម្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅ ខេត្តតាកែវ ដោយសារបាក់ក្បាល ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៩។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យទទួលរងការដើមបណ្តឹង រដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារ ឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទឧប្បាស។	Kampot	កំពត	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/632	12-VSS-00851	OU Phal	ឪ ផល	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យគាត់ក្លាយជាទាសករ នៅខេត្តកំពង់។ មានការ ទទួលស្គាល់ថា នេះគឺជាហេតុការណ៍នេះទទួលបានបញ្ជាក់ តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជា បញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នក ដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យទទួលរងការដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅ វិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/634	12-VSS-00853	CHHIN Nom	ឈិន នុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅខេត្តកំពង់ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំ យ៉ាងមកលើ យាយ ពូ និងឪពុកគាត់។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិន បានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យទទួលរងការដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារ ឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជា បទឧប្បាស។	Kampot	កំពត	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/635	12-VSS-00854	PÂNG Khean	ប៉ង់ ឃាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅខេត្តកំពង់ ការសម្លាប់ប្រពន្ធរបស់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ក្រោយពីរលូតកូន ដោយសារបញ្ហាបាក់ក្បាល និងអត់ប្រាស។ ការបាត់ខ្លួនឪពុក បងប្អូន និងកូន។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជា បញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យទទួលរងការដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារ ឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបាន ដាក់ជាបទឧប្បាស។	Kampot	កំពត	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/636	12-VSS-00855	ÂM Hach	អំ ហាច	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅខេត្តតាកែវ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំ យ៉ាងមកលើ យាយ ពូ និងឪពុកគាត់។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិន បានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យទទួលរងការដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារ ឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទឧប្បាស។	Kampot	កំពត	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1546	13-VSS-00595	HÂNG Phat	ហាង ផាត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកណ្តាល នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើមីងគាត់ នៅឆ្នាំ ១៩៧៧ នៅខេត្តកណ្តាល ការប៉ុនប៉ងសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកណ្តាល ក្នុងឆ្នាំ ១៩៧៩ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាងមកលើពូគាត់ នៅ ស ថ១។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ទំនងនេះ គឺជាហេតុការណ៍នេះទទួលបានបញ្ជាក់ តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជា បញ្ហាដែល អាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យទទួលរងការដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅ វិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1644	14-VSS-00180	UN Naren	ឪន ណារ៉េន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត នៅឆ្នាំ១៩៧៨ រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ នៅទំនប់ មករា។ ការសម្លាប់ឪពុកគាត់ បងប្អូនប្រុស ពីគាត់ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៩នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត យ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1645	14-VSS-00181	SÂR Sary	សរ សារី	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ចាម ពីឆ្នាំ១៩៧៦ ដល់ ពាក់កណ្តាលឆ្នាំ១៩៧៦ និងនៅខេត្តកណ្តាល ពី ពាក់ កណ្តាលឆ្នាំ១៩៧៦ រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ និងនៅស្រុកមោងឫស្សី ខេត្តបាត់ដំបង នៅចុងឆ្នាំ១៩៧៦ (រយៈ ពេលមួយខែ)។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ ឆ្នាំ១៩៧៦ ការសម្លាប់ម្តាយ ក្រុមរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងកូនគាត់ នៅចុងឆ្នាំ១៩៧៨ នៅឃុំព្រែកក្របី ស្រុកកំពង់ស្ពឺ អំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត ការសម្លាប់បងប្អូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តកណ្តាល។ ទោះបីជាហេតុ ការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាល ភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី

D5/091	13-VSS-00601	NÂN Yem	ណន យ៉ែម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ (យោធា ក.ប.ក) នៅមន្ទីរសន្តិសុខ ស ២១ ក្រោយពីគាត់ឈប់ពីកងទ័ព នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សាវរីយ៍ និងការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅខេត្តកណ្តាល។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1233	13-VSS-00394	SAO Nimith	សៅ និមិត្ត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានផ្តល់ ព័ត៌មានផ្ទុយគ្នា៖ ឯកសារមួយ បញ្ជាក់ថា នៅខែមេសា ឆ្នាំ១៩៧៥ គាត់ ត្រូវបានបញ្ជូនទៅខេត្តមណ្ឌលគិរី ហើយគាត់រស់នៅទីនោះ រហូតដល់ចុងបញ្ចប់នៃរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ នៅក្នុងឯកសារមួយទៀត គាត់បានរៀបរាប់ថា នៅឆ្នាំ១៩៧៧ គាត់រស់ នៅស្រុកក្រចេះ ខេត្តក្រចេះ ការសម្លាប់ឫកាត់ និងជីដូនមួយគាត់ នៅស្រុកស្ទឹងត្រែង ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ ការសម្លាប់ឫកាត់ ប្រធានផ្សេងទៀតនៅស្រុកសំបូរ ខេត្តក្រចេះ នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការលើកលែង ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។ ក្នុងករណីណាក៏ដោយ អង្គហេតុ មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Pailin	ប៉ៃលិន	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1235	13-VSS-00397	SAOM Eun	សោម ធឿន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ ការស្តាប់ជីដូនមួយគាត់ដោយសារអត់ប្រាស និងការសម្លាប់ជីដូនមួយគាត់នៅស្រុកឆ្លូង ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្តាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពផែនដីនៃសំណុំរឿង។	Pailin	ប៉ៃលិន	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1236	13-VSS-00398	PECH Sothea	ពេជ្រ សុផា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការស្តាប់បងប្អូនប្រុស ដោយសារ អត់ប្រាស និងជំងឺ នៅស្រុកស្ទឹងត្រែង ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់យាយតា នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាមនៅឆ្នាំ១៩៧៦ អំពើអនុស្សាវរីយ៍ផ្សេងទៀត (ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ដោយសារ ជំងឺ និងអត់ប្រាស នៅស្រុកស្ទឹងត្រែង នៅឆ្នាំ១៩៧៧) ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់នៅស្រុកស្ទឹងត្រែង នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ពីព្រោះថា គាត់មិនតាមការបង្ខំឲ្យរៀបការ។ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សាវរីយ៍ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សាវរីយ៍) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកស្ទឹងត្រែង។ ទោះបីជាទាំងនេះគឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Pailin	ប៉ៃលិន	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1238	13-VSS-00400	PAT Sorn	ប៉ាត សោម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងឪពុក នៅស្រុកបាបាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ អំពើអនុស្សាវរីយ៍ផ្សេងទៀត (ការរៀបការដោយបង្ខំ មកលើបងប្អូនប្រុសគាត់នៅស្រុកបាបាយ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់ម្តាយគាត់ដោយសារ បាក់កម្លាំង និងជំងឺ នៅស្រុកបាបាយ នៅឆ្នាំ១៩៧៧) ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សាវរីយ៍ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សាវរីយ៍) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកបាបាយ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Pailin	ប៉ៃលិន	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1115	13-VSS-00280	CHHAY Sok	ឆាយ សុខ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការផ្លាស់ទីដោយបង្ខំអ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យទៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ ខេត្តបាត់ដំបង (ឆ្នាំ១៩៧៥) និងខេត្តកណ្តាល ការស្តាប់ប្អូនស្រីដោយសារ អត់ប្រាស ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥នៅខេត្តកណ្តាល ការបាត់ខ្លួនម្តាយគាត់ និងបងប្អូនស្រី ពី ស្រុកមែកឃ្នុលស្បៀ ខេត្តបាត់ដំបង នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការលើកលែងដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Ratanakiri	រតនគិរី	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1116	13-VSS-00282	SEV Heam	សេវ ហៀម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអនុស្សាវរីយ៍ផ្សេងទៀត (រួមមានការរៀបការដោយបង្ខំ) ការរំលោភ និងការសម្លាប់បងប្អូនស្រីពីរនាក់ ការសម្លាប់ឪពុកបងប្អូនប្រុសគាត់ និងឪ នៅខេត្តរតនគិរី។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការសម្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់នៅក្នុងពាក្យសុំ មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពផែនដីនៃសំណុំរឿង។	Ratanakiri	រតនគិរី	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1117	13-VSS-00283	PEN Dy	ប៉ែន ឌី	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង នៅខេត្តរតនគិរី។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពផែនដីនៃសំណុំរឿង។	Ratanakiri	រតនគិរី	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1146	13-VSS-00281	THAV Nin	ថាវ និន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ ទទួលរង អំពើអនុស្សាវរីយ៍ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប និងការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង នៅខេត្តរតនគិរី។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពផែនដីនៃសំណុំរឿង។	Ratanakiri	រតនគិរី	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/581	11-VSS-00328	NORNG Sarath	នង សារ៉ាត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង បន្ទាប់មក ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅខេត្តស្វាយរៀង នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Siem Reap	សៀមរាប	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1234	13-VSS-00396	SIENG Chanthy	សៀង ចាន់ធី	ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សាវរីយ៍ផ្សេងទៀត ពី ឆ្នាំ១៩៧៥-ឆ្នាំ១៩៧៩ នៅឃុំកំពង់ចម្លង ស្រុកស្វាយរៀង ខេត្តស្វាយរៀង ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស នៅខេត្តឆ្នាំ១៩៧៦ នៅទួលស្លែង អំពើអនុស្សាវរីយ៍ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសផ្សេងទៀតគាត់ដោយសារ អត់ប្រាស នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅវត្តតាស្លែង នៅឃុំកំពង់ចម្លង)។ មានការទទួលស្គាល់ថា ពលកម្មដោយបង្ខំ និង ការបាត់បង់ សាច់ញាតិ ជីវិតស្ត្រីគឺជាការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ដោយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅក្នុង ពាក្យសុំ និងនៅសក្នុងសវនាការសំណុំរឿង ០០២ មិនអាចឲ្យទទួលស្គាល់គាត់ទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពផែនដីនៃសំណុំរឿង ០០៤។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី

D5/132	11-VSS-00188	HENG Hak	ចោង ហាក់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) ការសួរចម្លើយ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងសមាជិកគ្រួសារគាត់ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយគាត់ និងបងប្អូនសំគាត់ at ខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/134	11-VSS-00225	MEAS Sopha	មាស សុផា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ពួកគាត់ និងមិនផ្អែ បងប្អូនបង្កើត ការបាត់ខ្លួននិងប្រុសគាត់ ត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើការងារយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ មានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/137	11-VSS-00220	SIN Sen	ស៊ិន ស៊ិន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើការងារយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងការបាត់ខ្លួននិងការស្លាប់គ្រួសារគាត់ នៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថាទាំងនេះគឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត សម្រាប់គាត់តែឯងហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/149	11-VSS-00192	SOK Saren	សុក សារ៉ែន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួនពួកគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌)នៅស្វាយរៀង ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ ជាមួយនឹងមាតាឪពុកគ្រួសារ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/165	11-VSS-00225	TEP Chanra	ពោកច្រំ ទេព ចាន់ណា ចាន់ ដាក់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថា បងប្អូនផ្លូវ ត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើការ យោធា ក.ប.ក និងបានបាត់ខ្លួន។ គាត់ក៏បានរៀបរាប់អំពីការរៀបការដោយបង្ខំមកលើបងប្អូន និងជីដូនមួយគាត់ នៅខេត្តព្រៃវែងនិងខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	សំ សុគត់ និងឡោ ជុនធី
D5/1203	13-VSS-00358	ORM Chhailang	អោម ឆៃឡាង		នៅក្នុងឯកសារមួយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានបញ្ជាក់ថាគាត់ត្រូវបានជម្លៀសជាមួយ គ្រួសារគាត់ ពី ស្រុកពួកទៅ ស្រុកវិនី នៅខេត្តសៀមរាប ហើយគាត់ រស់នៅស្រុកពួកនិងស្រុកវិនី នៅក្នុងអំឡុងពេល ពេញមួយសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ ប៉ុន្តែ នៅក្នុងឯកសារមួយទៀត គាត់បានរៀបរាប់ថាត្រូវបានជម្លៀសទៅស្រុកភ្នំស្រួច នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ គាត់លើកឡើងពីការងារនៅទំនប់ប្រតាំងថ្ម និងទំនប់ស្ពានស្រែង និងការរៀបការដោយបង្ខំ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែព័ត៌មានមិនស្តីសម្រាប់គ្នាទាំងឡាយនៃអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការរំលោភដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ	ស៊ិន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/1229	13-VSS-00387	LEAN Sreymom	លាន ស្រីម៉ុំ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នឹងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ រួមមានស្រុកជើងព្រៃ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ស្រុកស្ទឹងត្រែង ពី ឆ្នាំ១៩៧៧-ឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តកំពង់ចាម និងស្រុកសន្ទុក ខេត្តកំពង់ធំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ (រួមមានការស្លាប់ឪពុកម្តាយស្រីអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារជំងឺ នៅពេលវេលា និងទីកន្លែងមិនច្បាស់លាស់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ ការស្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់ឃ្លាននៅខេត្តកំពង់ធំ នៅពេលវេលាមិនច្បាស់លាស់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ ការបាត់ខ្លួននិងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំផ្សេងទៀតគាត់ ពី ភ្នំពេញ នៅថ្ងៃទី១៧ ខែមេសា ឆ្នាំ១៩៧៥។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំផ្សេងទៀតគាត់ នៅពេលវេលា និងទីកន្លែងមិនច្បាស់លាស់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ	ស៊ិន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/1512	13-VSS-00335	CHROUK Phors	ជ្រូក ភ័ស		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ កើត ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៩ យោងតាមឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណគាត់ ប៉ុន្តែ គាត់អះអាងថាបានទទួលរងពលកម្មដោយបង្ខំ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ព័ត៌មានរបស់គាត់ក៏មិនមានភាពស្តីសង្ខេប វាក៏គ្មានច្រើន។ ហេតុនេះ តាមកាលៈទេសៈទាំងនេះ មិនអាចសន្និដ្ឋានថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថាគាត់ បានទទួលរងការរំលោភដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Banteay Meanchey	បន្ទាយមានជ័យ	ស៊ិន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/1164	13-VSS-00512	SAY Narooun	សយ នារ៉ូន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារនៅឃុំអូរដូង ស្រុកចម្ការលើខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឃុំអូរដូង នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ ការស្លាប់កូន ដោយសារ ខ្លះធនបានពេទ្យនៅឆ្នាំ១៩៧៦) ការសម្លាប់បងប្អូនអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មីង និងជីដូនមួយ នៅចម្ការស្វាយចន្ទី ស្រុកចម្ការលើនៅឆ្នាំ១៩៧៦ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការរៀបការដោយបង្ខំ) មកលើបងប្អូនស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឃុំអូរដូង ស្រុកចម្ការលើ នៅឆ្នាំ១៩៧៤។ អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយសក្ខីកម្មជាសាធារណ៍របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅក្នុងសំណុំរឿង ០០២។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ិន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/1165	13-VSS-00313	PAO Chhunleng	ពៅ ឈួនឡែង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម ការស្លាប់កូនប្រុសគាត់ដោយសារ ជំងឺ និងខ្លះការព្យាបាល នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកចម្ការលើ ការបាត់ខ្លួនពួកគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ អាចបាត់ពីមន្ទីរសន្តិសុខផ្តល់មក នៅស្រុកចម្ការលើ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ិន សុវន និងហុង គឹមសួន

D5/1166	13-VSS-00318	UM Yeourn	អ៊ុយយៀន	D5/1166/3 3.1	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការរៀបការដោយបង្ខំ) ការធ្វើឲ្យយំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) ការសម្លាប់ដីដូនមួយគាត់ នៅមន្ទីរសុខភាពស្នាក់នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧សក្ខីកម្មជាតិការណ៍នេះនៅក្នុងសំណុំរឿង ០០២ ត្រូវបានពិចារណា។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1167	13-VSS-00319	PEN Sorn	ប៉ែន ស៊ុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការរៀបការដោយបង្ខំ) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់គ្រួសារ ដីដូនមួយគាត់ នៅមន្ទីរសុខភាពស្នាក់នៅស្រុកចម្ការលើ (រួមមានការបោកខ្លួនប្រុស នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការស្លាប់ម្តាយដោយសារ អត់ហ្នាន នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការបាក់ខ្លួនដីដូនមួយគាត់យោធា នៅឆ្នាំ១៩៧៨ ពីតំបន់ ៥១ ខេត្តកំពង់ចាម)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1168	13-VSS-00320	OAM Pove	អោម ពៅ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ (រួមមានការរៀបការដោយបង្ខំ) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការសម្លាប់គ្រួសាររបបខ្មែរក្រហម នៅមន្ទីរសុខភាពស្នាក់នៅស្រុកចម្ការលើ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1169	13-VSS-00321	ING Mom	អ៊ុំង ម៉ូ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅឃុំតាអុង ស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការរៀបការដោយបង្ខំ) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឃុំទន្លេចិះ ស្រុកត្បូងឃ្មុំ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់ពូរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មីង និងយាយ នៅឃុំតាអុង ស្រុកចម្ការលើ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1170	13-VSS-00322	KES Khan	កឹះ ខន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការរៀបការដោយបង្ខំ) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម) ការសម្លាប់គ្រួសារពូគាត់នៅ មន្ទីរសុខភាពស្នាក់នៅស្រុកចម្ការលើ (កាលបរិច្ឆេទមិនបានបញ្ជាក់)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1269	13-VSS-00431	PAL Rattanak	ប៉ាល់ រតនៈ		នៅក្នុងឯកសារទី១ អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថា គ្រួសារគាត់ ត្រូវបានជម្លូសពីខេត្តព្រៃវែងទៅ ស្រុកដំបែរ ខេត្តកំពង់ចាម និងខេត្តកណ្តាល ជាពិសេសបាននិយាយថា មិនព្រមផ្សេងគ្នាគ្រប់គ្រងបញ្ជូនទៅខេត្តពោធិ៍សាត់ ប៉ុន្តែ នៅក្នុងឯកសារទីពីរ គាត់បានបញ្ជាក់ថា គាត់ត្រូវបានជម្លូសទៅ ខេត្តពោធិ៍សាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ឬ ឆ្នាំ១៩៧៨ ពីវាយរស់ទីនោះហួតដល់ ចុងបញ្ចប់នៃសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែព័ត៌មានមិនស៊ីសង្វាក់គ្នាទាំងនេះមិនអាច យកមកស្រុតបញ្ជាក់ទំនងជាពិតជាឯមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការលើចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1334	13-VSS-00314	CHEA Diep	ថា ឌឿប	D5/1334/3	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់គ្រួសាររបបខ្មែរក្រហមអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកបាយ័ន ខេត្តកំពង់ចាម ការសម្លាប់គ្រួសារពូគាត់ និងបងប្អូនប្រុសគាត់ នៅមន្ទីរសុខភាពស្នាក់នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំសក្ខីកម្មជាតិការណ៍នេះនៅក្នុងសំណុំរឿង ០០២ ត្រូវបានពិចារណា។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1335	13-VSS-00315	CHOUN Nary	ជួន ណារី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តកំពង់ចាម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) ការសម្លាប់ពូរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការសម្លាប់គ្រួសារពូម្នាក់ទៀតនៅមន្ទីរសុខភាពស្នាក់នៅស្រុកចម្ការលើនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1336	13-VSS-00316	DÂN Nat	ដន ណាត		ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឃុំស្ទឹង ស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅឃុំស្ទឹង និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ពីឆ្នាំ១៩៧៦-ឆ្នាំ១៩៧៨ ការបោកខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ពីស្រុកចម្ការលើ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់ម្តាយមីងរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងដីដូនមួយនៅ ទីកន្លែងមិនបានបញ្ជាក់ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការបាក់ខ្លួនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ពី ឃុំស្ទឹង នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីជាទេ ដោយសារពាក្យសុំ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1337	13-VSS-00317	KHOV Net	ខូវ ណេត	D2/19/47	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥ហួតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ នៅស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម ការសម្លាប់ពូ មីង ក្មួយប្រុស និងដីដូនមួយ នៅមន្ទីរសុខភាពស្នាក់នៅស្រុកចម្ការលើ ស្រុកចម្ការលើ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់បំភ្លឺនៅក្នុងអំឡុងពេលស្តាប់ចម្លើយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1570	13-VSS-00663	KHIM Saran	ឃី ឆាន់ន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ រួមមានទំនប់អន្លូងព្រៃ ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ ការសម្លាប់បងប្អូនភ្នំតាត់នៅឃុំប្រុស ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាក់ខ្លួន និងកំបសអ្នកដាក់ពាក្យសុំ អាចនៅគោកជើង ស្រុកកំពង់សៀម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន

D5/1571	13-VSS-00664	VEN Lan	វីន ឡាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម និងស្រុកកំពង់ឆ្នំ ខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ការសម្លាប់ម្តាយមីងរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដីដូនមួយ ក្មួយ ក្មេងឆ្នាំ១៩៧៥ នៅភ្នំប្រុស ភ្នំស្រី ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន	
D5/1572	13-VSS-00665	AI Nen	អៃ ណេន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ដីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅភ្នំប្រុស ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន	
D5/1020	13-VSS-00187	MEAS Phally	មាស ផល្លី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឃុំទ្រាល ស្រុកបាបា ខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឃុំទ្រាល ស្រុកបាបា ខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការបោកខ្លួនកូនប្រុសចុងរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ពី ទឹកនៃឯមិនបានបញ្ជាក់ នៅខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៨)។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅ ខេត្តកំពង់ចាម ស្រុកសន្ទុក ខេត្តកំពង់ធំនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកំពង់ចាម នៅខែតុលា ឆ្នាំ ១៩៧៧។ ការសម្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូនបង្កើតគាត់ នៅប្រើប្រាស់ស្រុកចម្ការលើ ខេត្តកំពង់ចាម នៅខែតុលា ឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន	
D5/1428	13-VSS-00695	MEAS Seng	មាស សែង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) អំពើអមនុស្សធម៌ នៅទឹកនៃឯផ្សេងៗ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំ (ឆ្នាំ១៩៧៦) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាងមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តស្រែង ស្រុកកំពង់ស្វាយ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស និងប្តីគាត់ ការសម្លាប់ពួកគាត់ នៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តស្រែង រំង។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន	
D5/1429	13-VSS-00697	PENG Nhom	ប៉េង ណ៊ុន		ការបោកខ្លួនដោយបង្ខំ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥នៅខេត្តកំពង់ចាម ការប៉ុនប៉ងបង្ខំឲ្យរៀបការ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥នៅទីរួមខេត្តកំពង់ចាម ការសម្លាប់នៅវត្តស្រែង នៅ មិនដឹងពីកាលបរិច្ឆេទ ទោះបីជាស្នើសុំឲ្យបញ្ជាក់ និងឲ្យប្រាប់ពីមូលដ្ឋានដែលបានដឹង។ អង្គហេតុដែលថា ការបាត់បង់ សាច់ញាតិ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែទម្រង់បែបបទពិតមានផ្ទៃក្រោម និងពិតមានបន្ថែម មិនបង្ហាញឲ្យឃើញថា មិនងាយពិតជាងមិនពិតដែលថា ពួរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ត្រូវបានបញ្ជូនទៅ វត្តស្រែង។ ជាងនេះទៀត អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់នៅក្នុងទម្រង់បែបបទពាក្យសុំ និងពិតមានបន្ថែម មិនបង្ហាញឲ្យឃើញថាស្ថិតនៅក្នុងវិសាលភាពពេលវេលា។ មូលដ្ឋាន។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន	
D5/1430	13-VSS-00699	KHVE Yav	ខ្សែ យ៉ាវ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅទឹកនៃឯផ្សេងៗ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំ (ឆ្នាំ១៩៧៦) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់ពួកគាត់ និងមីងគាត់ នៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តស្រែង ស្រុកកំពង់ស្វាយ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន	
D5/1433	13-VSS-00715	Phouk Noy	ផ្កុក ណូយ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំ និងother in humane acts នៅទឹកនៃឯផ្សេងៗ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ ការសម្លាប់ប្តីគាត់ (ឆ្នាំ១៩៧៨) និងការសម្លាប់ដីដូនមួយគាត់ នៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តស្រែង ស្រុកកំពង់ស្វាយ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន	
D5/1505	13-VSS-00104	KEV Chanraksmy	កែវ ច័ន្ទស្រី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅឃុំបាបា យ ស្រុកបាបា ខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅវត្តបាបាយដានដែក នៅខែធ្នូឆ្នាំ១៩៧៦ ការសម្លាប់ដីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅវត្តបាបាយដានដែក នៅខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ១៩៧៧ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) of ម្តាយមីងរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅពេលវេលា និងទឹកនៃឯមិនច្បាស់លាស់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន	
D5/1641	13-VSS-00698	BOU Socheath	ប៊ូ សុជាតិ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទឹកនៃឯផ្សេងៗ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកបាបា ខេត្តកំពង់ធំ ការសម្លាប់ដីដូនមួយគាត់ នៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តបាបាយដានដែក ស្រុកបាបា យ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន	
D5/1632	13-VSS-00700	MEAS Mon	មាស ម៉ុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនៅទំនប់ ១ មករា នៅស្រុកបាបាយ ខេត្តកំពង់ធំ និងចូលបែក ស្រុកចម្ការលើ នៅនៅពេលពេញមួយកន្លែងនៅជិត ភ្នំប្រុស នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន	
D5/911	13-VSS-00102	AUT Ny	អូត នី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទឹកនៃឯផ្សេងៗ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរព្រះកែវ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) នៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តបាបាយដានដែក ស្រុកបាបាយ ខេត្តកំពង់ធំ ការរៀបការដោយបង្ខំ នៅស្រុកបាបាយ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន	

D5/913	13-VSS-00105	PHEM Sokkom	ភេម សុខុម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកបាយ ទៅខេត្តកំពង់ធំ នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	
D5/914	13-VSS-00106	YOEUN/ YEN Vanna	យ៉េន វណ្ណា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកបាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	
D5/915	13-VSS-00107	VOUCH Nay	វូច ណៃ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសស្រីអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងក្មួយនៅមន្ទីរសន្តិសុខរដ្ឋបាលបាយដាង ដែកស្រុកបាយ ខេត្តកំពង់ធំ។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានផ្តល់ព័ត៌មានលម្អិតគ្រប់គ្រាន់អំពីការលបរិច្ឆេទដើម្បីអាចបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលវេជ្ជការលើចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	
D5/1218	13-VSS-00374	PRAK Sinan	ប្រាក់ ស៊ីណាន		នៅក្នុងឯកសារទី១ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ លើកឡើងអំពីការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់នៅស្រែងដង្កង ទង និងបងប្អូនប្រុសម្នាក់ទៀតនៅខេត្តកែប។ នៅក្នុងឯកសារទីពីរ គាត់ បានបញ្ជាក់ថា បងប្អូនប្រុសគាត់ ធ្វើការនៅស្រែកម្រិតមាស ហើយត្រូវបានបញ្ជូនទៅដាក់គុក និងសម្លាប់នៅ មន្ទីរសន្តិសុខក្រុងព្រៃនៃ ស្រុកត្រាំកក ខេត្តតាកែវ។ ពាក្យសុំមានព័ត៌មានមិនស៊ីសង្វាក់គ្នាផ្សេងទៀត។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តតែព័ត៌មានមិនស៊ីសង្វាក់គ្នាទាំងនេះមិនអាចឲ្យសន្និដ្ឋានថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលវេជ្ជការលើចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Kampot	កំពត	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	
D5/1731	15-VSS-00122	KHAT Khon	ខាត់ ខុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យ ធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅខេត្តកំពត នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ជាប់គុក និងត្រូវបង្ខំឲ្យរៀបការ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តកំពត និងការស្លាប់បងប្អូនប្រុសម្នាក់គាត់រូបសីដីដូនមួយគាត់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampot	កំពត	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	
D5/1082	11-VSS-00327	UM Ruos	អូ រូស		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការអត់ឃ្លាន នៅខេត្តតាកែវ និងត្រូវបានបង្ខំឲ្យផ្លាស់ទីទៅទីកន្លែងផ្សេងៗនៅខេត្តកណ្តាល និងខេត្តព្រៃវែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	
D5/1586	14-VSS-00002	CHOEM Saroem aka CHIM Sarim	ជឹម សារ៉ែម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការពាក់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសស្រីអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងសាច់ញាតិនៅឆ្នាំ១៩៧២ ពី ស្រុកកងមាស ខេត្តកំពង់ចាម កាំដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅក្រុងត្រកួន ស្រុកកងមាស។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	
D5/1587	14-VSS-00003	RATH Moly	រ៉ាត ម៉ូលី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកងមាស ខេត្តកំពង់ចាម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការសម្លាប់ដីដូនមួយគាត់ និងពួកគាត់ (ពេលវេលា និងទីកន្លែងមិនបានបញ្ជាក់) ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅ ឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកកងមាស ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសផ្សេងទៀត និងពួក នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកកងមាស។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	
D5/1718	15-VSS-00078	PAN Thy	ប៉ាន ថី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ ការស្លាប់បងប្អូនប្រុសម្នាក់ដោយសារ អត់ឃ្លាន នៅខេត្តកំពត នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	
D5/1722	15-VSS-00082	MEAS Ratana	ម៉ាស រ៉ាតនា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការដាច់គុក ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៨រហូតដល់ឆ្នាំ១៩៧៦ នៅភូមិព្រែកសង្កែ សង្កាត់ទឹកថ្លា ខណ្ឌព្រៃនប់ នៅខេត្តកំពង់សោម។ ត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ ពីឆ្នាំ១៩៧៦ រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ នៅខេត្តកំពត។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ និងពួក នៅខណ្ឌព្រៃនប់ នៅខេត្តកំពង់សោម នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ ការស្លាប់កូនគាត់ និងឪពុកដោយសារ ជំងឺ និងអត់ឃ្លាន នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ការបង្ខំបងប្អូនស្រីគាត់ឲ្យរៀបការ (ជាមួយ យោធា ក.ប.ក) នៅខណ្ឌព្រៃនប់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	
D5/1723	15-VSS-00083	KANN Neou	កាន់ នៅ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម និងការស្លាប់ប្តីគាត់ និងកូន នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ភូមិអង្គរធ្មៀក ឃុំសំរៀង ស្រុកសំរោង ខេត្តតាកែវ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	
D5/1730	15-VSS-00115	MATH Hel	ម៉ាត់ ហ៊ាលី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរនៅទីកន្លែងផ្សេងៗនៅខេត្តកំពត នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម និងការស្លាប់ដីដូនមួយគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តកំពត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវេន និងហុង គឹមសួន	

D5/1793	15-VSS-00088	MAO Mit	នៅមិត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តព្រៃវែងរហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកពញាក្រែក ខេត្តកំពង់ចាម និងក្រោយមក (ពីខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនេះ ការរៀបការដោយបង្ខំនៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅខេត្តព្រៃវែង ការសម្លាប់សាច់ញាតិគាត់ នៅខេត្តព្រៃវែង។ អង្គហេតុចុងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់ដោយអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅក្នុងព័ត៌មានបន្ថែមឆ្នាំ២០១៦។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Koh Kong	គោរពរក្សា	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1801	15-VSS-00102	SAMRIT Chantha	សំរិត ចន្ទា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងការសម្លាប់គ្រួសារគាត់ ស្រុកលេង្កើរ ខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មតិ មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Koh Kong	គោរពរក្សា	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1804	15-VSS-00106	HENG Bunthan	ហេង ប៊ុនចន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យរៀបការនៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រុកតិរវង់ ខេត្តតាកែវ និងការស្លាប់ខ្សឹបខ្សាត់ របស់គាត់ និងជីដូនមួយនៅអន្លូងស្រូវខេត្តពោធិ៍សាត់ រាជធានីភ្នំពេញ និងខេត្តតាកែវនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មតិ មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។ ព័ត៌មានបន្ថែមឆ្នាំ២០១៦ ត្រូវបានយកមកពិចារណា។	Koh Kong	គោរពរក្សា	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1807	15-VSS-00109	KIENG Toy	កឿង តយ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងរៀបការ។ ការស្លាប់ខ្សឹប ធុន និងបងប្អូនរបស់នៅស្រុកព្រៃវែង ខេត្តពោធិ៍សាត់ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៨ ដល់ ឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មតិ មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Koh Kong	គោរពរក្សា	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1809	15-VSS-00111	SAING Khorn	សាំង ខន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តកំពង់ ការសម្លាប់ពួរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកំពង់ ខេត្តពោធិ៍សាត់ និងខេត្តតាកែវ បញ្ជាក់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាមានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការឈឺចាប់ដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានទទួលរង ដោយសារស្ថានភាពរស់នៅ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ និងការបាត់បង់ពូជសាសន៍ជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ មិនមានអង្គហេតុ ដែលអាចឲ្យទទួលស្គាល់ចូលក្នុងសំណុំរឿងទេ។ ជាពិសេស អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។ ព័ត៌មានបន្ថែមឆ្នាំ២០១៦ ត្រូវបានយកមកពិចារណា។	Koh Kong	គោរពរក្សា	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1810	15-VSS-00112	OENG On	អុង អុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តព្រៃវែង និងព័ត្ត ឆ្នាំ១៩៧៨ នៅខេត្តកំពង់ធំ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Koh Kong	គោរពរក្សា	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1811	15-VSS-00113	POR Doeun	ប៉ៅ ឌឿន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅឃុំកោះមិត្ត ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៥ និងឃុំត្នោត ស្រុកបាទី ខេត្តតាកែវនៅឆ្នាំ១៩៧៦-ឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់ខ្សឹបខ្សាត់របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងសាច់ញាតិផ្សេងទៀតនៅឃុំត្នោត ស្រុកបាទី ខេត្តតាកែវ ខេត្តតាកែវ ខេត្តពោធិ៍សាត់ និងខេត្តព្រៃវែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង និងផែនដីនៃសំណុំរឿង។	Koh Kong	គោរពរក្សា	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1813	15-VSS-00116	SANG Vanny	សាង វ៉ានី	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តពោធិ៍សាត់ ពីឆ្នាំ១៩៧៦-ឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់បងប្អូនបង្កើតរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តពោធិ៍សាត់ នៅពេលដែលមិនបានបញ្ជាក់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ ការសម្លាប់ពួរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងសមាជិកគ្រួសារ នៅខេត្តកំពង់ធំ (ពេលដែលមិនបានបញ្ជាក់)។ ទោះបីជាមានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការបាត់បង់សមាជិកគ្រួសារ និងស្ថានភាពរស់នៅរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត នៅដែលបន្តបង្កការឈឺចាប់ តែ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា គាត់បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារនៃក្រឹត្យកម្មយុទ្ធគ្នងកងចំណោមក្រឹត្យកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។ ព័ត៌មានបន្ថែមឆ្នាំ២០១៦ ត្រូវបានយកមកពិចារណា។	Koh Kong	គោរពរក្សា	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1819	15-VSS-00126	MÁN Sothea	ម៉ាន សុថា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ថាត្រូវគេធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងការសម្លាប់សមាជិកគ្រួសារគាត់ នៅខេត្តកំពង់ធំ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការសម្លាប់សមាជិកគ្រួសារ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត នៅអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មតិ មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។ គួរកត់សម្គាល់ផងដែរថា ទម្រង់បែបបទព័ត៌មានផ្សេងទៀតនៃពាក្យសុំនេះ ធ្វើពីទម្រង់ស៊ុរ ហើយមានពាក្យពេចន៍ដូចគ្នា និងការអះអាងនៅក្នុងឯកសារ D5/1818 ប៉ុន្តែមិនត្រូវបានយកមកពិចារណាទេ ដោយមានសារមេដែរ។	Koh Kong	គោរពរក្សា	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1820	15-VSS-00127	SOEP Nay	ស៊ែប ណៃ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ខ្សឹបខ្សាត់របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ពូជសាសន៍ និងមីង នៅខេត្តកំពង់ ខេត្តពោធិ៍សាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាមានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការបាត់បង់ សមាជិកគ្រួសារ និងជាពិសេស ខ្សឹបខ្សាត់របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត ដែលនៅបន្តបង្កការឈឺចាប់ តែមិនមានអង្គហេតុ ដែលអាចឲ្យទទួលស្គាល់ចូលក្នុងសំណុំរឿងទេ។ ជាពិសេស អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។ គួរកត់សម្គាល់ថា អ្នកដាក់ពាក្យសុំមិនបានកើតនៅ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ ហើយបញ្ជាក់ថា ឆ្នាំ១៩៨០ ជាឆ្នាំកំណើតគាត់តាមឯកសារបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណគាត់។ ហេតុនេះ គាត់ក៏មិនបានបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណគាត់ឲ្យបានច្បាស់ផងដែរ។	Koh Kong	គោរពរក្សា	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន

D5/1821	15-VSS-00128	UK Pha	អ៊ុក ផា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅសង្កាត់អូរខេត្តកោះ ខណ្ឌព្រៃនប់ នៅខេត្តកំពង់សោម នៅពេលយប់បន្ថែមក្រោម ការស្តាប់ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅទីកន្លែង និងពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1822	15-VSS-00129	CHHUN Meng	ឈុន ម៉េង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាគ្រូគេបង្ខំឲ្យ ធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅខណ្ឌព្រៃនប់ នៅខេត្តកំពង់សោម នៅពេលយប់បន្ថែមក្រោម ការសម្លាប់ដីដូនមួយគាត់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅកោះខ្យងនិងបងប្អូនប្រុស នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខណ្ឌព្រៃនប់ ការរៀបការដោយបង្ខំ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅខណ្ឌព្រៃនប់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ តែ អង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1825	15-VSS-00132	MAY Vannak	ម៉ៃ វណ្ណៈ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅឃុំមានជ័យ ស្រុកស្នួក ខេត្តកំពត នៅពេលយប់បន្ថែមក្រោម ការសម្លាប់សាច់ញាតិរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅព្រៃក្រចក ស្រុកត្រាំកក ខេត្តតាកែវ នៅពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1826	15-VSS-00133	KEN Tip	កែន ទីព្យ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តកំពត ពី នៅពេលយប់បន្ថែមក្រោម ការសម្លាប់សាច់ញាតិ នៅខេត្តកំពត នៅពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ តែ អង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1828	15-VSS-00135	ROURS Oun	រស់ រួន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តកណ្តាល នៅពេលយប់បន្ថែមក្រោម ការសម្លាប់សាច់ញាតិមិនបានបញ្ជាក់ នៅខេត្តកណ្តាល នៅពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាមានការទទួលស្គាល់ថា ការឈឺចាប់ដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានទទួលរង និងគ្រោះរាតត្បាត នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តដែលនៅបន្តប៉ះពាល់ដល់ជីវិតរបស់ពួកគាត់ តែហេតុការណ៍ទាំងនេះ មិនអាចឲ្យទទួលស្គាល់ចូលក្នុងសំណុំរឿងទេ។ ជាពិសេស អង្គហេតុ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1833	15-VSS-00077	OEUN Theoun	ចៀន ចៀន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅឃុំក្រាំងចេក ស្រុកឧត្តុង្គ ខេត្តកំពង់ស្ពឺ ពី ឆ្នាំ១៩៧៨-ឆ្នាំ១៩៧៦ និងឃុំកំពង់ត្រឡាច ស្រុកកំពង់ត្រឡាច ខេត្តកំពង់ឆ្នាំង ពីឆ្នាំ១៩៧៦-ឆ្នាំ១៩៧៦ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការបាត់ខ្លួនឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ពីឃុំចែកបាន ស្រុកអង្គស្នួរ ខេត្តកណ្តាលនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការសម្លាប់ម្តាយមីងរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ៗ និងដីដូនមួយ នៅឃុំកងតាមីង ស្រុកកំពង់ស្ពឺ ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការបាត់ខ្លួនម្តាយមីងរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងៗ និងដីដូនមួយនៅឃុំកំពង់ត្រឡាចក្រោម ស្រុកកំពង់ត្រឡាចនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង មកលើបងប្អូនបង្កើតនៅឃុំកំពង់ត្រឡាច នៅឆ្នាំ១៩៧៧ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការរៀបការដោយបង្ខំមកពីដីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1834	15-VSS-00079	NGET Rom	រ៉ែត រ៉ូ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅខណ្ឌព្រៃនប់ នៅខេត្តកំពង់សោម ពីឆ្នាំ១៩៧៦-ឆ្នាំ១៩៧៦ ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខណ្ឌព្រៃនប់នៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ច្បាប់ថា ការបាត់បង់យ៉ាងច្រើនដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានឮប្រទះនៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ បានបង្កការឈឺចាប់ និងនៅបន្តបង្កការឈឺចាប់ដល់គាត់ តែមិនមានអង្គហេតុ ដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលក្នុងសំណុំរឿងទេ។ ជាពិសេស អង្គហេតុ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1836	15-VSS-00081	CHAN Savoeun	ចាន សាវ៉ុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួនឪពុកម្តាយគាត់ និងបងប្អូនប្រុស នៅខណ្ឌព្រៃនប់ ខេត្តកំពង់សោម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្តាប់សាច់ញាតិ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន
D5/1838	15-VSS-00121	SÂM Nim	សំ នីម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខណ្ឌព្រៃនប់ ខេត្តកំពង់សោម នៅពេលយប់បន្ថែមក្រោម។ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខណ្ឌព្រៃនប់ នៅខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ១៩៧៨ ការសម្លាប់បងប្អូនបង្កើតរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខណ្ឌព្រៃនប់ នៅពាក់កណ្តាលឆ្នាំ១៩៧៦។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតមកលើ បងប្អូនបង្កើតរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅទីកន្លែងមិនបានបញ្ជាក់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតមកលើ បងប្អូនបង្កើតរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខណ្ឌព្រៃនប់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខណ្ឌព្រៃនប់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់ថា ការឈឺចាប់ដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានឮបង្កគាត់ និងនៅតែជួបប្រទះគឺជាការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងច្បាស់ តែ មិនមានអង្គហេតុ ដែលអាចឲ្យទទួលស្គាល់ចូលក្នុងសំណុំរឿងទេ។ ជាពិសេស អង្គហេតុ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Koh Kong	កោះកុង	ស៊ុន សុវន និងហុង គីមសួន

D5/1292	13-VSS-00462	LONG Sarin	ឡុង សារិន		ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ រួមមាននៅខេត្តព្រៃវែង ពី ឆ្នាំ១៩៧៥-ឆ្នាំ១៩៧៧ នៅព្រះអំពៅ និងព្រៃស ទៅ ភ្នំពេញ ពី ឆ្នាំ១៩៧៧-ឆ្នាំ១៩៧៨ និងនៅឃុំព្រៃ ស្រែកលាវៀរ ខេត្តកំពង់ឆ្នាំង ពីពាក់កណ្តាលឆ្នាំ១៩៧៨-ឆ្នាំ១៩៧៩។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការរៀបការដោយបង្ខំ) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តព្រៃវែង នៅខែកក្កដា ឆ្នាំ១៩៧៧ ការសម្លាប់ប្តីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ (ជាប្តីចាស់) ជាមួយអ្នកដទៃសម្រាប់ មកពីភូមិភាគបូព៌ា និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសនៅស្រែកលាវៀរ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ ការស្លាប់ស្រីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំដោយសារ អត់ឃ្លាននៅស្រែកលាវៀរ នៅឆ្នាំ១៩៧៩។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ត្រូវបានជម្លៀសទៅខេត្តពោធិ៍សាត់ នៅយប់ថ្ងៃទី៧ ខែមករា ឆ្នាំ១៩៧៩ នៅពេលដែលរៀងឈាមមកដល់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យថ្វីលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Prey Veng	ព្រៃវែង	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/842	13-VSS-00002	LONG Yeng	ឡុង យ៉េង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម នៅខេត្តព្រៃវែង ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅខេត្តព្រៃវែង ការផ្លាស់ទីដោយបង្ខំ បន្ទាប់មក ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បងប្អូនបង្កើត ក្មួយ ពី ខេត្តព្រៃវែង ខេត្តពោធិ៍សាត់ (ពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់)។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Prey Veng	ព្រៃវែង	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/844	13-VSS-00004	YOEM Phat	យ៉ែម ផាត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការរៀបការដោយបង្ខំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅខេត្តព្រៃវែង ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងប្តីគាត់ នៅខេត្តព្រៃវែង នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការបាត់ខ្លួនប្តីគាត់ ពីដួនមួយ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ពី ខេត្តព្រៃវែង ការបាត់ខ្លួនមីងគាត់ ប្តីមីងគាត់ និងបងប្អូនប្រុសគាត់ មិននឹងពិភាល់បរិច្ឆេទ នៅខេត្តព្រៃវែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យថ្វីលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Prey Veng	ព្រៃវែង	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1300	13-VSS-00473	PRAK Pon	ប្រាក់ ប៉ុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រែកបាទាន ខេត្តពោធិ៍សាត់ ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូនបង្កើត នៅទួលសេះញៀរ នៅស្រែកបាទាន។ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានលើកឡើងពីពេលវេលានៃហេតុការណ៍ ហើយមិនបានរៀបរាប់អំពីកាលៈទេសៈពាក់ព័ន្ធទេ។ ទោះបីជាមានសំណើឲ្យផ្ញើចុះក៏ដោយក៏គាត់មិនបានផ្តល់ព័ត៌មានបន្ថែមដែរ។ ហេតុនេះ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1272	13-VSS-00436	MOM Yim	ម៉ុំ យ៉ឹម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម នៅខេត្តតាកែវ ការស្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំដោយសារ ខ្លាចការប្រាប់ នៅក្រុងស្រីស្រី ស្រុកគិរីវង់ ខេត្តតាកែវនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យថ្វីលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1367	13-VSS-00565	SOK Kan	សុខ កាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងកូនគាត់ នៅស្រែកបាទាន ខេត្តពោធិ៍សាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រែកបាទាន បងប្អូនប្រុសគាត់ និងដីដួនមួយគាត់។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1368	13-VSS-00566	MOM Mony	ម៉ុំ ម៉ុង		នៅក្នុងឯកសារទី១ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានបញ្ជាក់ថា ឪពុកគាត់ត្រូវបានសម្លាប់ នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ គាត់បានដឹងរឿងនេះពីអ្នកផ្សេង និងមិនមានការលើកឡើងអំពីទីកន្លែងដាក់សាក់ទេ។ គាត់ក៏បានអះអាងថា ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥-ឆ្នាំ១៩៧៦ គាត់រស់ នៅស្រែកគិរីវង់ និងពី ឆ្នាំ១៩៧៧ រហូតដល់ ចុងបញ្ចប់នៃសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ គាត់រស់នៅស្រែកត្រាតក់ ប៉ូន្តែ នៅក្នុងឯកសារមួយទៀត គាត់ លើកឡើងថា ឪពុកគាត់ ត្រូវបានសម្លាប់នៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តបាតុ ហើយនៅឆ្នាំ១៩៧៦ គាត់រត់ទៅរស់នៅ ស្រែកកងពិសី ខេត្តកំពង់ស្ពឺ ពី មានការទទួលស្គាល់អំពីការឈឺចាប់របស់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ តែ ដោយសារភាពមិនស៊ីសង្វាក់គ្នាទាំងនេះ ទើបមិនអាចសន្និដ្ឋានថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1369	13-VSS-00567	SO Sary	សូ សារី		នៅក្នុងឯកសារមួយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានបញ្ជាក់ថា ប្តីគាត់ឈ្មោះ កង សារិត ត្រូវបានកងទ័ពសម្លាប់ នៅក្នុងអំឡុងពេលជម្លៀសក្រុងភ្នំពេញ ទៅ ខេត្តកំពង់ចាម។ ប៉ុន្តែ នៅក្នុងឯកសារមួយទៀត គាត់ លើកឡើងថា ប្តីគាត់ ត្រូវបានសម្លាប់ដោយនិងឪពុកគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅស្រែកសុខុក្រាងតាបាន។ មានការទទួលស្គាល់ការឈឺចាប់របស់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ តែ ដោយសារភាពមិនស៊ីសង្វាក់គ្នាទាំងនេះ ទើបមិនអាចសន្និដ្ឋានថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន
D5/1411	13-VSS-00645	HANG Sokhady	ហាង សុខាឌី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឪពុកគាត់ នៅស្រែកពោះអណ្តែត ខេត្តតាកែវ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅព្រៃសាខុន ខេត្តតាកែវ ការសម្លាប់និងការរំលោភបងប្អូនស្រីគាត់ នៅវត្តអង្គស្រីមាលី ខេត្តតាកែវ។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) ស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ និងការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រែកពោះអណ្តែត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យថ្វីលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមស៊ុន

D5/1418	13-VSS-00669	YIN Vanna	យ៉ិន វណ្ណា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបោះឆ្នោតខ្លួនឯងអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅស្រុកកោះអណ្តែត នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកោះអណ្តែត នៅពេលមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/1422	13-VSS-00680	MEN Samoeum	ម៉ែន សាម៉ឿន	នៅក្នុងកសាងទី១ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ឪពុកគាត់ បានបោះឆ្នោតហើយយោងតាមព័ត៌មានមួយគាត់ពិបាកប្រើ ឪពុកគាត់ត្រូវបានសម្លាប់ នៅស្រុកគិរីវង់ នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ នៅឆ្នាំ១៩៧៦ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ត្រូវបានបង្ខំឲ្យទៅខេត្តកំពត និងត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើការយ៉ាងខ្លាំងនៅទីកន្លែងផ្សេងៗ។ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ ត្រូវបានផ្លាស់ទៅស្រុកគិរីវង់ មុតងទៀត ហើយ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ ត្រូវបានបង្ខំឲ្យធ្វើការយ៉ាងលំបាក រហូតដល់ ម្តាយគាត់ស្លាប់ដោយសារ បាក់កម្លាំង និងខ្វះការថែទាំ។ ប៉ុន្តែ នៅក្នុងកសាងទីពីរ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ឪពុកគាត់ ត្រូវបានសម្លាប់ នៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តប្រធាតុ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ហើយខ្លួនគាត់ក៏ជាប់ឃុំយ៉ាងដែរ និងត្រូវបានធ្វើបាបនៅមន្ទីរសន្តិសុខវត្តប្រធាតុ នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ មានការទទួលស្គាល់ការលើចាប់របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ តែ ដោយសារភាពមិនស្មើស្ម័គ្រគ្នាទាំងនេះ ទើបមិនអាចសន្និដ្ឋានថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់បានទទួលរងការលើចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/1563	13-VSS-00654	HUN Sath	ហ៊ុន សាត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការស្លាប់បងប្អូនអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ អត់ឃ្លាននៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅខេត្តតាកែវ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅស្រុកត្រាប ខេត្តតាកែវ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកោះអណ្តែត នៅពេលមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/1565	13-VSS-00657	MIECH Yim	មឿច យ៉ឹម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ នៅខេត្តតាកែវ និងការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាងនៅក្នុងអង្គប្រឹក្សាសាលាខេត្តតាកែវ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការស្លាប់ឪពុកគាត់ និងបងប្អូនស្រីគាត់ដោយសារអត់ឃ្លាន ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/1567	13-VSS-00659	NOP Yorn	ណុប យ៉ន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបោះឆ្នោតខ្លួនបងប្អូនអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ពី ខេត្តតាកែវ ការស្លាប់កូនគាត់ដោយសារ អត់ឃ្លាន នៅខេត្តតាកែវ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តតាកែវ។ អង្គហេតុ ត្រូវបានបញ្ជាក់នៅក្នុងព័ត៌មានបន្ថែម ដាក់ដោយមេធាវីរបស់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ២០១៦។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការលើចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/1580	13-VSS-00707	Y Moy	យ៉ុយ ម៉ូយ	ស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាប) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកគិរីវង់ ខេត្តតាកែវនៅឆ្នាំ១៩៧៦.	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/1717	15-VSS-00076	KHY Sok Heng	យី សុខហេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់អំពីការស្លាប់បងប្អូនបង្កើតគាត់ នៅស្រុកសំរោង ខេត្តតាកែវ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់បងប្អូនបង្កើត គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពនៃដំនើរសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/1728	15-VSS-00101	PHAN Chhin	ផាន់ ឈ៉ិន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តតាកែវ នៅពេលមួយរបបប្រកបដោយការស្លាប់សាច់ញាតិរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅទីកន្លែង និងពេលវេលាផ្សេងៗ រួមមាននៅក្នុងព្រះនេត្រព្រះ នៅ ពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះអាចមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ មិនអាចឲ្យទទួលស្គាល់ទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/947	13-VSS-00188	CHUOP Chim	ចូប ជឹម	ពាក្យសុំ និងព័ត៌មានបន្ថែម មានព័ត៌មានផ្ទុយគ្នា ដែលមិនអាចឲ្យជឿថា អង្គហេតុដែលបានចោទទំនងជាពិតជាមិនពិតទេ។ តាមពិត ទម្រង់បែបបទព័ត៌មានផ្តល់ជូនគ្រោះ លើកឡើងថា អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ត្រូវបានបញ្ជូនទៅមន្ទីរសន្តិសុខក្រាំងតាចាន់ តែ ព័ត៌មានបន្ថែម បញ្ជាក់ថា គាត់មិនដែលនៅទីនោះទេ។	Takeo	តាកែវ	ស៊ុន សុវន និងហុង គឹមសួន
D5/566	12-VSS-00614	KIM Phally	គឹម ផល្លី	D5/566/3 អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការបោះឆ្នោតខ្លួនបងប្អូនអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារមីងគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ និងការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាងមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការសម្លាប់ម្តាយគាត់ និងបងប្អូនបង្កើត ការស្លាប់បងប្អូនម្នាក់ទៀត ដោយសារ អត់ឃ្លាន និងបាក់កម្លាំង សុទ្ធតែកើតឡើងនៅ ខេត្តកណ្តាល ការសម្លាប់បងប្អូនម្តី នៅ សៅ ២០។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Battambang	បាត់ដំបង	ទី ស្រីនណា និងវីន ពៅ

D5/389	12-VSS-00391	THAN Navy alias THAN Mom	ថាន ណាវី	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ចាប់ពីឆ្នាំ១៩៧៥រហូតដល់ ឆ្នាំ១៩៧៩ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការបាត់ខ្លួន និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម នៅឆ្នាំ១៩៧៩។ ទោះបីជា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/391	12-VSS-00395	CHUON Ann	ជួន ឆាន់	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម នៅឆ្នាំ១៩៧៩។ អាចមានការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាងមកលើគាត់ នៅទ្រូងប្រុស របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៩។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/392	12-VSS-00396	CHHAN Sren	ជន ស្រីន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុស របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ (មិនមានទឹកនៃឆ្នាំច្បាស់ណាស់)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការ ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/393	12-VSS-00597	KHOEM Yoeun	យ៉ែន យ៉ៀន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាង និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស អ្នកដាក់ ពាក្យសុំ នៅទ្រូងប្រុស ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៩។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការ ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/394	12-VSS-00606	YIM Yán	យ៉ាម យ៉ាន់	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ដីដូនមួយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និង គ្រួសារពួកគាត់ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត យ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/402	12-VSS-00387	SOU Nareth	ស៊ូ ណារ៉េត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យ ធ្វើលក់មួយយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងបានឃើញ ការសម្លាប់បងប្អូន ប្រុសគាត់ នៅខេត្តកំពង់ចាម។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ទាំងនេះគឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវ ចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំ រឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/403	12-VSS-00388	THY Ret	ធី រ៉េត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម និងខេត្តកំពង់ចាម នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម (ទឹកនៃឆ្នាំច្បាស់ណាស់) និងការ សម្លាប់បងប្អូនប្រុស អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ (ទឹកនៃឆ្នាំច្បាស់ណាស់)។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវ ចិត្ត អ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមានពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទឧទ្ធរណ៍។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/404	12-VSS-00389	CHHUON Lang	ឈួន ឡាង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត ការសម្លាប់បងប្អូន អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ អំពើ អមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រីនាក់នៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការ ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/405	12-VSS-00391	HAN Toeu	ហោត ចោន តៀ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀតមកលើឪពុកម្តាយគាត់ នៅស្រុកជំរែរ និងម្តាយចិញ្ចឹមនៅស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម នៅ ឆ្នាំ១៩៧៨។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ ជំងឺ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះ មានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/406	12-VSS-00392	MAO Sam At	ម៉ៅ សាត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុស អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុ ការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាល ភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/407	12-VSS-00393	KHON Sèn	យួន សែន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់នៅស្រុកត្បូងឃ្មុំ ខេត្តកំពង់ចាម។ មានការ ទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់គាត់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គ ហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹង រដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/409	12-VSS-00395	MEN Han	ម៉ែន ហាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ អំពើអមនុស្សធម៌ ផ្សេងទៀត៖ ការស្លាប់បងប្អូនប្រុស អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបាន រៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/514	12-VSS-00543	NHOEM Peng	ញ៉ែម ប៉េង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទឹកនៃឆ្នាំផ្សេងៗ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់នៅ ស្រុកត្បូងឃ្មុំ និងស្រុកព្រៃឈរ ខេត្តកំពង់ចាម។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការ ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូល រួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃ សំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/515	12-VSS-00544	VONG Rán	វ៉ុង រ៉ាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្ស ធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូន ប្រុសនៅភ្នំប្រស ភ្នំកំពង់សៀម នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត យ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ

D5/561	12-VSS-00609	SENG Chhay Van	សេង ឆៃវ៉ាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្តាប់បងប្អូនស្រីគាត់ដោយសារ បាក់កម្លាំងក្រោយពីធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអត់ឃ្លាន។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការស្តាប់បងប្អូនស្រីគាត់ដោយសារ ជំងឺ សុទ្ធតែកើតឡើងនៅ ស្រុកស្ទឹងត្រែង ខេត្តកំពង់ចាម (គំបន់ ៨២) នៅពេលយុវជនប្រមូលគ្នាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/564	12-VSS-00612	OEM Thol	អ៊ឹម ថុល		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ពលរដ្ឋអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ ម៉ែងគាត់ និងឪពុកម្តាយ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ នៅខេត្តប្រស ប្រសាកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/573	12-VSS-00625	TOCH Sim At	តូច សំអាត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ ការធ្វើឲ្យគាត់ក្លាយជាទាសករ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រសាត់ និងបងប្អូនស្រីថ្លៃ នៅស្រុកត្បូងឃ្មុំ ខេត្តកំពង់ចាម។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្តាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Cham	កំពង់ចាម	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/416	12-VSS-00403	CHHAY Yorn	ឆាយ យន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង ការធ្វើបាប បន្ទាប់មកសម្លាប់ កូនគាត់ នៅខែកក្កដាឆ្នាំ១៩៧៦ ការសម្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកប្រីប្រណី ខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ទាំងនេះគឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់អង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Chhnang	កំពង់ឆ្នាំង	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1663	14-VSS-00189	SOK Pha	សុខ ផា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅខណ្ឌព្រៃនប់ ខេត្តកំពត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Som	កំពង់សោម	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1665	14-VSS-00187	SUOS Phin	សួស ភិន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ ជាមួយគ្រួសារគាត់ និងការបាក់ខ្លួនបងប្អូនបង្កើតគាត់ នៅខេត្តកំពត។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Som	កំពង់សោម	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/562	12-VSS-00610	LOEUNG Bunny	លឿង ប៊ុនឿ	D6.1.756	អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (ការស្តាប់ឪពុកម្តាយគាត់ និងបងប្អូនបង្កើតគាត់ដោយសារ ជំងឺ និងអត់ឃ្លាន) នៅស្រុកកំពង់សំណា ខេត្តកោះកុង។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្តាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Som	កំពង់សោម	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1658	14-VSS-00206	KEAV Chhon	កែវ ឆន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ នៅពេលយុវជនប្រមូលគ្នា ការសម្លាប់ពួកគាត់ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការស្តាប់ជីតា និងជីដូនមួយដោយសារ អត់ឃ្លាន នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ការបាក់ខ្លួនពួកគាត់ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៨នៅខេត្តបាត់ដំបង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1661	14-VSS-00192	KHUON Lim	ខួន លឹម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងការសម្លាប់សាច់ញាតិនៅស្រុកភ្នំស្រួច ខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្តាប់សាច់ញាតិ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1662	14-VSS-00190	PHIN Vann	ភិន វ៉ាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរជាមួយគ្រួសារគាត់ និងការសម្លាប់ឪពុកគាត់ នៅស្រុកភ្នំស្រួច ខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1668	14-VSS-00194	LY Oeung	លី ឡឿង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់អំពីការដែលគាត់ និងគ្រួសារគាត់ ទទួលរង ពលកម្មដោយបង្ខំ និងការស្តាប់ម៉ែងគាត់ និងពូ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្តាប់សាច់ញាតិ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1669	14-VSS-00195	PRUM Chy	ប្រុំ ធី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ ការស្តាប់ប្រពន្ធគាត់ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥និងត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នឹងបង្ខំឲ្យរៀបការនៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1670	14-VSS-00199	PHATH Toch	ផាត់ តូច		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងបង្ខំឲ្យរៀបការនៅឆ្នាំ១៩៧៨ និងការស្តាប់ជីតាគាត់ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ ការសម្លាប់គ្រួសារពួកគាត់ នៅខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ

D5/1672	14-VSS-00201	SOK Sokhum	សុខ សុខុម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរជាមួយគ្រួសារគាត់ ការស្តាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1683	15-VSS-00020	CHOR Hean	ជីវ ហ៊ាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ឪពុកគាត់ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥និងម្តាយគាត់ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការសម្លាប់សមាជិកគ្រួសារ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1684	15-VSS-00021	SOK Samnang	សុខ សំណាង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ ការស្តាប់ប្តីគាត់ និងការស្តាប់ម៉ែនាគាត់ និងគ្រួសារដើមមួយគាត់នៅ នៅស្រុកថ្មបាំង ខេត្តកោះកុង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1685	15-VSS-00022	CHHAY Yan	ឆាយ យ៉ាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ និងប្រុសគាត់ និងកូននៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ និងការស្តាប់ម្តាយគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1686	15-VSS-00023	UONG Kith	យ៉ុង គីត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ និងការសម្លាប់ឪពុកគាត់ ១ និងការស្តាប់កូនគាត់ នៅស្រុកភ្នំស្រួច។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1687	15-VSS-00024	LAY Chan Sour	ឡាយ ចាន់សួរ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងការស្តាប់ក្មួយស្រី ក្មួយប្រុស និងបងប្អូនបង្កើតនៅឆ្នាំ១៩៧៦ និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1737	14-VSS-00191	KIEV Taing	គឿវ តាំង		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ (អតីតទាហានលទ្ធផល) បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកត្រាំង ខេត្តតាកែវ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅទីកន្លែង និងពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានជួបប្រទះ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ ត្រូវបានទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់លាស់ថាជាហេតុការណ៍មួយដែលបានបង្កការឈឺចាប់ និងបន្តការឈឺចាប់ដល់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ តែមិនមានអង្គហេតុដែលអាចទទួលស្គាល់ចូលក្នុងសំណុំរឿងទេ។ ជាពិសេស អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1738	14-VSS-00193	PEN Chann	ប៉ែន ចាន់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅឃុំតាំងក្រច ស្រុកសំរោងទង និងឃុំព្រៃក្រុង មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការស្តាប់ឃ្លាំយរបងអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងឪពុកដោយសារ អត់ឃ្លាន នៅឃុំតាំងក្រចនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ការស្តាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ ជំងឺមិនបានព្យាបាល រើឃុំតាំងក្រច នៅខេត្តក្តាដ្ឋាន ១៩៧៦។ ទោះបីជាមានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការបាត់បង់ ឪពុកម្តាយ និងបងប្អូនប្រុស ព្រមទាំងស្ថានភាពរស់នៅរបស់គាត់ និងការប្រព្រឹត្តិមកលើគាត់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ មិនមានអង្គហេតុដែលអាចឲ្យទទួលស្គាល់ចូលក្នុងសំណុំរឿង។ ជាពិសេស អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1740	14-VSS-00202	YIM Phon	យ៉ឹម ផុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងការស្តាប់ប្តីគាត់ និងកូនគាត់ នៅស្រុកភ្នំស្រួច ខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1752	15-VSS-00018	SAUT Han	សុត្រ ហាន		ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តបាត់ដំបង (មិនមានពេលវេលាច្បាស់លាស់)។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទពោទ។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1756	15-VSS-00056	SAING Ratt	សាំង រ៉ាត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការផ្លាស់ទីដោយបង្ខំ ពីតាកែវទៅ ខេត្តបាត់ដំបង នៅឆ្នាំ១៩៧៥ ការស្តាប់ប្តីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំដោយសារ អត់ឃ្លាន នៅខេត្តបាត់ដំបង នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ ទាំងនេះគឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ ដោយសារ ឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទពោទ។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1773	14-VSS-00196	SVAY Neth	ស្វាយ ណេត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម នៅខេត្តតាកែវ និងការស្តាប់ប្តីគាត់ និងកូន នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅភូមិអង្គរពៀក ស្រុកសំរោង ខេត្តតាកែវ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/334	12-VSS-00406	NOB Ret	ណុប រ៉េត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ

D5/571	12-VSS-00623	HEM Hay	ចែម ហាយ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីពលកម្មដោយបង្ខំ ការស្លាប់ប្រពន្ធគាត់ កូនគាត់ និងពូជគាត់ដោយសារអំពើហ្មាន នៅស្រុកខេត្ត និងស្រុកផ្សេង ខេត្តកំពង់ស្ពឺ ការស្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ដោយសារអំពើហ្មាន និងពាក់កណ្តឹង នៅស្រុកឧត្តរមានជ័យ ខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងជាក់លាក់ថា ការស្លាប់មនុស្សជាតិដែលបានរៀបរាប់នេះ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេសពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/572	12-VSS-00624	DORK Sokin	ដាក់ សុខធីន		ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងការរៀបការដោយបង្ខំ (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សរ័យ) មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ អំពើអនុស្សរ័យផ្សេងទៀត (ការស្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ និងក្មួយស្រីដោយសារ ជំងឺ និងអំពើហ្មាន) សុទ្ធតែកើតឡើងនៅ ខេត្តកំពង់ស្ពឺ ការស្លាប់បងប្អូនស្រីវិជ្ជា និងក្មួយដោយសារ អំពើហ្មាន នៅខេត្តពោធិ៍សាត់ (កាលបរិច្ឆេទមិនបានបញ្ជាក់)។ ហេតុការណ៍នៃមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការរំលោភបំពានដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/574	12-VSS-00626	IN Maow	អិន មៅ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សរ័យ និងការសម្លាប់ប្តីគាត់ កូនប្រុសគាត់ និងបងប្អូនស្រីគាត់ នៅខេត្តព្រៃវែងនិងខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/575	12-VSS-00627	YI Thuok	យី ថុក		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ប្តីគាត់ ការស្លាប់កូនគាត់ដោយសារខ្វះការព្យាបាលនៅស្រុកសេដ្ឋី ខេត្តកំពង់ស្ពឺ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kampong Speu	កំពង់ស្ពឺ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1699	15-VSS-00040	CHHAY Heak	ឆាយ ហៀក		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សរ័យផ្សេងទៀត នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម នៅខេត្តកំពង់ធំ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅ ស ២១ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1754	15-VSS-00038	CHHIM Noeun	ជឹម ឆឿន		ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកស្ទឹង ខេត្តកំពង់ធំនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ មានការទទួលស្គាល់ថា ការសម្លាប់មនុស្សជាតិដែលបានរៀបរាប់នេះ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ by អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពពេលវេលានៃអង្គហេតុដែលបានដាក់ជាបទចោទក្នុងសំណុំរឿង ០០៤។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1755	15-VSS-00039	VEN Chamroen	វីន ចំរីន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូនស្រីនៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកបាយ ខេត្តកំពង់ធំ អំពើអនុស្សរ័យផ្សេងទៀត៖ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើឪពុកគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៨ (មិនមានទឹកនៃឆ្នាំសាលា)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/384	12-VSS-00577	TÈM Văt	តែម វត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការរក្សាគាត់ចូលក្នុងទីពេទ្យនៅក្រៅដែនព្រិតណាម និងនៅខេត្តកំពង់ចាមនៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅភ្នំប្រុស ស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅ កាលបរិច្ឆេទមិនបានបញ្ជាក់។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែខ្វះភាពច្បាស់លាស់អំពីកាលបរិច្ឆេទ មិនអាចទទួលស្គាល់គាត់ជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីទេ។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/555	12-VSS-00600	SIN Choey	សិន ច័យ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សរ័យផ្សេងទៀត (រួមមានស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអនុស្សរ័យ) និងការសម្លាប់មនុស្សនៅស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅពេលមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/557	12-VSS-00602	SEM Im	សែម អ៊ឹម		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ប្តីគាត់ ជាអតីតទាហានលន នល ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំយ៉ាងមកលើឪពុកគាត់ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអនុស្សរ័យផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ សុទ្ធតែកើតឡើងនៅ ស្រុកកំពង់ស្វាយ ខេត្តកំពង់ធំ នៅពេលមួយរបបកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	ខេត្តកំពង់ធំ	កំពង់ធំ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1688	15-VSS-00026	CHHÂN Lun	ឆន សុន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងគ្រួសារគាត់ និងអំពើអនុស្សរ័យផ្សេងទៀត នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយ ដោយសារ អំពើហ្មាន និងខ្វះថ្នាំពេទ្យ នៅខេត្តកំពង់ស្ពឺ ឆ្នាំ១៩៧៨ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តព្រៃវែងឆ្នាំ១៩៧៦ នៅខេត្តកណ្តាល ការសម្លាប់ប្តីគាត់នៅខេត្តកណ្តាល នៅខេត្តក្រចេះ ឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1689	15-VSS-00028	SUM Rin	ស៊ុន រិន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងរៀបការនៅឆ្នាំ១៩៧៦ នៅស្រុកកណ្តាលស្ទឹង ខេត្តកណ្តាល។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅស្រុកបាទី ខេត្តតាកែវ នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ

D5/1690	15-VSS-00029	SAN Peou	សាន ពៅ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងប្តីគាត់ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តកណ្តាល ពីឆ្នាំ១៩៧៦-ឆ្នាំ ១៩៧៩។ ការស្តាប់កូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារអំពើមិនបានព្យាបាល នៅខេត្តកណ្តាល នៅខែកញ្ញា ឆ្នាំ១៩៧៧។ ការស្តាប់កូនដោយសារ អត់ឃ្លាន និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តកណ្តាល នៅខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ១៩៧៨។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការលើចាប់ដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានទទួលរង និង គ្រួសារគាត់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែល អាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិត នៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1691	15-VSS-00030	ORK Moeun	អេក ម៉ឺន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម នៅខេត្តកណ្តាល ការសម្លាប់កូន ប្រុសនៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តកណ្តាល។ ការសម្លាប់ប្តី (ជាទាហានលន់ នល់) នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកណ្តាល គាលស្ទឹង ខេត្តកណ្តាល។ ការបោកខ្លួនបងប្អូនបង្កើត និងបងប្អូនប្រុសផ្លែ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ពី ខេត្តកណ្តាល។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការលើចាប់ដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានទទួលរង និងគ្រួសារគាត់ គឺជា ការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដី នៃសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1692	15-VSS-00031	PHAUN Touch	ផួន ទូច	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងប្តីគាត់ នៅឃុំកណ្តាល នៅឆ្នាំ១៩៧៥-ចុងឆ្នាំ១៩៧៦ នៅឃុំរតនកប្តី ចុងឆ្នាំ ១៩៧៦-ឆ្នាំ១៩៧៧ ស្រុកកណ្តាលស្ទឹង ខេត្តកណ្តាល និងមកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ខេត្តកណ្តាល ពី ចុងឆ្នាំ ១៩៧៧-ឆ្នាំ១៩៧៨។ ការស្តាប់កូនរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំដោយសារអត់ឃ្លាន និងធនធានពេទ្យមិនគ្រប់ គ្រាន់ នៅខេត្តកណ្តាល នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ការបោកខ្លួនប្តី នៅក្នុងអង្គ ខេត្តកណ្តាល នៅខែមិថុនា ឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការបោកបងដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងគ្រួសារគាត់បានជួបប្រទះ គឺជា ហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត ហើយនៅដែលបន្តបង្កការលើចាប់ តែ អង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនអាចឲ្យ ទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1695	15-VSS-00034	SÂN Phy	សាន ភី	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងការស្តាប់ប្តីគាត់ និងឪពុក នៅ ស្រុកកណ្តាលស្ទឹង ខេត្តកណ្តាល ការសម្លាប់កូនប្រុសគាត់ និងបងប្អូនបង្កើតគាត់ នៅ ស្រុកបាទី ខេត្តតាកែវ ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1696	15-VSS-00035	SOK Soy	សុខ សយ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម និងការ បោកខ្លួនបងប្អូនប្រុសគាត់ បងប្អូនស្រីផ្លែ និងកូនស្រី នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅស្រុកកោះធំ ខេត្តកណ្តាល។ មាន ការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គ ហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1697	15-VSS-00036	LOEM Eal	លីម គីល	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងរៀបការ នៅស្រុកកោះធំ ខេត្តកណ្តាល នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម។ ការបោកខ្លួនជីតា និងពូននៅឆ្នាំ១៩៧៦ ពី ស្រុកកោះធំ ខេត្តកណ្តាល។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិន ពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1698	15-VSS-00037	PHAY Phon	ផៃ ផុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅពេញមួយរបបខ្មែរក្រហម នៅ ស្រុកកណ្តាលស្ទឹង ខេត្តកណ្តាល។ ការបោកខ្លួនប្តីគាត់ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥នៅខេត្តកណ្តាល។ ការបោកខ្លួនបង ប្អូនស្រី និងបងប្អូនប្រុសចុង នៅឆ្នាំ១៩៧៨ ក្រោយពេលពួកគេត្រូវបានបញ្ជូនទៅទន្លេបាទីខេត្តតាកែវ និង អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត (រួមមានការធ្វើបាបមកលើកូន និងចៅ) មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុ ការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហា ដែលអាច ទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាល ភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1772	14-VSS-00185	SOEUNG Ra	សឿង រ៉ា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការផ្លាស់ទីដោយបង្ខំ ពី ខេត្តកណ្តាល ទៅស្រុកក្រគរ ខេត្តពោធិ៍សាត់ នៅ ឆ្នាំ១៩៧៨។ ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តតាកែវ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ពិតមានដែល មាននៅក្នុង ទម្រង់បែបបទព័ត៌មានជនរងគ្រោះ មិនគ្រប់គ្រាន់អាចបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែល ថា គាត់បានទទួលរងការលើចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទប្បញ្ញត្តិ ទេ។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1778	15-VSS-00027	UNG Sum	អុង សុំ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ ត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងការស្តាប់ប្តីគាត់ និងកូន នៅឆ្នាំ ១៩៧៧ អង្គរវៀក ឃុំសំរោង ស្រុកសំរោង ខេត្តតាកែវ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្តាប់ មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិន ពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់គាត់ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/498	12-VSS-00527	MUONG Saroeun	មួង សារឿន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់គ្រួសារគាត់ និងបងប្អូនប្រុសគាត់ នៅស្រុក ម៉ឺនកំពង់ ខេត្តកណ្តាល។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្តាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុ ការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួល ស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅ វិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/499	12-VSS-00528	YONG Savun	យុង សាវុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ និងការធ្វើឲ្យគាត់ក្លាយជាទាសករ នៅទី កន្លែងផ្សេងៗ នៅស្រុកមេមត់ ខេត្តកំពង់ចាម និងនៅខេត្តកណ្តាល។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្តាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិន ពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជា ពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ

D5/569	12-VSS-00621	CHUM Saroem	ជុំ សារ៉ែម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ ការសម្លាប់គ្រួសារបងប្អូនប្រុសគាត់ និងការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសគាត់ សុទ្ធតែកើតឡើងនៅ ខេត្តកណ្តាល។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/577	12-VSS-00630	NUT Mon	នុត ម៉ុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ និងការបាត់ខ្លួនប្តីគាត់ ការស្លាប់បងប្អូនស្រី ថ្ងៃដោយសារ ជំងឺ និងអត់ប្រាស និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗមកលើ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកមុខកំពង់ ខេត្តកណ្តាល។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/578	12-VSS-00631	CHHÂN Tum	ឆន តុំ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់មាស ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kandal	កណ្តាល	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/1759	15-VSS-00066	KONG Koem Sean	គង់ គឹមស៊ាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តក្រចេះ នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង និងការសម្លាប់ដីការបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តក្រចេះនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការស្លាប់យាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ដោយសារ ជំងឺមិនបានព្យាបាល នៅខេត្តក្រចេះ នៅពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែព័ត៌មានបញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បញ្ជាក់ថាគាត់ កើតនៅឆ្នាំ១៩៤៩ ក្រោយរឹបប្រកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ព័ត៌មាននេះមិនអាចត្រូវបានទទួលបាននឹងព័ត៌មាននៅក្នុងទម្រង់បែបទព័ត៌មានផ្តល់ជូនគ្រោះ និងឯកសារភ្ជាប់មកជាមួយ។ ក្នុងករណីណាក៏ដោយ មិនមានអង្គហេតុ ដែលអាចឲ្យទទួលស្គាល់ចូលក្នុងសំណុំរឿង។ ជាពិសេស អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅ វិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/566	12-VSS-00498	PIN Hei	ពិន ហឺ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ប្តីគាត់ ជាអតីតទាហាន នៅស្រុកព្រៃកប្រសព្វ ខេត្តក្រចេះ តំបន់ ៤២ ឆ្នាំ១៩៧៥។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេសពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពពេលវេលានៃសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/567	12-VSS-00500	SOK Sann	សុខ សាន់	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងបងប្អូនបង្កើតគាត់ ការសម្លាប់ឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូនបង្កើតគាត់ នៅស្រុកព្រៃកប្រសព្វ ខេត្តក្រចេះ (តំបន់ ៤២) នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/568	12-VSS-00502	PÂK Chhen	ពក ឆន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងបងប្អូនបង្កើតនៅស្រុកព្រៃកប្រសព្វ ខេត្តក្រចេះ (តំបន់ ៤២) នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/569	12-VSS-00504	BUN Sarin alias BUN Trâk	ប៊ុន សារិន ហៅ ប៊ុន ត្រាក់	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅទីកន្លែងផ្សេងៗ ការទទួលបានការធ្វើបាប និងការសម្លាប់សាច់ញាតិគាត់ នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ទាំងនេះគឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេសពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/370	12-VSS-00505	HÂN Chhom	ហាន ឆន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ បងប្អូនស្រី និងកូនសាត់ នៅស្រុកចិត្របុរី ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/371	12-VSS-00506	BEAN Yeoun	យ៉ែន យ៉ូន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់កូនស្រីគាត់ នៅស្រុកចិត្របុរី ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់កូនស្រី គឺជាការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ជាម្តាយ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/372	12-VSS-00509	ENG Bin	អង់ ប៊ុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ការសម្លាប់ឪពុករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកព្រៃកប្រសព្វ ខេត្តក្រចេះ (តំបន់ ៤២) នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/373	12-VSS-00510	CHHIN Siek Liv	ឈិន ស៊ីកលីវ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ប្តីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកស្ទឹងត្រែង ខេត្តកំពង់ចាម (តំបន់ ៤២) នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ
D5/374	12-VSS-00511	SIN Yun	ស៊ិន យុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីរបៀបដែលគាត់តបគុក និងត្រូវធ្វើបាប ការសម្លាប់ប្រពន្ធគាត់ និងកូនសាត់ នៅស្រុកក្រចេះ ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratie	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និងវីន ពៅ

D5/375	12-VSS-00513	PAOK Chheng	ប្រាក់ ផែង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់ឪពុកក្មេករបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ ទោះបីជាពេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តរាក់រង់ចាំដោយក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបចំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/376	12-VSS-00518	HAU Kunthea	ហួត ត្នា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការដាក់ក្នុងមន្ទីរឃុំឃាំង ការធ្វើបាប និងការសម្លាប់ម្តាយភាគី នៅឆ្នាំ១៩៧៧ នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការធ្វើបាប និងការសម្លាប់ម្តាយ មានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យច្រឡំរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/481	12-VSS-00499	TOURN Sôphâl	ទួន សុផែល	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត ទំនប់អន្លង់ព្រៃ និងទឹកនៃឆ្នេរផ្សេងៗ នៅស្រុកកំពង់ចាម ខេត្តកំពង់ចាម នៅពេលមួយរបបខ្មែរក្រហម ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅក្រុងស្រីសោត (គុនអានពេលវេលា ឬទឹកនៃឆ្នេរច្បាស់លាស់) ការសម្លាប់ប្តីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងកូន (មិនមានពេលវេលា ឬទឹកនៃឆ្នេរច្បាស់លាស់)។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបចំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/482	12-VSS-00501	BUTH Yin	ប៊ូត យ៉ិន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់កូនភាគី និងប្តីភាគី នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការសម្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់ភាគី តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យច្រឡំរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/483	12-VSS-00503	CHEA Cheoung	ថា ធឿង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់និងការរំលោភប្រពន្ធភាគី ការសម្លាប់កូនស្រី និងកូនប្រុសភាគីនៅស្រុកក្រចេះ ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យច្រឡំរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/484	12-VSS-00507	SEAM Sat	សាម សាត	ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ប្តីភាគី កូនស្រី ម្តាយ និងបងប្អូនបង្កើតភាគី នៅស្រុកក្រចេះ ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការសម្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់ភាគី តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យច្រឡំរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/485	12-VSS-00508	CHANN San	ចាន់ សាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់ចាម ខេត្តកំពង់ចាម នៅឆ្នាំ១៩៧៧ និងស្រុកឱកល់ ខេត្តកំពង់ស្ពឺ នៅ ពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត៖ ការសម្លាប់បងប្អូនស្រីភាគី នៅក្នុងកាលៈទេសៈ កាលបរិច្ឆេទ និងពេលវេលាមិនច្បាស់លាស់ ។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបចំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/486	12-VSS-00512	PHON Sam AT	ផន សំអាត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត of ឬ គឺជាគំរូ ប្រហែលជានៅ ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យច្រឡំរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/487	12-VSS-00514	EAM Srean	ឆាម ស្រីន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងការសម្លាប់ប្តីភាគី នៅខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការសម្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យច្រឡំរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/488	12-VSS-00515	SOM Saray	សោម សារាយ	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ប្តីភាគីនៅស្រុកក្រចេះ ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការសម្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យច្រឡំរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/489	12-VSS-00516	IEM Trâb alias KHLAEUL Trâb	អៀម ត្រាប	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់រឿយដែលកូនភាគីត្រូវបានបាបខ្លួន និងបានបាត់ខ្លួន នៅស្រុកចិត្របុរី ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការសម្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់ភាគីជាមួយ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យច្រឡំរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/490	12-VSS-00517	PEN Son	ប៉ែន សុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់បងប្អូនបង្កើតភាគី និងសមាជិកគ្រួសារ នៅស្រុកក្រចេះ ខេត្តក្រចេះ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការសម្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់ភាគី តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យច្រឡំរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Kratic	ក្រចេះ	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/1716	15-VSS-00073	SO Sareoun	សុវ សារ៉ុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ប្តីភាគីនៅខេត្តបាត់ដំបង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យច្រឡំរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Prey Veng	ព្រៃវែង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/1760	15-VSS-00067	MEAS Son	មាស សុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថា ភាគី បានឆ្លងកាត់ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅឃុំកន្ទោមអក ស្រុកកំពង់ត្របែក ខេត្តព្រៃវែង នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យច្រឡំរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Prey Veng	ព្រៃវែង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	

D5/1761	15-VSS-00069	CHFV Thon	ជើង មុន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថា គាត់បានឆ្លងកាត់អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅស្រុកកំពង់ត្របែក ខេត្តព្រៃវែង នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថាហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Prey Veng	ព្រៃវែង	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/332	12-VSS-00401	HENG Sombath	ហោង សំបាត់	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ ការសម្លាប់ប្តីគាត់ និងការសម្លាប់គ្រួសាររបស់ប្អូនស្រីគាត់នៅខេត្តព្រៃវែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ពីព្រោះថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Prey Veng	ព្រៃវែង	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/1709	15-VSS-00061	OEM Mara	អ៊ុម ម៉ារ៉ា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ការដែលខិតខំម្នាក់ម្នាក់ ទទួលរងពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងការសម្លាប់ប្តីគាត់នៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់សាច់ញាតិ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/464	12-VSS-00481	TUY Vooun	ទុយ វ៉ូន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត(ការស្លាប់បងប្អូនស្រីគាត់ដោយសារ ជំងឺ និងអត់ឃ្លាន) និងការសម្លាប់មីងគាត់ នៅស្រុកបាទាន ខេត្តពោធិ៍សាត់ រោង ឆ្នាំ១៩៧៥-ឆ្នាំ១៩៧៦។ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/467	12-VSS-00484	OU Săn	អូ សន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ការសម្លាប់កូនប្រុសគាត់នៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការសម្លាប់ខ្ញុំពួកគាត់ និងបងប្អូនបង្កើតប្រហែលជាទៅ ខេត្តកំពង់ឆ្នាំង។ ក្នុងករណីណាក៏ដោយ នៅទីកន្លែងមិនច្បាស់លាស់ ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មិនបានបញ្ជាក់ថា ទំនងជាពិតជាមិនពិតដែលថា គាត់ បានទទួលរងការឈឺចាប់ដោយសារឧក្រិដ្ឋកម្មមួយក្នុងចំណោមឧក្រិដ្ឋកម្មដែលបានដាក់ជាបទចោទ។	Pursat	ពោធិ៍សាត់	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/1680	15-VSS-00014	KEUT Thyda alias Hiech	កើត ធីតា	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត នៅខេត្តស្វាយរៀង ពី ឆ្នាំ១៩៧៥-ឆ្នាំ១៩៧៦ និងនៅខេត្តកណ្តាល ពីឆ្នាំ១៩៧៦-ឆ្នាំ១៩៧៨។ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ (អតីតនៅក្នុងកងទ័ពដឹកអាគារ) ពី ខេត្តស្វាយរៀងនៅឆ្នាំ១៩៧៥។ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រីអ្នកដាក់ពាក្យសុំ មីង និងជីដូនមួយនាក់ ខេត្តស្វាយរៀង នៅពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនស្រីអ្នកដាក់ពាក្យសុំ ពី ខេត្តស្វាយរៀង នៅពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនម្តាយមីងរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ និង១ (អតីតនគរបាល) នៅក្នុងអំឡុងពេលជម្លោះ ពី ភ្នំពេញ នៅពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការបាត់បង់សាច់ញាតិជាច្រើននាក់អស់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ព្រមទាំងស្ថានភាព នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តដែលនៅបន្តការឈឺចាប់ដល់ អ្នកដាក់ពាក្យសុំ តែមិនមានអង្គហេតុ ដែលអាចឲ្យទទួលស្គាល់ចូលក្នុងសំណុំរឿងទេ។។ ជាពិសេស អង្គហេតុ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/1701	15-VSS-00048	LIK Leng	ឡឹក ឡេង	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម ការធ្វើឲ្យអ្នកដាក់ពាក្យសុំទៅជាទាសករ និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត's son នៅស្រុកកំពង់សៀម និងអំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនេះ ការស្លាប់ដោយសារ បាក់កម្លាំង និងlack of adequate medical care នៅឆ្នាំ១៩៧៧ មកលើអ្នកដាក់ពាក្យសុំនេះ កូន អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀតនេះ ការបាត់ខ្លួនប្តីរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅស្រុកកំពង់សៀម ខេត្តកំពង់ចាម នៅខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ១៩៧៧។ ទោះបីជាហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/1702	15-VSS-00053	KHUON Ngam	ហួន ណាម	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់អំពីការទទួលរងពលកម្មដោយបង្ខំ និងការសម្លាប់ប្តីគាត់ និងខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/1712	15-VSS-00068	SOK Samut	សុខ សាមុត	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យ ធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងការបាត់ខ្លួនប្តីគាត់ ពី ខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/1732	15-VSS-00141	NUON Saman	នួន សាម៉ាន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យ ធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នេះការព្យាបាល និងការបាត់ខ្លួនប្តីគាត់ នៅស្រុកកោះអណ្តែត ខេត្តតាកែវ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/1735	15-VSS-00146	CHEA Saren	ជា សាជ័ន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យ ធ្វើពលកម្មយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅខេត្តស្វាយរៀងនិងស្រុកកោះអណ្តែត ខេត្តតាកែវ ការបាត់ខ្លួនប្តីគាត់ នៅស្រុកកោះអណ្តែត ខេត្តតាកែវ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ
D5/1747	15-VSS-00009	TOCH Soeun	តូច សៀន	អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ប្តីគាត់ នៅខេត្តស្វាយរៀង នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ៊ុនណា និងវីន ពៅ

D5/1748	15-VSS-00010	KOV Saman	ស្រី សាម៉ាន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួនឪពុកគាត់ ពី ខេត្តស្វាយរៀង និងការស្លាប់គាត់ នៅខេត្តព្រៃវែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/1749	15-VSS-00011	PAUNE Mov	ពោន ម៉ៅ		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការស្លាប់ឪពុកគាត់ និងបងប្អូនប្រុស នៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/1750	15-VSS-00012	KHVA Thoirn	ខ្វា ចាន់		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់អំពីការស្លាប់ឪពុកគាត់ និងបងប្អូនប្រុសនៅខេត្តស្វាយរៀង។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់សាច់ញាតិ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តសម្រាប់គាត់ តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/1751	15-VSS-00016	SOK Salat	សុខ សាឡាត		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ប្តីគាត់ នៅខេត្តស្រីរៀបរម នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសគាត់ នៅខេត្តព្រៃវែង។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/1762	15-VSS-00140	UM Saren	អ៊ុំ សារ៉េន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថា បងប្អូនប្រុសគាត់ត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើការងារយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ និងទទួលបានការធ្វើបាប ហេតុផលអ្នកទាំងពីរស្លាប់ នៅស្រុកកោះអណ្តែត ខេត្តតាកែវ។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ អង្គហេតុស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/1779	15-VSS-00041	OU Sabin	បេស ស៊ី សាប៊ិន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តស្វាយរៀង នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ ការសម្លាប់ម្តាយរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅយ៉ាងយូរមុន ប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ថា ហេតុការណ៍នេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្តយ៉ាងណាក៏ដោយ ក៏អង្គហេតុដែលបានរៀបរាប់ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/1781	15-VSS-00043	MAO Ly	មេស ម៉ៅ ឡី		អ្នកដាក់ពាក្យសុំ បានរៀបរាប់ដូចខាងក្រោម៖ ការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តព្រៃវែង នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ឬ ឆ្នាំ១៩៧៨។ អំពើអមនុស្សធម៌ផ្សេងទៀត និងការសម្លាប់បងប្អូនប្រុសរបស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ នៅខេត្តកណ្តាលនៅឆ្នាំ១៩៧៦។ ការឈឺចាប់ដែលអ្នកដាក់ពាក្យសុំបានទទួល និងគ្រោះរោគនៅក្នុងអំឡុងពេលកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ ត្រូវបានទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថាជាការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ មិនអង្គហេតុ ដែលអាចឲ្យទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីនៅក្នុងសំណុំរឿងទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/1783	15-VSS-00044	SÂM Yoeun	សំ យ៉ូន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើការងារយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ with គ្រួសារគាត់ នៅខេត្តស្វាយរៀង និងស្រុកកោះអណ្តែត ខេត្តតាកែវ រីឯ ការសម្លាប់ប្តីគាត់ ក្នុងឆ្នាំ១៩៧៥នៅខេត្តស្វាយរៀង និងការស្លាប់កូនគាត់ នៅខេត្តតាកែវ នៅឆ្នាំ១៩៧៧។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ទាំងនេះគឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មកមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស ពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/1785	15-VSS-00046	PHORK Phoeun	បេស ហោក ភឿន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបង្ខំឲ្យធ្វើការងារយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរ នៅខេត្តស្វាយរៀង ពី ឆ្នាំ១៩៧៥-ឆ្នាំ១៩៧៦ និងខេត្តកណ្តាល ពី ឆ្នាំ១៩៧៧-ឆ្នាំ១៩៧៨។ ការសម្លាប់ឪពុកគាត់ នៅខេត្តស្វាយរៀងនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ការសម្លាប់ម្តាយគាត់ និងបងប្អូនប្រុស ដោយសារ ជំងឺមិនបានព្យាបាល នៅខេត្តកណ្តាល នៅ ពេលវេលាមិនបានបញ្ជាក់ នៅសម័យកម្ពុជាប្រជាធិបតេយ្យ ក្រោយឆ្នាំ១៩៧៦។ ការរៀបការដោយបង្ខំមកលើបងប្អូនប្រុសគាត់ នៅខេត្តកណ្តាល នៅឆ្នាំ១៩៧៨។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះឲ្យទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេស អង្គហេតុ ស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/387	12-VSS-00582	CHHUN Samân	ឈុន សាម៉ាន	D5/387/4 4.1	អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់ថាត្រូវគេបាត់ខ្លួន និងវាយនៅតំបន់ ២៣ និង២៤ ខេត្តស្វាយរៀងនិងខេត្តព្រៃវែង។ គាត់ក៏បានរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសសាច់ថ្លៃនៅឆ្នាំ១៩៧៦ ពីស្រុកកំពង់ពោធិ៍ ខេត្តស្វាយរៀង និងរៀបរាប់អំពីការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសគាត់ នៅឆ្នាំ១៩៧៧ ក្រោយពីគាត់ត្រូវបានបញ្ជូនទៅ ខេត្តបន្ទាយមានជ័យ (អង្គហេតុទាំងនេះត្រូវបានបញ្ជាក់ នៅក្នុងអំឡុងពេលសវនាការស្តាប់ចម្លើយអ្នកដាក់ពាក្យសុំ (កំណត់ហេតុមានជាសាធារណៈ)នៅក្នុងសំណុំរឿង ០០២ និងនៅក្នុង ព័ត៌មានបន្ថែមដែលគាត់បានផ្តល់មក។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/388	12-VSS-00583	MAO Ra	ម៉ៅ រ៉ា		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការសម្លាប់ប្តីគាត់ និងការស្លាប់កូនគាត់ដោយសារ ជំងឺនៅខេត្តស្វាយរៀង ការបាត់ខ្លួនបងប្អូនប្រុសគាត់ នៅខេត្តកំពង់ពោធិ៍ នៅឆ្នាំ១៩៧៥។ មានការទទួលស្គាល់យ៉ាងច្បាស់ថា ការស្លាប់មិនសូវជាទីស្រឡាញ់ គឺជាហេតុការណ៍ប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែអង្គហេតុដែលបានផ្តល់មក មិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំ ឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ។ ជាពិសេសពាក្យសុំស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពពេលវេលានៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	
D5/390	12-VSS-00593	DY Koeun	ឌី គឿន		អ្នកដាក់ពាក្យសុំបានរៀបរាប់អំពីការធ្វើឲ្យទៅជាទាសករ និងស្ថានភាពរស់នៅយ៉ាងអមនុស្សធម៌ដែល គាត់បានឆ្លងកាត់ជាមួយប្តីគាត់ និងកូន នៅស្រុកកណ្តាលស្ទឹង ខេត្តកណ្តាល ឆ្នាំ១៩៧៥។ មានការទទួលស្គាល់ថា ហេតុការណ៍ទាំងនេះមានការប៉ះទង្គិចផ្លូវចិត្ត តែ ហេតុការណ៍ទាំងនេះមិនពាក់ព័ន្ធនឹងបញ្ហាដែលអាចទទួលស្គាល់អ្នកដាក់ពាក្យសុំឲ្យចូលរួមជាដើមបណ្តឹងរដ្ឋប្បវេណីបានទេ ដោយសារថាអង្គហេតុទាំងនេះស្ថិតនៅក្រៅវិសាលភាពដែនដីនៃសំណុំរឿង។	Svay Rieng	ស្វាយរៀង	ទី ស្រ្តីនណា និង វីន ពៅ	

